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آیت الله سید یوسف طباطبایی نژاد در دیدار مدیر عامل سازمان آرامستان ها 
تاکید کرد؛

 تبدیل آرامستان شهر اصفهان
 به مجموعه ای فرهنگی اجتماعی

کیفیت صنایع دستی میدان امام)ره( کنترل خواهد شد

نشست خبری باهنر در خبرگزاری فارس

کشور نیاز به حزب فراگیر دارد

پیام فرجاد، استاد هنر معرق چوب:

 عضو کمیته مبارزه با موادمخدر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام:

کرانچار،  بهانه جدید دعوای فدراسیون فوتبال 
و وزارت ورزش

هفته مبارزه با حوادث ناشي از منوکسیدکربن 
در اصفهان آغاز شد

ارزش صنایع دستي نزد 
مسوولان شناخته نشده است

وزارت بهداشت به دنبال 
انحلال مراکز خصوصی درمان 

اعتیاد

تیم ملی امید، فرزند سر راهی 
فوتبال

بسیج عمومی برای کاهش 
حوادث گازگرفتگی

استاندار اصفهان تاکید کرد:

 نبود طرح آمایش سرزمین دلیل اصلی شکل گیری معضلات فعلی کشور 
و استان  است

رهبر معظم انقلاب در دیدار شرکت کنندگان در »کنگره جهانی 
جریان های تکفیری از دیدگاه علمای اسلامی«:

دشمن در قضیه هسته ای نتوانست 
 جمهوری اسلامی را به زانو درآورد

و در آینده نیز نخواهد توانست

معاون  اداری مالی شهرداری اصفهان عنوان کرد؛

مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان:

به گزارش خبرنگار حوزه احزاب خبرگزاری فارس، محمد رضا باهنر،  دبیرکل 
جبهه پیروان امام و رهبری و جامعه اسلامی مهندسان سه شنبه، چهارم آذرماه 

در نشست خبری خود که در خبرگزاری فارس برگزار شد ...

هفته مبارزه با حوادث ناش��ی از منوکس��ید کربن آغاز شدتا با 
همکاری دستگاه های مربوطه و رسانه ها و شهروندان در یک 
 حرکت جهادی موج��ی از آگاهی در میان ش��هروندان ایجاد

 شود. 
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان 
عنوان کرد: متاسفانه اس��تان اصفهان از نظر آمار مرگ در اثر گاز 
منوکسید کربن در رتبه سوم کشوری قرار دارد و این امر ضرورت 
مبارزه با ناآگاهی ش��هروندان در این خص��وص را بیش از پیش 

نمایان می سازد. 

 پروژه های دانش محور و توسعه گردشگری
 2 محور توسعه  اصفهان
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روابط عمومی ذوب آهن اصفهان

آگهی فراخوان شرکت سهامی ذوب آهن اصفهان)نوبت اول( 

1-زمان دریافت اسناد: از تاریخ نشر آگهی نوبت اول تا پایان ساعت اداری مهلت دریافت 
اسناد )مندرج در جدول(

2-جهت اطلاع از محل دریافت اسناد و کسب اطلاعات بیشتر به آدرس
 www.esfahansteel.com مراجعه فرمایید. 

ضمنا لیست استعلامهای مربوط به خریدهای متوسط )بدون برگزاری مناقصه (درسایت شرکت به آدرس ذیل درج میگردد.

آگهی می پذیرد
32229512

امور آگهی های

مهلت ارایه پیشنهادمهلت دریافت اسنادموضوعشماره نوع فراخوان ردیف 

93/9/1593/10/6خرید سه ردیف لوله ارتجاعی مربوط به کنورتور 9302518مناقصه بین المللی1

25393/9/2093/9/23 ردیف قطعات مونتاژ 9302876فراخوان 2

93/9/1293/9/26خرید دو عدد تراورس 80 تنی 9207391مناقصه 3

اجرای عملیات تامین، نگهداری، تعمیرات و 9305078مناقصه 4
آماده به کار نگاه داشتن کپی نسخه بردای و 

انجام خدمات مرتبط 

93/9/23 تا ساعت 93/9/12
10 صبح

93/9/593/9/26خرید 1000 تن گل مجرای روغنیR1 9304165مناقصه 5

سایر موارد

س: حمیدرضا نیکومرام  |  اصفهان زیبا[
]عک



حضرت آیت الله خامنه ای، رهبر معظم انقلاب اسلام صبح 
دیروز )سه شنبه( در دیدار علما، اندیشمندان و میهمانان 
ش��رکت کننده در »کنگره جهانی جریان ه��ای تکفیری 
از دیدگاه علمای اس��لامی«، احیای جریان تکفیری در 
سال های اخیر را مش��کل تحمیلی و دست ساز استکبار 
برای دنیای اسلام دانستند و با اش��اره به اقدامات جریان 
خبیث تکفیری در جهت اهداف آمریکا و دولت های استعماری و رژیم 
صهیونیستی به ویژه تلاش برای به فراموشی سپرده شدن مساله اصلی 
فلسطین و مسجدالاقصی، تاکید کردند: ایجاد یک نهضت علمی، منطقی 
و فراگیر برای ریشه کن کردن جریان تکفیری، روشنگری نسبت به نقش 
سیاست های استکباری در احیای این جریان و اهتمام جدی و مطالبه 
عمومی در خصوص قضیه فلسطین به عنوان مساله اصلی دنیای اسلام 

از مهم ترین و اولویت دارترین وظایف علمای جهان اس��لام در شرایط 
کنونی است. 

    جریان تکفیر خط مقدم مبارزه را از فلس�طین اشغالی به 
خیابان های عراق و سوریه کشاند

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از پایگاه اطلاع رس��انی دفتر مقام معظم 
رهبری، رهبر انقلاب اس��لامی در ابتدای س��خنان خود ب��ا قدردانی از 
حضرات آیات مکارم شیرازی و س��بحانی و دیگر علما و فضلای قم که 
اهتمام جدی برای برگزاری این کنگره و شکل دهی یک جریان علمی 
فراگیر در میان علمای جهان اسلام درخصوص مقابله با جریان تکفیری 
داشتند، گفتند: در بررسی این جریان خطرناک باید به این نکته توجه 
شود که موضوع اصلی، مقابله همه جانبه با جریان احیای شده تکفیری 

اس��ت که فراتر از گروه موسوم به داعش اس��ت و در واقع داعش یکی از 
فروع این شجره خبیثه است. حضرت آیت الله خامنه ای سپس به یک 
نکته غیرقابل انکار اشاره کردند و افزودند: جریان تکفیر و حکومت های 
پشتیبان آن کاملًا در جهت اهداف استکباری یعنی آمریکا و دولت های 
استعماری اروپایی و رژیم صهیونیس��تی حرکت می کنند و با ظاهری 

اسلامی، عملًا درخدمت آنها هستند.

     ش�واهدی که نش�انگر حرکت جریان تکفیری در جهت 
اهداف استکباری و در مقابله با دنیای اسلام است

ایش��ان در ادامه به چند نمونه از شواهدی که نش��انگر حرکت جریان 
تکفیری در جهت اهداف استکباری و در مقابله با دنیای اسلام است اشاره 
کردند. رهبر انقلاب اس��لامی منحرف کردن حرکت بیداری اسلامی را 
به عنوان اولین شاهد بیان و خاطرنشان کردند: بیداری اسلامی حرکتی 
ضد آمریکایی، ضد استبداد و ضد دست نشاندگان آمریکا بود، اما جریان 
تکفیر این حرکت عظیم ضد استکباری را به جنگ خانگی و برادرکشی 
میان مسلمانان تبدیل کرد. حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: خط مقدم 
مبارزه مسلمانان در این منطقه، فلسطین اشغالی بود، اما جریان تکفیر 
این خط مقدم را تغییر داد و به داخل خیابان ها و شهرهای عراق، سوریه، 
پاکستان و لیبی کشاند و این، یکی از جنایت های فراموش نشدنی جریان 
تکفیر است. ایش��ان منحرف کردن حرکت بیداری اسلامی را خدمت 
به آمریکا، انگلیس و رژیم صهیونیس��تی و سرویس های جاسوسی آنها 
دانستند و گفتند: شاهد دیگر برای نش��ان دادن حرکت این جریان در 
جهت اهداف استکباری این است که پشتیبانان جریان تکفیر، در مقابل 
رژیم صهیونیستی یک اخم هم نمی کنند و حتی با این رژیم برای مقابله با 
 مسلمانان همکاری می کنند، ولی برای ضربه زدن به کشورها و ملت های

 اس��لامی، حضور فعال دارن��د. حضرت آی��ت الله خامن��ه ای، نابودی 
زیرساخت های ارزش��مند کشورهای اسلامی به دس��ت فتنه تکفیر را 
نمونه دیگری از خدمت این جریان به منافع دشمنان اسلام برشمردند 
و افزودند: یکی دیگر از اقدامات بس��یار خبیثانه جریان تکفیر مخدوش 
کردن چهره اسلامِ رحمت و تعقل و منطق، با نشان دادن تصاویر جنایاتی 

همچون زیر شمشیر نشاندن انسان های بیگناه و یا درآوردن قلب یک 
مس��لمان و به دندان گرفتن آن در مقابل دوربین و به نام اس��لام است.

ایشان یکی دیگر از شواهد خدمت جریان تکفیر به منافع استکبار را تنها 
گذاش��تن محور مقاومت در جنگ 50 روزه غزه دانستند و خاطرنشان 
کردند: یک شاهد دیگر، منحرف کردن ش��ور و حماسه ای بود که بر اثر 
بیداری اسلامی در جوانان مسلمان به وجود آمد که متاسفانه از آن برای 
کشتار مسلمانان بیگناه دیگر استفاده شد. رهبر انقلاب اسلامی نمونه و 
ش��اهد دیگر را اقدام اخیر و مکرر هواپیماهای ترابری آمریکا در پرتاب 
تجهیزات جنگی برای گروه موسوم به داعش در عراق برشمردند و تأکید 
کردند: آمریکایی ها با وجود این اقدامات ، در ظاهر مدعی تشکیل ائتلاف 
ضدداعش هستند که یک دروغ محض است؛ زیرا هدف اصلی این ائتلاف 
زنده نگه داشتن فتنه جنگ و درگیری میان مسلمانان است که البته به 

اهداف خود نخواهند رسید.

    وظایف بزرگ علمای جهان اسلام در شرایط کنونی
حضرت آیت الله خامنه ای سپس به وظایف بزرگ علمای جهان اسلام در 
شرایط کنونی اشاره کردند و افزودند: یکی از این وظایف، ایجاد نهضتی 
علمی و منطقی و فراگیر از جانب علمای مذاهب اسلامی برای ریشه کن 
کردن جریان تکفیر است. ایشان گفتند: این جریان با شعار دروغین سلف 
صالح وارد شده است و باید با زبان دین، علم و منطق، بیزاری سلف صالح 
را از این اقدامات نشان داد. رهبر انقلاب اسلامی خاطرنشان کردند: باید 
با این نهضت علمی و منطقی، جوانان بیگناهی را که گرفتار این جریان 
 خبیث ش��ده اند، نجات داد و ای��ن وظیفه به عهده علماس��ت. حضرت 
آیت الله خامنه ای، روش��نگری نسبت به نقش سیاس��ت های آمریکا، 
انگلیس و رژیم صهیونیستی در احیای جریان تکفیری را یکی دیگر از 
وظایف بزرگ علما در کشورهای اسلامی برشمردند و افزودند: سومین 
وظیفه مهم علما، اهتمام جدی به قضیه فلس��طین و مسجدالاقصی و 
جلوگیری از مورد غفلت واقع شدن این موضوع اصلی دنیای اسلام است.

ایشان با اشاره به تصمیم اخیر کابینه رژیم صهیونیستی در اعلام یهودی 
بودن فلسطین اشغالی، گفتند: رژیم صهیونیستی به دنبال تصرف قدس 

و مسجدالاقصی و تضعیف هرچه بیشتر فلسطینی هاست. همه ملت های 
اسلامی و همچنین علما باید از دولت های خود مساله فلسطین را مطالبه 
و پیگیری کنند. رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به اقدام امام بزرگوار )ره( در 
اعلام سیاست حمایت از فلسطین و دشمنی با رژیم صهیونیستی، تأکید 
کردند: ما خداوند را شاکریم که در جمهوری اسلامی ایران، دولت و ملت 
در قضیه حمایت از فلسطین و دش��منی با رژیم صهیونیستی، همزبان 
هس��تند و در 35 سال گذش��ته از مس��یری که امام)ره( ترسیم کرده، 

منحرف نشده اند.

     ملت و جوانان ایران با کمال میل از مردم فلسطین حمایت 
می کنند

حضرت آیت الله خامنه ای با تاکید بر اینکه ملت و جوانان ایران با کمال 
 میل از مردم فلسطین حمایت می کنند و عاشق مبارزه با صهیونیست ها

هس��تند، افزودن��د: جمهوری اس��لامی ایران ب��ه لطف و فض��ل الهی 
 اس��یر محدودیت ها و اختلاف ه��ای مذهبی نش��ده و همانگونه که به 
حزب الله ش��یعه در لبنان کمک می کند، به حماس و جهاد اس��لامی 
 و دیگر گروه های اهل س��نت در فلس��طین نیز کمک می کند و به این 
کمک ها ادام��ه خواهد داد. ایش��ان تقویت برادران فلس��طینی در غزه 
را نمونه ای از کمک های جمهوری اس��لامی ایران به مردم فلس��طین 
برشمردند و تأکید کردند: همانگونه که قبلًا هم اعلام شد، کرانه باختری 
باید مسلح و آماده دفاع شود و این کار قطعاً انجام خواهد شد. رهبر انقلاب 
 اسلامی قدرت و وضعیت دشمنان دنیای اسلام را به مراتب ضعیف تر از 
دوران های گذش��ته ارزیابی کردند و با اش��اره به مش��کلات سیاسی، 
اقتصادی و امنیتی کشورهای اروپایی و همچنین مشکلات بیشتر و بدتر 
آمریکا در مسائل اخلاقی و سیاسی و به ویژه مالی و پولی و ضعف حیثیت 
ابرقدرتی آمریکا گفتند: رژیم صهیونیستی نیز نسبت به گذشته به شدت 
ضعیف شده است. این رژیم، همان رژیمی است که سال های قبل شعار از 
نیل تا فرات سر می داد، اما اکنون در جنگ 50 روزه غزه همه توان خود را 
به کار گرفت، ولی نتوانست تونل های زیرزمینی  حماس و جهاد اسلامی 
را نابود کند. حضرت آیت الله خامنه ای، مشکلات و ناکامی های دشمنان 
اسلام در منطقه به ویژه در عراق، س��وریه و لبنان را نیز یادآور شدند و 
گفتند: یک نمونه دیگر از ضعف دشمن، قضیه هس��ته ای ایران است. 
آمریکا و کشورهای استعمارگر اروپایی دور هم جمع شدند تا جمهوری 
اسلامی ایران را در قضیه هس��ته ای به زانو درآورند، اما نتوانستند و در 

آینده نیز نخواهند توانست.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

ابوترابی فرد در نطق پیش از دستور:

سازمان تحریم علیه ایران به شدت آسیب دیده است 

نایب رییس مجلس ش��ورای اسلامی با اشاره به س��خنان وزیر امور 
خارجه آمریکا در خصوص برجای ماندن تحریم ها علیه ایران، تصریح 
کرد: دنیا می داند تحریم ها سرجای خود باقی نمانده و سازمان تحریم 
علیه ایران به شدت آسیب دیده است. محمد حسن ابوترابی فرد در 
نطق پیش از دستور خود در جلسه علنی دیروزمجلس شورای اسلامی 
آرامش و امنیت بیشتر جامعه جهانی را مرهون شکست توطئه های 
آمریکا در جهان دانس��ت و گفت: نکته دیگری که از مذاکرات اخیر 
می توان فرا گرفت، این اس��ت که به معنای واقع��ی کلمه و به دلایل 
گوناگون آمریکا قابل اعتماد نیس��ت. من از ش��ما همکاران عزیز و 
مردم آزاده جهان و دول مستقل س��وال می کنم، چگونه می توان به 
دولتمردانی که منافع ملی دولت آمریکا را قربانی منافع نامشروع رژیم 
صهیونیس��تی می کنند، اعتماد کرد؟ چگونه دولتمردانی که منافع 

ملت های جهان را قربانی منافع نامشروع مشتی صهیونیست کرده اند، 
می توان اعتماد کرد؟ وی افزود: ما اولاً به ملت خویش اعتماد داریم؛ 
ثانیاً به امدادهای خدای سبحان و دعای مستجاب حضرت ولیعصر 
امام زمان )عج( اعتماد داریم و به ملت ه��ای آزاده خواه جهان، دول 
مستقل جهان و ملت های هوشمند منطقه اعتماد داریم و با اعتماد به 
این سرمایه های بزرگ، نقشه راه پیش روی خود را تعریف و با قدرت 
در این راه قدم برمی داریم.  نایب رییس اول مجلس تصریح کرد: باید 

نکته ای درخصوص برخی از سخنان هتاکانه وزیر امور خارجه آمریکا 
ذکر کرد؛ اینکه وزیر ام��ور خارجه آمریکا در مصاحب��ه خود اظهار 
می دارد که تحریم ها سرجای خود مانده اند و ایران به توافق ژنو متعهد 
است، این سخن جایگاه و ش��خصیت منطقی و هوشمندانه دولت، 
ملت و مس��وولان ایران را تبیین می کند و زیاده خواهی و گستاخی 
دولتمردان آمریکایی را فراروی هوشمندان تعریف و تبیین می کند. 
وی بیان کرد: دنیا می داند تحریم ها سرجای خود باقی نمانده است.

ایستادگی ملت ایران شما را وادار کرد که برای برون رفت از تنگنایی 
که خلق کرده اید، راهی جز مذاکره پیش روی خود نبینید و با قبول 
ایران هسته ای در پای میز مذاکره نشستید. کدام هوشمندی است 
که این واقعیت را نبیند و به او اذعان نکن��د؟  ابوترابی فرد ادامه داد: 
کدام هوشمندی اس��ت که به این واقعیت اعتراف نکند که به دلایل 
متعدد از جمله عدم ظرفیت جامعه جهانی، عدم اقتدار فراگیر شما 
در پیش برد اهداف نامشروع تعریف ش��ده، سازمان تحریم به شدت 
آسیب دیده اس��ت؟ وی خطاب به دولتمردان آمریکایی گفت: شما 
نمی توانید تحریم را ادامه دهید؛ شما قادر به انجام این هدف نامشروع 
خود نیستید؛ زیرا واقعیت های اروپا و واقعیت های آسیا این حقیقت 
را نشان می دهد. و دنیا شاهد است که امروز جامعه جهانی از احساس 

آرامش و اعتماد بالاتری برخوردار است. 

رهبر معظم انقلاب در دیدار شرکت کنندگان در »کنگره جهانی جریان های تکفیری از دیدگاه علمای اسلامی«:

دشمن در قضیه هسته ای نتوانست جمهوری اسلامی را به زانو درآورد و در آینده نیز نخواهد توانست

گروه 
ایران

وزیر خارجه ایران با بیان اینکه برای رسیدن به چارچوب توافق یا تفاهم سیاسی حتما 
چهار ماه وقت خوبی اس��ت، افزود: هیأت ما از همین امروز آمادگی دارد مذاکره کند  
و دیگر منتظر آخرین لحظه نمی مانیم. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری 
دانشجویان ایران، کاترین اش��تون، نماینده 1+5 و محمدجواد ظریف، وزیر خارجه 
ایران پس از یک هفته مذاکرات سخت و فشرده بیانیه پایانی مذاکرات هسته ای وین 
را قرائت کردند. محمدجواد ظریف با قرائت بیانیه پایانی گفت: از یک سال پیش که 
 در ژنو درباره برنامه اقدام مشترک توافق کردیم، ما و گروه 1+5 برای رسیدن به یک 

راه حل جامع، مذاکرات فشرده داشتیم. 
وزیر امور خارجه کش��ورمان از دولت اتریش برای میزبانی این مذاکرات تشکر کرد 
 و ادام��ه داد: بر مبنای تعه��د محکم تمام طرف ها برای رس��یدن ب��ه راه حل جامع

 10 دور مذاکره داش��تیم. ایده های مختلفی مطرح شده است، اما با توجه به ماهیت 
فنی و تصمیماتی که باید اتخاد شود، برای بررسی و نهایی کردن آنها به کار بیشتر نیاز 
است. ظریف گفت: ترجیح ما این بود که همین جا راه حل را نهایی کنیم، اما با توجه به 
پیشرفت ها و ایده هایی که مطرح شده، مطمئن هستیم که راه حل جامع امکان پذیر 
است. وی افزود: تصمیم گرفتیم مفاد برنامه اقدام مشترک را تا نهم تیر تمدید کنیم تا 
امکان مذاکره فراهم شود و سعی داریم مذاکرات را طی حداکثر چهار ماه نهایی کنیم 
و از زمان باقی مانده برای نهایی کردن توافق استفاده کنیم. ایران و 1+5 تعهداتشان 
را بر اساس اقدام مشترک ادامه می دهند و آژانس نیز به نظارت خود ادامه می دهد و 

نشست بعدی در آذر ماه برگزار می شود. 
در ادامه، وزیر خارجه کش��ورمان در جمع خبرنگاران به س��والات آنها پاس��خ داد. 
ظریف گفت که در ابتدا به سوالات خبرنگاران فارسی زبان جواب می دهد. وزیر امور 
خارجه کشورمان در کنفرانس مطبوعاتی در وین و در پاسخ به خبرنگاری گفت: اگر 
اراده سیاسی باش��د، می توان چند روزه به توافق رسید. محمدجواد ظریف در جمع 
خبرنگاران گفت: مذاکرات کمک کرده راه دشواری را به پیش ببریم و اگر مذاکرات 
تمدید ش��د، برای این اس��ت که یک فرصت کوتاه را برای توافق فراهم کنیم. تلاش 
داریم در نزدیک ترین زمان به تفاهم سیاسی و بعد از آن به تدوین تفاهم برسیم. وی 

ادامه داد: سلاح هسته ای بر خلاف اصول ماست و ما برای اهداف صلح آمیز به دنبال 
انرژی هسته ای هس��تیم و می خواهیم این کار را در یک فضای آرام انجام دهیم و به 
نگرانی های مشروع پاس��خ دهیم. ظریف گفت: تحریم ها تنها به مردم بی گناه ضربه 
می زند. برای ارزیابی اثر تحریم ها کافی است به تعداد س��انتریفیوژ ها نگاه کنید. ما 
زمانی200 سانتریفیوژ داشتیم و امروز بیش از 20 هزار داریم. وزیر خارجه کشورمان 
با اشاره به کسانی که تحریم ها برایش��ان مهم است، اظهار داشت: آنها باید بدانند که 
تنها مذاکره است که می تواند اعتماد ایجاد کند. ما نمی خواهیم تمام هفت ماه و هفت 
روز را صرف توافق کنیم. وی گفت: دستاورد ما این است که برنامه هسته ای ما به طور 
کامل ادامه دارد و اگر امروز در مذاکرات در این باره صحبت می شود، درباره میزان و 
اندازه غنی سازی است، نه اصل آن. ظریف ادامه داد: امروز تمام تلاش ها برای نشان 
دادن اینکه برنامه ایران یک نگرانی برای جهان بوده، دیگر رنگ باخته است. مردم ایران 
می خواهند در چارچوب روابط متقابل با دنیا در تعامل باشند. ظریف گفت: توافق به 
زودی به نتیجه خواهد رسید و ان شاءالله مردم به توافقی که برای همه برد خواهد بود 
می رسیم که در آن هم جامعه بین المللی از فشار بر مردم ایران که حاصلی نداشته، 
دست خواهند کشید و هم مردم ایران با اطمینان جامعه بین المللی برنامه هسته ای شان را 
ادامه می دهند و فکر می کنم تا آن روز فاصله زیادی نداریم. هر چند برخی گروه هایی 
که موجودیت خود را در تنش می بینند، از این روند خوشحال نیستند و در آینده هم 
کمتر خوشحال می شوند.  وی تصریح کرد: فکر می کنم توافق ژنو مشخص است. البته 
خوشحالیم که دنیا کمتر نگران باش��د و از ابتدا هم جای نگرانی نبود. گروهی تلاش 
داشتند این برنامه را خطرناک نشان دهند و خوشحالیم که صدای این گروه امروز کمتر 
شده است. ظریف اعلام کرد: توافق ژنو در چارچوب منافع ملی ما بود و به تعهداتمان 
هم پایبند بودیم و دنیا یکصدا معتقد است که ما در سال گذشته به تعهدات مان عمل 
کردیم و این بهترین روش برای شکست دادن پروژه ایران هراسی است، بنابراین من 
احساس می کنم مردم ایران همه چیز را به دست آوردند و امروز برنامه هسته ای ایران 
شناخته شده و کس��ی درباره از بین بردن برنامه هسته ای ایران یا بستن آن صحبت 

نمی کند. اینها توفیقاتی است.

کنفرانس مطبوعاتی ظریف و اشتون

ظریف: دیگر منتظر آخرین لحظه نمی مانیم 
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 
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گروه 
ایران

آگهی مزایده )نوبت دوم(

سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان در نظر دارد )مرحله دوم( اجازه ساخت، نصب و 
بهره برداری از یکعدد تابلو تک نمایه به متراژ 100 مترمربع واقع در میدان استقلال و )مرحله 
دوم( اجازه س��اخت، نصب و بهره برداری از یکعدد تابلوی س��ه وجهی جمعا به متراژ 108 
مترمربع واقع در تقاطع خیابان خرم، خیابان شهید اشرفی به مدت سه سال را به شرح و شرایط 

زیر از طریق مزایده عمومی به اشخاص حقوقی واجد شرایط واگذار نماید. 
متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره 3-35279331-031 تماس 
حاصل نموده و برای دریافت اس��ناد مزای��ده حداکثر تا پایان وقت اداری روز ش��نبه مورخ 
1393/09/15 به آدرس اصفهان، خیابان جی شرقی، خیابان مسجد علی، مجتمع فرهنگی 
کوثر، مدیریت درآمد و بازرگانی سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان و جهت تحویل 
آن حداکثر تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 1393/09/18 به آدرس اصفهان، خیابان 
22 بهمن، مجموعه اداری امیرکبیر، ساختمان مرکزی سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری 

اصفهان مراجعه نمایند. 
  ارایه سپرده شرکت در مزایده به صورت نقدی یا ضمانتنامه بانکی. 

  ارایه ضمانت حسن انجام کار به میزان سی درصد کل مبلغ قرارداد، که می بایست نقداً به 
حساب سازمان واریز و یا به تشخیص سازمان به صورت ضمانتنامه بانکی ارایه شود. 

  پیش��نهادات واصله حداکثر ظرف مدت 15 روز بعد از آخرین مهلت تعیین ش��ده، در 
کمیسیون معاملات سازمان مفتوح و برابر مقررات و مقتضیات سازمان تصمیم گیری و نتیجه 
آن در تابلوی اعلانات سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان واقع در خیابان 22 بهمن، 
مجموعه اداری امیرکبیر، ساختمان مرکزی سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان اعلام 

خواهد شد. 
  در صورتیکه برندگان اول، دوم و سوم مزایده حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به 

ترتیب به نفع سازمان ضبط خواهد شد. 
  سازمان در رد یا قبول هریک از پیشنهادها مختار است.

  سایر اطلاعات و جزییات مربوطه در اسناد مزایده مندرج می باشد.
  کلیه هزینه های درج آگهی مزایده بر عهده برندگان مزایده می باشد. 

  شرکت در مزایده و ارایه پیشنهاد به منزله قبول شروط و تکالیف اعلامی از سوی سازمان 
می باشد. 

  بهای پیشنهادی باید از جهت مبلغ مشخص، بدون ابهام بوده و در پاکت لاک و مهر شده 
تسلیم شود. 

سازمان فرهنگي تفريحي شهرداري اصفهان

بهبود روابط جنسی آقایان
معتبرترین ارائه دهنده ی پکیج های توان بخشی 

با  تخفیف ویژه

100 درصد موثر و تضمینی
ارائه دستگاه های وکیوم، دستگاه های لارجر باکس
کرم چهار کاره، قرص سالیز و قرص مکث من و ...

با شماره مجوز 18/65042 از وزارت 
شماره ثبت: 73453بهداشت و آموزش پزشکی ایران

031-34597505 - 09135777747

اولین تولید کننده کف پوش های پارکی 

  "گرانول" و تاتمی در استان اصفهان

www.rahmand.com
www.rahfoom.com

031-32299137
09395811149
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ساعت تماس و مراجعه 10-14

استخدام پخش لبنیات آپادا )دایتی(
از تمامی شهرستان های مجاور اصفهان نیرو در زمینه فروش استخدام می نماید: 

ق��رارداد واگ��ذاری ب��ه ش��ماره 91/7165/ص تاری��خ 
91/8/20 مرب��وط به یک قطع��ه زمین به ش��ماره 031 
پلاک ثبت��ی 2267/286 به متراژ 322 مت��ر واقع در فاز 
2 بهارس��تان بلوک 123 به نام آقای مهدی عادلی مفقود 

گردیده فاقد اعتبار است. 

مفقودی 
مزایا: حقوق ثابت + پورسانت+ هزینه ناهار+ ایاب و ذهاب + بیمه 



آیت الله سید یوسف طباطبایی نژاد در دیدار 
مدیر عامل سازمان آرامستان ها تاکید کرد؛

 تبدیل آرامستان شهر اصفهان
 به مجموعه ای فرهنگی اجتماعی

در دیدار آیت الله طباطبایی نژاد و مدیرعامل س��ازمان آرامس��تان های 
شهرداری اصفهان بر تبدیل شدن سازمان آرامس��تان ها به یک سازمان 

خدماتی، فرهنگی تاکید شد.
نماینده ولی فقیه در اس��تان و امام جمعه اصفهان در دیدار مدیران 
ارشد آرامستان باغ رضوان اظهار کرد: زیارت اهل قبور در اسلام بسیار 

مورد تاکید بوده و یکی از فلسفه های آن یاد مرگ است.
آیت الله سیدیوسف طباطبایی نژاد با بیان این مطلب که یاد مرگ آثار 
سازنده ای در تزکیه نفس انسان دارد، افزود: یاد مرگ آرزوها را کوتاه 

کرده و آدمی  را برای سرای جاویدان آماده می سازد.
وی تصریح کرد: معنای یاد مرگ این نیس��ت که انس��ان یک گوشه ای 
بنش��یند و به فکر مرگ و برزخ و قیامت باشد و دس��ت از کار و زندگی 
بکشد، بلکه به این معناست که در عین حال که کار می کند، توجه داشته 
باش��د که کارهایش در دنیا چه کمکی به آن سفر می کند، آن وقت این 

کار اخروی می شود.
طباطبایی نژاد ضم��ن تاکید بر اینکه با این اوصاف نباید آرامس��تان ها را 
به مکانی برای فخر فروش��ی ثروتمندان تبدیل کنیم و از نظر ظاهر همه 
قبور و سنگ آنها با یکدیگر یکسان باشد، خاطر نشان کرد: بهتر است در 
آرامستان ها سالنی برای دفن علما و بزرگان اختصاص پیدا کند تا درآینده 
مجبور نباشیم برای هر کدام در جاهای مختلف مقبره یا جایگاه ویژه ای 

طراحی کنیم.
وی اضافه کرد: برخی از این علما بیش��تر از امامزادگان به اسلام خدمت 
کرده اند، بنابراین احترام به آنها و زنده نگهداشتن یاد آنها یکی از وظایف 

ماست. 
نماینده ولی فقیه در استان اصفهان بر محاسبه عادلانه هزینه های کفن 
و دفن تأکید کرده وگفت: تعیین هزینه های متف��اوت برای مکان های 
مختلف درگورس��تان، امری دنیایی بوده که نباید در جایی که آخرین 

مرحله دنیاست، مطرح شود.
وی افزود: قبرها را به ترتیب و با قیمت های یکسان در اختیار مردم 
قرار دهید و اگر زمانی قیمت بالا رفت، برای همه مزارهای قطعه این 
افزایش قیمت اعمال ش��ود نه اینکه قبرهای کنار خیابان با قبرهای 

وسط قطعه قیمتی متفاوت داشته باشند.
طباطبایی نژاد نماینده ولی فقیه در استان  و امام جمعه اصفهان بیان 
کرد: طرح جامعی برای مکان، نوع سنگ، نحوه فروش، تعداد طبقات، 
متراژ هر قبر و همه امور تهیه شود و پس از تصویب به هیچ عنوان از 

این آیین نامه عدول نکنید.
شایان ذکر است؛ در ابتدای این دیدار مدیر عامل سازمان آرامستان های 
شهرداری اصفهان گزارش��ی از فعالیت های انجام ش��ده و برنامه های 
در دس��ت اقدام ارایه و تصریح کرد: از س��ال 63 تاکنون که نخستین 
 دفن در باغ رضوان انجام ش��ده، 116 ه��زار نفر در ب��اغ رضوان دفن 

شده اند. 
محمدعلی خبوشانی افزود: تاکنون 52 هزار قبر پیش خرید شده و 
135 هزار قبر دیگر ظرفیت وجود دارد ک��ه با خرید 52 هزار هکتار 
اراضی و توسعه باغ رضوان، 75 هزار قبر دو طبقه به این آمار افزوده 

می شود.
وی از تبدیل ش��دن سازمان آرامس��تان ها به یک سازمان خدماتی، 
فرهنگی خبر داده و اظهار داشت: برگزاری دعای کمیل، نماز جماعت 
و دعای عرفه در حس��ینیه باغ رضوان از جمله فعالیت های فرهنگی 

سازمان است.

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان خبر داد؛

رشد 3۵ درصدی احداث مجتمع 
ایستگاه های قطار شهری

مدیر منطقه 5 شهرداری اصفهان اعلام کرد: عملیات احداث مجتمع 
ایس��تگاه های قطار ش��هری در میدان آزادي تاکن��ون 35 درصد 

پیشرفت فیزیکي داشته است. 
حمید عصارزادگان با بیان این مطلب گفت: با توجه به اینکه میدان آزادي 
نقطه اتصال ایس��تگاه بي.آر.تي و قطارشهري است، احداث مجتمع 
ایس��تگاه هاي قطارش��هري در زیر می��دان آزادي در دس��تور کار 

شهرداري منطقه 5 قرار گرفت. 
وي با اشاره به اینکه عملیات اجرایي این طرح تاکنون 35 درصد پیشرفت 
فیزیکي داشته اشت، افزود: ایس��تگاه های قطار شهری به گونه ای تعبیه 
 شده اس��ت که با ایس��تگاه های اتوبوس های بی.آر.تی تداخلی نداشته 

باشد. 
مدیر منطقه 5 ش��هرداری اصفهان تصریح کرد: درسال جاري 15 میلیارد 

تومان اعتبار براي اجراي این طرح اختصاص داده شده است.

استاندار اصفهان تاکید کرد:

نبود طرح آمایش سرزمین دلیل اصلی شکل گیری معضلات فعلی کشور و استان  است
اس��تاندار اصفهان گفت: صنعت مقصر آلودگی هوای اصفهان 
نیست و این نبود طرح آمایش سرزمین در استان است که سبب 
شکل گیری صنایع بسیار شده است. رسول زرگرپور در خصوص 
نقش صنایع در افزایش آلاینده ه��ای موجود در هوای اصفهان 
اظهار داشت: بخشی از آلایندگی موجود در بخش های مختلف 
اس��تان اصفهان به فعالیت برخی از صنایع برمی گردد که با جای 
گیری نامناس��ب این ش��رایط را ایجاد کرده اند و در صورتی که 

طرح آمایش سرزمین اجرا می شد امروز با مشکلات و معضلات 
روبه رو نبودیم. وی با بیان اینکه نبود طرح آمایش سرزمین دلیل 
اصلی شکل گیری معضلات فعلی کشور و به ویژه استان اصفهان 
است، ادامه داد: باید توجه داشته باشیم که طی دو دهه قبل و 
س��ه دهه بعد از انقلاب تاکنون طرح آمایش سرزمین در هیچ 
یک از نقاط کشور اجرایی نشده است و در این میان این موضوع 
 اصلی ترین دلیل آلودگ��ی هوای اصفهان و بارگ��ذاری صنایع 

 بر روی رودخانه زاینده رود است و صنایع در این میان تقصیری
 ندارند.

 اس��تاندار اصفهان یکی از مهم ترین عواقب نبود طرح آمایش 
سرزمین را عدم مکان یابی مناسب برای پروژه ها عنوان کرده و 
ادامه داد: چنانچه طرح آمایش سرزمین اجرایی می شد، در حال حاضر 
بسیاری از صنایع استان در مکان های مناسب و یا حتی خارج 

از این استان راه  اندازی شده بود.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

چهارشنبه  5 آذر1393

شماره  2244 |  12  صفحه

خب������ر

اخبــار کوتــاه

لیلا
یزدانی

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دس��تی و گردش��گری اس��تان 
اصفهان گفت: میدان امام )ره( به عنوان مرکز اصلی صنایع دستی 
اصفهان باید کانون توجه ق��رار بگیرد و به همی��ن دلیل کیفیت 
محصولات صنایع دس��تی این مجموعه به دقت و ش��دت کنترل 

خواهد شد. 
فریدون اللهیاری اظهار داش��ت: محصولات صنایع دستی  که از 
سوی گردشگر خارجی خریداری می شود، آبروی هنری ماست 
که به آنها عرضه می شود، بنابراین باید کیفیت این شناسنامه هنر 

ایران سبب آبرومندی و سرافرازی ما شود.
وی با اشاره به اینکه میدان امام )ره( یک مجموعه نفیس تاریخی 

اس��ت و باید از نظر ظاهری بنا و ارایه محصولات صنایع دس��تی 
در شأن این مجموعه رفتار ش��ود، افزود: با مجامع امور صنفی به 
جمع بندی رسیده ایم تا مشکل مالکیت را در این میدان حل کنیم و 
اتحادیه صنایع دستی و مجمع امور صنفی نیز بر کیفیت محصولات 

صنایع دستی نظارت کنند. 
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دس��تی و گردش��گری استان 
اصفهان همچنین پیرامون نرخ گذاری محصولات صنایع دستی 
بیان کرد: نرخ گذاری محصولات صنایع دستی به زبان انگلیسی 
انجام خواهد شد تا خریدار خارجی به خوبی از قیمت اثر خریداری 

شده باخبر شود.

بسته پیشنهادی اصلاح ضوابط و مقررات شهرسازی و ساختمانی 
به کمیس��یون ماده5 ارسال ش��د. مدیر نظارت بر اجرای ضوابط 
شهرس��ازی  معاونت شهر س��ازی ش��هرداری اصفهان گفت: در 
بهمن ماه سال 1390دفترچه حاوی مجموعه ضوابط و مقررات 
شهرسازی و ساختمانی طرح بازنگری طرح تفصیلی اصفهان به 
تصویب کمیسیون ماده 5 رس��ید که پس از حدودا سه سال و با 
توجه به تجربه اجرایی و تأکید معاون محترم شهرسازی و معماری 
ش��هرداری اصفهان بر اخذ نقطه نظرات اصلاحی پیش��نهادی از 
متخصصان، مسولان و مدیران شهری در برخی از موارد اصلاح شد. 
وحید مهدویان گفت: این دفترچه حاوی مجموعه ضوابط و مقررات 

شهرسازی و ساختمانی طرح بازنگری طرح تفصیلی اصفهان پس 
از طرح در کمیته تخصصی برای تصویب نهایی به کمیسیون ماده 
پنج ارسال شد. مدیر نظارت بر اجرای ضوابط شهرسازی  معاونت 
شهر سازی شهرداری اصفهان عنوان  کرد: باتوجه به اهداف و شرح 
وظایف کمیته تخصصی وحدت روی��ه و تدوین ضوابط و مقررات 
معاونت شهرسازی و معماری، نقطه نظرات و پیشنهادات واصله 
برای تدوین یا اصلاح ضوابط و مقررات که از طریق پیشنهاد دهندگان 
در تالار گفت وگوی سایت اینترنتی معاونت شهرسازی و معماری 
بررسی کارشناسی شده برای  طی مراحل قانونی به  مراجع ذی ربط 

ارسال می شود.

مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان:

کیفیت صنایع دستی میدان امام)ره( کنترل خواهد شد
ارسال بسته پیشنهادی اصلاح ضوابط و مقررات شهرسازی و ساختمانی

 به کمیسیون ماده ۵

هفته مبارزه با حوادث ناش��ی از منوکس��ید کربن آغاز شدتا با 
همکاری دس��تگاه های مربوطه و رسانه ها و شهروندان در یک 
 حرکت جه��ادی موجی از آگاه��ی در میان ش��هروندان ایجاد

 شود. 
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان 
عنوان کرد: متاسفانه اس��تان اصفهان از نظر آمار مرگ در اثر گاز 
منوکسید کربن در رتبه سوم کشوری قرار دارد و این امر ضرورت 
مبارزه ب��ا ناآگاهی ش��هروندان در این خص��وص را بیش از پیش 

نمایان می سازد. 
آتش��پاد بهزاد بزرگ زاد گفت: گرچه اعلام شده است که اصفهان 
سومین مقام کشوري را در مسمومیت و مرگ با گاز منوکسید کربن 

را دارد، اما متاسفانه به پارامترهاي مهمي از قبیل کمینه هاي 
دمایي و جمعیتي توجه نشده است.

وی بااشاره به اینکه آمار مرگ با گاز منوکسید کربن در اصفهان 
فاجعه بار تاکید کرد: اگر به مسائلي از قبیل سردسیر و گرمسیر 
بودن شهرها و مسائل جمعیتي آنها توجه شود مشاهده مي شود 

به ناحق این رتبه به اصفهان تعلق گرفته است.
وی تصریح کرد: بدون شک تدوین و اجرای دستورالعمل های 
ایمنی تنها می تواند بخش��ی از حوادث در این زمینه را کنترل 
کند و عامل اصلی در این زمینه، آگاهی ش��هروندان است که با 

استفاده از رسانه های عمومی به تحقق می پیوندد. 
وی افزود: س��ازمان آتش نش��انی اصفهان در چند س��ال اخیر 

فعالیت های زیادی در زمینه فرهنگ سازی در خصوص کاهش 
حوادث گازگرفتگی داش��ته اس��ت که از جمله آن می توان به 
چاپ و انتشار 40 هزار سی دی و بروشور آموزشی در این زمینه 

اشاره کرد. 
آتشپاد بهزاد بزرگ زادگفت: اطلاع رسانی گسترده در مرکز صدا 
و سیمای اصفهان، صدا و سیمای ش��هر و روزنامه های محلی و 
کثیرالانتش��ار نیز از جمله فعالیت های س��ازمان بوده است، اما 
همچنان این سازمان نیازمند همکاری های گسترده رسانه های 

جمعی است. 
مدیرعامل سازمان آتش نشانی اصفهان با اشاره به دیگر فعالیت های 
انجام شده، عنوان داشت: یکی از طرح های عمومی که در این 

هفته به صورت ویژه اجرا می شود، حضور نیروهای آتش نشان 
در محله های مسکونی و یا مساجد است که با استفاده از بلندگو 

راه های پیشگیری از بروز این حادثه را گوشزد می کنند. 

هفته مبارزه با حوادث ناشي از منوکسیدکربن در اصفهان آغاز شد

بسیج عمومی برای کاهش حوادث گازگرفتگی

مدیرعامل سازمان عمران شهرداری 
اصفهان خبر داد:

آغاز عملیات اجرایی ۵ پروژه 
خیابان سازی توسط سازمان عمران

مدیرعامل سازمان عمران شهرداری اصفهان از آغاز عملیات 
اجرایی پنج پروژه خیابان س��ازی در س��طح شهر اصفهان 

خبر داد. 
احمد رضایی با اش��اره به آغاز عملیات اجرای��ی پنج پروژه 
خیابان سازی اظهار داشت: احداث خیابان بهشت در منطقه 
11 با اعتباری بالغ بر 13 میلیارد ریال توسط سازمان عمران 

آغاز شده و مدت اجرای این پروژه شش ماه است. 
وی اذعان داشت: اجرای کندروی ش��مالی خیابان آتشگاه 
 حدفاصل ایستگاه تقلیل فشار گاز تا خیابان قدس در منطقه 9 
نیز از دیگر پروژه هایی است که عملیات اجرایی آن با اعتباری 
بالغ بر سه میلیارد ریال آغاز شده است که در مدت پنج ماه 

اجرا خواهد شد.
مدیرعامل سازمان عمران شهرداری اصفهان با اشاره به اجرای 
تقاطع همس��طح خیابان های قدس و کهن��دژ تصریح کرد: 
عملیات اجرایی این پروژه با اعتباری بالغ بر 14 میلیارد ریال در 
منطقه 9 آغاز شده که پیش بینی می شود عملیات اجرایی آن 

تا شش ماه آینده به اتمام برسد. 
رضایی از آغاز عملیات اجرایی خیابان اردیبهشت نیز خبر داد 
و گفت: عملیات اجرایی خیابان اردیبهشت حدفاصل خیابان 
مسجد سید تا میرداماد در محدوده شهرداری منطقه یک نیز 
با اعتباری بالغ بر چهار میلیارد ریال آغاز ش��ده که در مدت 
شش ماه اجرا خواهد ش��د. وی عنوان کرد: عملیات اجرایی 
خیابان مجاور پارک درخش��ان واقع در محدوده شهرداری 
منطقه 11 نیز با اعتباری بالغ برچهار میلیارد ریال در مدت 

پیمان شش ماهه آغاز شده است.

 ایج��اد کریدورهای علم و فن��اوری و اجرای 
پروژه ه��ای دانش مح��ور و گردش��گری، دو 
محور توسعه اصفهان هستند که  درسال های 
اخیربه صورت ویژه مورد توجه قرار گرفته اند. 
معاون  اداری مالی شهرداری اصفهان  گفت: منابع 
درآمدی ش��هرداری ها به دو شیوه ساختمانی و 
غیر ساختمانی تامین می شود و 60 درصد درآمد مرتبط با بخش 

ساختمانی و 40 درصد مرتبط با بخش غیر ساختمانی است. 
حسام نژاد عنوان کرد: بخشی از مالیات ارزش افزوده براساس 
قانون به شهرداری ها اختصاص پیدا می کند، اما  آنچه در سال 93 
از این بخش دریافت کردیم10 درصد بودجه ماست و از40 درصد  

 درآم��د مرتبط با بخش غیر س��اختمانی10 درص��د آن مالیات 
بر ارزش افزوده است. 

وی با بیان اینکه بدون تردید سهم شهرداری از مالیات بر ارزش 
افزوده درکاهش وابس��تگی به درآمدهای س��اختمانی نقش 
داشته است، عنوان کرد: اگر این س��هم نبود اکنون70 درصد 

درآمد شهرداری با بخش ساختمانی مرتبط بود.
 معاون اداری مالی ش��هرداری اصفهان گفت: هرچ��ه میزان در آمد 
از بخش پایدار و مس��تمر بیش��تر ش��ود، میزان درآمد وابسته به 
س��اختمان کمتر می ش��ود. اگر 10 درصد مالیات بر ارزش افزوده 
نبود، اجبار داشتیم که سهم مرتبط با ساختمان را در تامین درآمد 

افزایش دهیم. 

حس��ام نژاد عنوان کرد: در برخی از مناطق ش��هر عوارضی که 
توسط شهروندان پرداخت می شود کمتر از هزینه هایی است 
که برای توس��عه منطقه انجام می ش��ود و از مناطق برخوردار 
ش��هر نیز برای تامین هزینه های مناطق محروم کمک گرفته 

می شود. 
به گفته وی مناطق شمالی ش��هر به استثنای مناطق یک، سه 
و چهارازمناطق محروم شهر هس��تند و برخی از مناطق مانند 
منطقه 14 اصفهان چهار برابر درآم��د منطقه، کمک دریافت 

می کنند.
معاون اداری مالی ش��هرداری اصفهان جذب مشارکت را یکی از 
دغدغه های شهرداری اصفهان دانست وگفت: در اصفهان برای 
جذب مشارکت ها» شورای عالی سرمایه گذاری و مشارکت ها« 
تشکیل شده اس��ت و تلاش می شود سهم س��رمایه گذاری و 

مشارکت در پروژه های شهری افزایش یابد.
وی گفت: در ش��رایطی که به دلیل آلودگی، حرکت به سمت 
توس��عه صنعتی کندت��ر شده،گردش��گری یک��ی از دو محور 
 توسعه اصفهان است که به صورت ویژه مورد توجه قرار گرفته 

است. 
حسام نژاد به پروژه های  اجرا شده دراصفهان برای جذب گردشگر 
اشاره کرد وعنوان کرد: پروژه های ش��هر رویاها، تله کابین صفه، 
تله س��یژناژوان، باغ گل ها و باغ پرندگان برای جذب گردشگر در 

اصفهان اجراشد.
به گفته وی، مدیریت شهر اصفهان تلاش می کند صنعت گردشگری 
 در اصفهان توسعه یابد و امکانات لازم برای جذب گردشگر در شهر

اصفهان فراهم شود. 
معاون اداری مالی شهرداری اصفهان ایجاد کریدورهای علم و فناوری 
و اجرای پروژه های دانش محور را دومین محور توسعه اصفهان اعلام 
کرد و افزود: در اصفهان به سمت توسعه فن آوری های نوین  واجرای 

پروژه های دانش محورحرکت می شود.

معاون  اداری مالی شهرداری اصفهان عنوان کرد :

پروژه های دانش محور و توسعه گردشگری، 2 محور توسعه اصفهان

خبــر

به گزارش خبرنگار اصفهان زیبا از شهرضا، محمد هویدا در جلسه 
شورای اداری شهرس��تان ش��هرضا با بیان اینکه طرح فاضلاب 
شهری ش��هرضا با محوریت ش��هرداری اجرا می ش��ود، اظهار 
کرد: پروژه فاضلاب شهری ش��هرضا در طول چند دهه گذشته 
حدود 30 درصد پیشرفت فیزیکی داشته اس��ت و با تداوم این 
 وضعیت اج��رای کامل پروژه ب��ه مدت 40 س��ال دیگر به طول 

می انجامد.
وی افزود: برهمین اس��اس پس از انجام پیگی��ری های لازم از 
سوی نماینده مردم شهرضا در مجلس شورای اسلامی مقرر شد 
این پروژه با اعتباری بالغ بر یک هزار میلیارد ریال و با محوریت 

شهرداری اجرایی شود.
شهردارشهرضا با بیان اینکه در سطح برخی شهرداری های استان 
اصفهان تجربه اجرای پروژه های فاضلاب شهری وجود دارد، بیان 

داشت: بر همین اس��اس انتظار می رود در آینده نزدیک زمینه 
تسریع در اجرای این پروژه مهیا شود.

وی با اشاره به اینکه سامان دهی وضعیت معابر شهری شهرضا 
ازمهم ترین دغدغه های چهارمین دوره ش��ورای اسلامی شهر 
است، افزود: براساس محاس��بات انجام گرفته حدود350 هزار 
متر مربع معبر خاکی در سطح شهرضا وجود دارد که این معابر 
در قالب یک برنامه جامع و با اختصاص اعتبارات کافی در مرحله 

آسفالت قرار گرفته است.
هویدا اضافه ک��رد: تاکنون ح��دود70 هزار متر مرب��ع از معابر 
خاکی ش��هرضا در قالب طرح نهضت آسفالت اصلاح شده است 
ولکه گیری حدود40 هزار متر مربع از معابر دیگر نیزدر مرحله 

اجرایی قرار دارد.
شهردارشهرضا با اشاره به اینکه سامان دهی وضعیت دفن پسماند 

در شهرهای جنوبی استان اصفهان در دستور کار شهرداری های 
منطقه قرار دارد، عنوان کرد: برهمین اس��اس امیدواریم طرح 
احداث کارخانه پسماند جنوب استان اصفهان در آینده نزدیک 

محقق شود.
ش��هردار ش��هرضا با اش��اره به اجرای طرح های نیمه تمام در 
حوزه خیابان س��ازی وهمچنین آزاد س��ازی کامل خیابان امام 
علی)ع( گفت: در این خصوص نسبت به تملک وآزاد سازی کامل 
خیابان های برج عسگر و اردیبهشت اقدام شده است و همچنین 
 آزاد س��ازی کامل خیابان امام علی)ع( نیز در دس��تور کار قرار

 دارد.
هویدا با اش��اره به رویکرد فرهنگی ش��هرداری شهرضا درطول 
یکسال گذشته و اجرای طرح های متعدد در این خصوص افزود: 
برهمین اساس نس��بت به اجرای طرح بازس��ازی ونوسازی باغ 

بانوان ش��هرضا در قالب 17 هزار متر مرب��ع و همچنین احداث 
مهمانسرای شهرداری در قالب این طرح اقدام می شود. 

وی افزود:تملک کامل کارخانه تاریخ��ی نوین به منظور اجرای 
پروژ ه��ای فرهنگی وبه خص��وص احداث س��الن اجتماعات با  

ظرفیت چهار هزار نفر در دستور کار است.
هویدا در ادامه با اش��اره به احداث چندین فرهنگ سرا در نقاط 
مختلف ش��هرضا گفت: احداث فرهنگ سرا درمحله اسلام آباد، 
خیابان پاسداران و سروستان با امکانات وزیرساخت های مطلوب 

در مرحله اجرایی قرار دارد.
محمد هویدا  در پایان سخنان خود با اشاره به انتشار مجدد نشریه 
آرمان شهرداری شهرضا گفت: این نشریه به عنوان پل ارتباطی 
بین شهروندان و شهرداری فعالیت می کند وجزییات فعالیت های 

شهرداری در آن منتشر می شود.

شهردارشهرضا: 

طرح فاضلاب شهری شهرضا با محوریت شهرداری اجرا مي شود
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اتحادیه اروپا تعلیق تحریم های ایران را تمدید می کند زمان اجرای طرح برخورد با مشترکان پرمصرف 
مع��اون برنامه ری��زی و امور اقتص��ادی وزیر نی��رو گفت: با 
هماهنگی دولت طرح برخورد با مشترکان پرمصرف آب را تا 
پایان سال آماده اجرا می کنیم تا از ابتدای سال آینده امکان 

اجرای این طرح وجود داشته باشد. 
علیرضا دائمی اظهار داشت: مش��ترکانی که بیش از دیگران  
آب  مصرف می کنند، در سال های گذشته نشان داده اند که 
به درخواست صرفه جویی و تلاش��ی که برای فرهنگ سازی 

می شود بی توجه هستند.
بنابراین نیاز است که طرحی برای برخورد با آنها مصوب شود 

تا شاید با اعمال محدودیت ها در استفاده از خدمات آب و برق 
و یا مواجهه با جرایم مالی در صورت مصرف بی رویه، نسبت 
به اصلاح رویه مصرف خود توجه کنند و شاید رفتار دیگری 

را پیش روی قرار دهند.
معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی وزیر نیرو افزود: طرحی که 
وزارت نیرو در خصوص برخورد با مشترکان پرمصرف به دولت 
داده و در کمیس��یون های اقتصادی دولت در دستور بررسی 
قرار دارد، در ص��ورت تصویب به ما ام��کان برخورد قانونی با 

مصرف بی رویه را خواهد داد.

منابع آگاه اروپایی گفتند: به دنبال تمدید هفت ماهه مهلت 
مذاکرات هسته ای ایران، اتحادیه اروپا قصد دارد تعلیق برخی 
تحریم ها علی��ه ایران را تمدید کند. ی��ک منبع دیپلماتیک 
گفت، به دنبال تمدید هفت ماهه مهلت مذاکرات هسته ای 
ایران، اتحادیه اروپا نیز احتمالا تعلیق برخی تحریم ها علیه 
ایران را تمدید خواهد کرد.چنین اقدامی ممکن است امروز 
در قالب یک فرآیند کتبی به تصویب 28 عضو اتحادیه اروپا 
برسد. این اقدام تحریم هایی را در برخواهد گرفت که در ماه 
ژانویه تعلیق شده بودند.این منبع آگاه دیروز بدون اشاره به 

مدت تمدید این تحری��م ها گفت: »مذاکرات تمدید ش��ده 
است، بنابراین تعلیق تحریم ها نیز تمدید خواهد شد.«تعلیق 
ماه ژانویه، ش��امل ممنوعیت بیمه و نق��ل و انتقال نفت خام 
ایران در س��ال 2012 بود که در کاهش بیش از 50 درصدی 
صادرات ایران نقشی مهم ایفا کرد.تعلیق این تحریم ها پس 
از آن صورت گرفت که آژانس بین المللی انرژی اتمی اعلام 
کرد، تهران به تعهدات توافق نوامبر 2013 در مورد تعطیلی 
بخش هایی از برنامه هسته ای خود پایبند بوده است.تعلیق 

این تحریم ها همچنین در ماه جولای نیز تمدید شده بود. 

نمایشگاه عملکرد و توانمندی های بسیج 
برگزار شد

دستاوردهای بسیج مهندسان
 در نمایشگاه امسال

مصطفی مصری پور- ناحیه بس��یج امام صادق واقع در خیابان کمال 
اسماعیل، خیابان باغ گلدسته به مناسب هفته بسیج میزبان نمایشگاه 
عملکرد و دستاوردهای بسیج است. نمایش��گاهی که در آن بخش های 
مختلف بسیج از جمله بس��یج فرهنگیان، هنرمندان، اصناف، مساجد و 
مهندسان در غرفه های خود عملکرد یکساله خود،دستاوردها،پتانسیل ها 
و اهداف خود را در معرض دید بازدیدکنندگان قرار داده اند. در این بین 
غرفه بسیج مهندسان جذابیت بیشتری در میان سایر غرفه ها داشت و 

بازدید آن خالی از لطف نبود.

   اهداف تاسیس بسیج مهندسان
بسیج مهندسان در دوران پس از جنگ تحمیلی و به منظور ایجاد تمرکز 
در نیروهای متخصص در راستای س��ازندگی در کشور تاسیس شد و در 
طول عمر خود با توجه به تغییرات نیازهای کشور، وظایف این بسیج نیز 
تغییر کرد. در این سال ها با مطرح شدن بحث اقتصاد مقاومتی از سوی 
مقام معظم رهبری، احیا و کمک به برقراری این موضوع در اقتصاد کشور 

جزو وظایف و اهداف اصلی بسیج مهندسی قرار گرفت. 

   شرح خدمات بسیج مهندسان
بسیج مهندسان خدمات متنوعی ارایه می کند که از جمله آنها می توان به 
مشاوره حقوقی قراردادها، امور مشاوره پروانه ساخت ساختمان، طراحی 
نقشه ها و ... اشاره کرد. این تش��کیل همچنین در این مدت در موضوع 
 اخلاق مهندس��ی نیز ورود جدی داش��ته و از اقدام��ات آن در این بحث 
می توان به برگزاری نشس��ت های تخصصی با حضور متخصصین علم 
اخلاق و مهندس��ان بس��یجی، تحقیق، پژوهش، ترجمه و جمع آوری 
مطالب پیرامون این موضوع، تدوین مقالات برای نشر کتاب و ... اشاره کرد.

   افتتاح کلینیک صنعتی
کلینیک صنعتی بسیج مهندس��ان ابتکاری اس��ت که پس از چند ماه 
 کارشناسی به مناس��بت هفته بس��یج در پنجش��نبه این هفته افتتاح 
می شود. موضوع فعالیت این کلینیک حضور پر رنگ در خدماتی همچون 
امداد صنعت، مشاوره تخصصی احداث بنگاه های اقتصادی، کمک های 
فنی و مسائلی از این دست است. مقرر شده این کلینیک در روز پنجشنبه 
با حضور اعضای شهرک علمی تحقیقاتی، مسوولان استانی، کارخانه داران 

و مسوولان بسیج مهندسان افتتاح شود. 
دفتر فنی بسیج مهندسی نیز دیگر ابتکار این بسیج است که افتتاح شده 
و در هفته بس��یج کلیه خدمات فنی را به صورت رایگان ارایه می دهد. از 
دیگر خدمات بسیج مهندسی، بستن قرارداد با آموزشگاه های معتبر شهر 
برای ارایه تخفیف به دانشجویان بسیجی تا سقف 40درصد برای برگزاری 
کلیه دوره های نرم افزاری مهندسی است که بیش از 50 موضوع درسی 

را شامل می شود.

   دستاورد های بسیج مهندسان در نمایشگاه امسال
 دستاوردهای بسیج مهندسان که در غرفه امس��ال به نمایش درآمده را 
می توان به تفکیک در بخش های پزش��کی، فناوری اطلاعات، صنعت و 
معدن و نفت دس��ته بندی کرد. اما فعالیت اصلی این غرفه در نمایشگاه 
امسال، رونمایی از طرح فرهنگ سازی مصرف بهینه آب و انرژی با شعار 
»چه کنیم تا زنده رود زنده بماند؟« با هدف ارایه مشاوره برای مصرف بهینه 
آب و انرژی در ساختمان و مشاوره هایی از این دست بود که با استقبال 

مناسبی نیز مواجه شده بود.

گزارش

در چهل و چهارمین نشست شورای گفت وگوی 
دولت و بخش خصوصی کش��ور در ات��اق ایران با 
حضور وزیر اقتصاد و دارایی و رییس اتاق ایران،از 
شورای گفت وگوی استان  اصفهان تقدیر شد. وزیر 
اقتصاد و دارایی  در باره شورای گفت وگوی دولت 
و بخش خصوصی استان گفت: به دلیل جامع بودن 
مصوبات پیشنهادی ملی شورای اصفهان پیشنهاد می شود که این 
مصوبات به طور جدی در دبیرخانه شورای گفت وگو کشور پیگیری 

و به دستگاه های دولتی ابلاغ شود.   

   بی تردید نرخ تسهیلات و سپرده باید کاهش یابد
علی طی��ب نیا، وزیر اقتص��اد و دارای��ی در ادامه این نشس��ت در 
خصوص مش��کل مرزی با ترکیه گفت: عمده منشأ این پیشامد از 
طرف کشور ترکیه است و طی هماهنگی انجام شده دکتر عباس 
آخوندی وزیر راه و شهر سازی مسوولیت حل تنش در امر ترانزیت 

بین دو کشور را بر عهده گرفته است. هرچند به نظر نمی رسد این 
 مساله به راحتی قابل حل باشد. وی در ادامه در خصوص ماده 186 
مالیات های مستقیم گفت فرض بر بدهی های مالیاتی قطعی شده 
است و مواردی که خارج از چارچوب باشد پیگیری نخواهد شد.طیب 
نیا در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به فعالیت های شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان اصفهان گفت:این شورا 
توانسته با اولویت بندی مسایل و مش��کلات بنگاه های اقتصادی 
راهکارهای اجرایی در دو سطح استانی و ملی به بخش های مختلف 
دولتی ارایه نماید. رییس ش��ورای گفت وگو تاکی��د کرد با توجه 
به سیاست گذاری برای کاهش نرخ س��ود، دولت بانک مرکزی را 
موظف به نظارت بیشتر بر بانک و موسسات متخلف نموده است.

طیب نیا در مورد قیمت تمام شده پول و ذخیره قانونی ضمن اذعان 
به ناکافی بودن نظارت بانک مرکزی بر موسس��ات مالی و بانک ها 
گفت: با توجه به کاهش نرخ تورم در چند ماهه اخیر بی تردید نرخ 
سپرده و سود تسهیلات باید کاهش پیدا کند، هرچند دولت در این 

مورد قرار نیست دستوری وارد شود. وزیر امور اقتصاد و دارای افزود: 
مشکلی که وجود دارد مربوط به بخش های غیر متشکل مالی است 
که به دلیل ارایه نرخ بالای تس��هیلات که غالبا به 28 تا 30 درصد 
می رسد موجب کاهش سپرده گذاری و منابع نزد بانک های دولتی 

و خصوصی شده اند.

    اصفهان جزو 10 شهر برتر گردشگری از نظر یونسکو 
اس��تاندار اصفهان در این جلس��ه ب��ا ارایه گزارش��ی از وضعیت 
 اقتصادی استان اصفهان گفت: استان اصفهان در کنار ظرفیت ها و 
 توانمندی ه��ای خود  با مس��ایل و مش��کلات ج��دی در حوزه 

زیست محیطی،کمبود آب و مهاجرپذیری روبرو ست.
رسول زرگرپور تاکید کرد: اس��تان اصفهان در بخش صنعت پس 
از جداشدن استان البرز از تهران، رتبه نخس��ت را با 8900 واحد 
صنعتی و رتب��ه دوم در بخش معدن با 600 مع��دن فعال به خود 
اختصاص داده اس��ت که متاسفانه بر اس��اس پایش خانه صنعت، 
معدن و تجارت و اتاق بازرگانی اصفهان از ای��ن تعداد  75 درصد 
واحدها با ظرفیت 30 تا 70 درصد فعالی��ت می کنند.  وی یادآور 
ش��د: علی رغم اینکه در کش��ور اس��تان اصفهان به عنوان استان 
برخوردار ش��ناخته ش��ده،میانگین ن��رخ بیکاری و تورم اس��تان 
نسبت به میانگین کشوری بالاترست که یکی از علت های اصلی 
آن مهاجرت های گسترده از سایر اس��تان ها  به این استان است. 
زرگرپور خاطر نشان کرد:اس��تان اصفهان جزو ده شهر برتر دارای 
جذابیت گردشگری از نظر یونسکو به ش��مار می آید و باید از این 
ظرفیت برای توسعه اقتصادی استان و کشور بهره برد ولی متاسفانه 
در زیرساخت های گردشگری اس��تان با چالش هایی روبروست. 
اس��تاندار اصفهان در بخش دیگری از سخنان خود با تاکید بر این 
نکته که برگزاری ش��ورای گفت وگو به صورت جدی در اس��تان 
پیگیری می شود افزود:مسایل و مشکلات فعالان اقتصادی استان 
بر اساس نظرس��نجی اتاق بازرگانی اصفهان در قالب هفت بخش 
 امور بانکی ،مالیاتی ،تامین اجتماعی و کار رفاه اجتماعی ،توسعه 
س��رمایه گذاری، توس��عه صادرات،امور گمرک و اص��لاح قانون 

مالیات بر ارزش افزوده در دستور کار ش��ورا قرار گرفته است. وی 
یادآور شد: از بهمن 91 تا مهرماه 93 تعداد 17 جلسه شورا به طور 
منظم تشکیل ش��ده و 286 مصوبه ش��امل 176 مصوبه در سطح 
استانی و 110 مصوبه پیشنهادی در سطح ملی به دبیرخانه شورای 

کشور،وزرا و سازمان های مربوطه ارسال شده است.  
وی خاطر نش��ان کرد:عمده مصوب��ات ملی ش��ورای گفت وگوی 
 اصفهان مربوط به موضوعاتی از قبیل اصلاح قوانین،آیین نامه ها و 
بخش نامه های است که می تواند باعث بهبود مستمر محیط کسب و 
کار استان و کشور شود. زرگرپور تاکید کرد: نحوه دستور کار شورای 
استان اصفهان بر پایه جلس��ات متعدد کارشناسی در موضوعات 
مسائل و مشکلات نظرسنجی شده است که با حضور کارشناسان 
بخش خصوصی ،تعاون و دس��تگاه های اجرایی استان برگزار می 
شود. خسرو کسائیان رییس اتاق بازرگانی اصفهان و دبیر شورای 
گفت وگو استان در این جلسه از همدلی و همراهی بخش دولتی به 
ویژه استاندار اصفهان در برگزاری منظم جلسات شورا تقدیر کرد و 
گفت:همکاری اتاق ایران با اتاق اصفهان در پیگیری مصوبات شورای 
گفت وگوی اس��تان می تواند در رفع مس��ائل و مشکلات فعالان 

اقتصادی که عمدتا به صورت ملی است، نقش موثری ایفا کند. 

   شورای اصفهان در بین 31 اتاق اس�تانی فعال ترین 
شوراست 

 د ر این  نشست از خدمات و جدیت استاندار اصفهان در برگزاری 
شورای گفت و گو با ارایه لوحی از سوی اتاق ایران تقدیر به عمل آمد.

غلامحسین شافعی،  دبیر شورا در ابتدا اختلافات در مورد ترانزیت 
کالا در مرز ایران و ترکیه را یادآور شد و گفت: حل نشدن و طولانی 
شدن این مشکل باعث تاثیر پذیری بخش بزرگی از صادرات ایران 
خواهد ش��د و این در آستانه سال نو مس��یحی که به طور طبیعی 

صادرات کشور افزایش می یابد، با اهمیت است. 
وی افزود مکاتباتی با اتاق های بازرگان��ی ایران و ترکیه برای حل 
این مناقش��ه انجام ش��ده که حل کامل آن الزاما با ورود دولت ها 
واتخاذ سیاست همکاری دو جانبه انجام می گیرد. شافعی تصریح 
کرد:ش��ورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان اصفهان 
در بین 31 اتاق اس��تانی فعال ترین شوراست و به همین خاطر در 
این جلسه از استاندار و رییس اتاق اصفهان به عنوان مهمان ویژه 

شورا دعوت شده است. 

وزیر اقتصاد از شورای گفت وگو  و بخش خصوصی استان تقدیر کرد

مصوبات پیشنهادهای ملی شورای گفت وگوی استان اصفهان جامع است 

وزیر اقتصاد در خصوص آزادس��ازی س��هام عدالت در بازار 
س��رمایه گفت: در خصوص بحث سهام عدالت ارزیابی کافی 
از س��وی دولت به عم��ل آمده و در جلس��اتی ک��ه با حضور 
کارشناسان مختلف اقتصادی و دستگاه های اجرایی برگزار 
شده، تنگناهای سهام عدالت شناسایی شده و تلاش کردیم 
تا در طرح جایگزینی که دولت تهیه می کند این مشکلات به 

صورت کامل مرتفع شود.
طیب نیا ادامه داد: دولت طرحی آماده کرده که هم اکنون در 
حال رسیدگی است و این طرح به گونه ای طراحی شده که 

در عین حالی که زمینه مشارکت عمومی مردم در بنگاه های 
اقتصادی کشور فراهم می شود، مدیریت بنگاه های مشمول 
سهام عدالت نیز کاملا به صورت کارآمد و موثر صورت گیرد

وزیر اقتص��اد و دارای��ی خاطر نش��ان کرد: ط��رح با حضور 
دانشگاهیان، نمایندگان مجلس و نمایندگان دستگاه های 
اجرایی تهیه شده و امیدواریم با تصویب و اجرای کامل آن، 
اهدافی که از ابلاغ سیاست های کلی اصل 44 و سهام عدالت 
وجود داشت که همانا عدالت، مردمی کردن اقتصاد و افزایش 

کارآیی است، محقق شود.

طرح جدید دولت برای سهام عدالت

بانک جهانی از ن��رخ تورم 14.6درصدی ایران در تابس��تان 
امس��ال خبر داد و اعلام کرد ایران بین 28 اقتصاد مهم دنیا 

بالاترین نرخ تورم را در این دوره داشته است.
بانک جهانی در گزارشی از تغییرات نرخ تورم در اقتصادهای 
مهم جهان اع��لام کرد: نرخ تورم ایران در س��ه ماهه س��وم 
 2014 برابر با فصل تابس��تان ب��ه 14.6 درصد کاهش یافته

 است.
نرخ تورم ایران که در س��ال های 2011 ت��ا 2013 روندی 
صعودی را طی کرده و در پایان سال 2013 به 37.7 درصد 

رسیده بود با آغاز س��ال 2014 روندی نزولی را تجربه کرده 
است.

نرخ تورم ایران که در س��ه ماهه چهارم س��ال 2013 بالغ بر 
31.9 درصد بود در سه ماهه نخست 2014 به 23.6 درصد 
کاهش پیدا کرد. این رقم در سه ماهه دوم نیز به 16.1 درصد 

و در سه ماهه سوم به 14.6 درصد کاهش یافته است. 
در عین حال ایران بین 28 اقتصاد مهم دنیا بالاترین نرخ تورم 
در سه ماهه سوم 2014 را داشته اس��ت. ایران تنها کشوری 

بوده است که در این دوره تورم دورقمی داشته است.

افزایش ۲۵ درصدی صادرات 
محصولات کشاورزی 

برنامه دولت برای یارانه  نقدی 
در سال94

اشتغال مجددمقرری بگیران 
بیمه بیکاری

رییس کنفدراس��یون صادرات ای��ران با بیان 
اینکه صادرات محصولات کشاورزی در هفت 
ماه نخست سال 93 نسبت به سال 92 افزایش 
داشته اس��ت، گفت: صادرات از لحاظ ارزش 
28 درصد و از نظر وزن 25 درصد رشد داشته 
است. افزایش 25 درصدی صادرات محصولات 
کش��اورزی/ جهش صادراتی با رفع موانع دور 
از دسترس نیست. س��ید رضا نورانی، رییس 
کنفدراس��یون صادرات ایران در مورد حجم 
صادرات محصولات کشاورزی در سال جاری 
گفت: صادرات محصولات کشاورزی در هفت 
ماه ابتدای امس��ال حدود دو میلی��ارد و 37 
میلی��ون دلار و وزن دو میلی��ون و 77 ه��زار 
تن بوده است.وی افزود: صادرات محصولات 
کش��اورزی در مقایسه با س��ال 1392 از نظر 
ارزشی حدود 28 درصد و از نظر وزنی حدود 

25 درصد افزایش داشته است.

 معاون ریی��س جمهور با اعلام اینک��ه خانوارهای 
کم درآمد در سال آینده به صورت حمایت غذایی 
یارانه غیرنقدی دریافت خواهند کرد گفت:پرداخت 

یارانه نقدی در سال 94 هم ادامه می یابد.
محمدباقر نوبخت  گفت: همچنان توصیه می شود 
خانواده هایی ک��ه می توانند ب��دون یارانه زندگی 
کنند به دولت اجازه بدهند ک��ه این منابع را برای 
اجرای طرح هایی مثل طرح تحول سلامت مجددا 

به جامعه برگرداند.
معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی رییس جمهور 
اظهارداش��ت: دولت هیچ رقمی از این یارانه ها به 
خزانه خود واریز نمی کند، بلکه از خزانه خود مثل 
امسال 11 هزار و 300 میلیارد تومان هم به مردم 

کمک می کند.
نوبخت گفت: شاید مناس��ب این باشد که بتوانیم 
 اجرای ط��رح مرتب��ط ب��ا قان��ون هدفمندکردن 
یارانه ها را عمدتا معطوف ب��ه همین منابع کنیم؛ 
بنابراین یارانه نقدی به همه خانوارها داده می شود.

دبی��رکل کانون عال��ی انجمن ه��ای صنفی 
کارفرمایی ایران از جزییات جلسه شورای عالی 
اشتغال خبر داد و گفت: مقرر شد کمیته ای در 
این زمینه تشکیل شود تا مباحث عمده شورا 
از جمله نحوه تخصیص وام به مشاغل کوچک 
را بررسی کند. عطاردیان گفت: طرح »اشتغال 
مجدد مقرری بگیران بیمه بیکاری« به دلیل 
عدم  زمان کافی مورد بررسی قرار نگرفت. وی 
در ادامه بااشاره به بحث طرح توانمندسازی و 
آموزش مهارتی روس��تاییان اظهار کرد: مقرر 
شد در راستای این طرح بودجه لازم به کمیته 
امداد امام خمینی پرداخت ش��ود و این طرح 
در قالب مش��اغل خرد و کوچک دنبال ش��ود. 
عطاردیان افزود: این طرح تقریبا با ساماندهی 
بنگاه های پشتیبان کس��ب و کارهای خانگی، 
خرد و کوچک یکسان شد البته بودجه هر کدام 

جداگانه مطرح می شود.

صادرات سالانه
 ۲0 هزار خودرو به عراق

آغاز بررسی حداقل مزد 
سال آینده کارگران

مدیر ص��ادرات منطقه خاورمیانه ش��رکت ایران 
 خودرو اظهار کرد: در راس��تای توس��عه صادرات 
غیر نفتی در کشور، سالانه 20 هزار خودرو به عراق 

صادر می شود.
مهدی زاده در نشست بررس��ی صادرات خودرو به 
کشور عراق از طریق مرز مهران اظهار کرد: اکنون 
 امکاناتی در راس��تای هماهنگی توس��عه صادرات 

غیر نفتی در کشور در حال فراهم شدن است.
وی ادام��ه داد: در زمان حاضر قطع��ات منفصله 
خودرو » سی کی دی« و قطعات کامل خودرو به 
صورت »سی بی یو« به کش��ور عراق از طریق مرز 

مهران صادر می شود.
مهدی زاده افزود: انواع محص��ولات ایران خودرو 
 شامل سمند، س��ورن و رانا از ایران به عراق صادر 

می شود که استقبال خوبی از آنها شده است.
و افزود: علاوه بر محصولات ایران خودروی سالانه 
بیش از 30 هزار دس��تگاه محصولات سایپا نیز به 

کشور عراق صادر می شود.

نایب رییس فراکسیون کارگری مجلس با بیان 
اینکه با توجه به مشکلات معیشتی کارگران 
دستمزد ماهانه کارگران سال آینده باید به خط 
فقر برسد،  گفت: دولت با ارایه بن و سبد کالا به 

کارگران کمک کند.
نادر قاضی پور با اش��اره به جلس��ه صبح امروز 
فراکسیون کارگری مجلس گفت: جلسه امروز 
در مورد بررسی نحوه محاسبه حداقل دستمزد 

کارگران در سال 94 برگزار شد.
وی گفت: موض��وع چگونگی محاس��به مزد 
سالیانه کارگران در سال جاری به این صورت 
مطرح شد که کارگران حداقل 600 هزار تومان 
حقوق دریافت می کنند که با برخی ارقام اضافه 
به حدود یک میلیون تومان می رسد،در حالی 
که بانک مرکزی خط فقر را ب��رای یک خانوار 
4 نف��ره 2.5 میلیون تومان و مرک��ز آمار یک 

میلیون و 800 هزار تومان اعلام کرده است.

نخستین واحد صنعتی تامین انرژی با استفاده از پمپ حرارتی 
زمین گرمایی کشور، با حمایت ستاد توسعه فناوری انرژی های 
تجدیدپذیر معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری، در استان 

قم راه اندازی شد.
با حمایت ستاد توس��عه فناوری انرژی های تجدیدپذیر معاونت 
علمی و با همکاری شرکت گاز استان قم نخستین واحد تامین 
انرژی در یک ساختمان اداری با متراژ 220 متر مربع و با استفاده 

از پمپ حرارتی زمین گرمایی در استان قم راه اندازی شد.
اجرای این سیس��تم پمپ حرارتی زمین گرمایی در راس��تای 

استفاده از منابع انرژی تجدید پذیر و پاک در راستای توسعه پایدار 
و صیانت از محیط زیس��ت و صرفه جویی در مصرف انرژی های 

فسیلی صورت گرفته است.
این فن��اوری می تواند ان��رژی لازم برای س��رمایش، گرمایش و 
همچنین تامین آبگرم مصرفی را با استفاده از منابع تجدید شونده 
زمین گرمایی فراهم کند و در ساختمان های مختلف مسکونی، 
اداری، تج��اری و صنعتی مورد اس��تفاده قرار گیرد. با توس��عه 
 کاربرد و تجاری سازی این فناوری در سطح کشور، صرفه جویی 

قابل توجهی در مصرف سوخت های فسیلی انجام می شود.

بهروز خدارحمی،  دبیر کل کانون نهادهای سرمایه گذاری در 
نهمین سالگرد تصویب قانون بازار اوراق بهادار به لزوم اصلاح 
این قانون اش��اره کرد و گفت: بازار س��رمایه قبل از تصویب 
قانون متش��کل در آذر 1384 به این شکل ساماندهی نشده 
بود به طوری که بس��یاری از ابزارها، ارکان ها و نهادها برای 
اولین بار در قانون آن زمان دیده شد، لذا قانون مصوب سال 
1384 از لحاظ زمانی یکی از مترقی ترین قوانینی بود که در 

آن زمان نوشته شد.
وی افزود: این درحالی اس��ت که به دلایل مختلف می شود 

انتظار داشت که بعد از گذش��ت زمان در قانون بازار سرمایه 
تجدید نظر شود، زیرا ساختار اقتصادی و شرایطی که در آن 
زمان وجود داشت با شرایط فعلی بسیار متفاوت شده است به 
طوری که متناسب با سهم بازار سرمایه در کل اقتصاد برنامه ریزی 

صورت می گرفت.
 اما طبیعتا از 10 سال گذشته تاکنون شرایط اقتصادی بسیار 

تفاوت کرده است.
 لذا به نظر می رس��د که در برخی حوزه ها باید نگاه عالیه در 

نگارش های جدید لحاظ شود.

قانون بازار سرمایه باید اصلاح شود راه اندازی نخستین واحد صنعتی تامین انرژی

روایت بانک جهانی از کاهش تورم ایران

سه تصمیمی که می تواند 
زندگی مالی شما را تغییر دهد

تصمیم دوم
ترجمه: امیرحس�ین واعظ- دریابید که معانی این اتفاقات چیست.  
در نهایت هر دیدی که نسبت به زندگی داشته باشید نمی توانید نسبت 
به رخداد رویدادها یا ش��رایط مالی یا اتفاق هایی که برای ش��ما می افتد 
 کاری بکنید. کیفیت زندگی شما با تعبیر شما نسبت به این موارد کنترل 
می شود. اکثر مواقع شما نسبت به اتفاق هایی که در ذهن ناخودآگاه شما 
می افتد آگاه نیس��تید. زمانی که حادثه ای رخ می دهد و زندگی شما را 
تحت تاثیر قرار می دهد) همانند تصادف با خودرو، مش��کلات جسمانی 
یا از دست دادن شغل( ش��ما به این حادثه به عنوان نقطه پایان نگاه می 
کنید یا نقطه آغاز؟ به این اتفاقات به عنوان عذاب نگاه می کنید یا به عنوان 
یک چالش؟ آیا فکر نمی کنید این رخداد می تواند هدیه ای از جانب خدا 
 باشد؟ زندگی شما آن گونه است که شما آن را معنی می کنید. تعبیر شما 
می تواند احساس خاص و منحصر به فردی در مورد زندگی بدهد. اکثر ما 
در اطراف خودمان کسی را سراغ داریم که دچار افسردگی شده یا پیش 
از این افسردگی داشته است. می توان بعضی از این افسردگی ها را با دارو 
درمان کرد، اما اگر هر شخص فقط به چیزهایی فکر کند که تحت کنترل 
او نیست نمی تواند از دست این افسردگی رها شود. اما اگر همان شخص 
زندگی خود را طور دیگری معنی کند و اعتقاد داشته باشد که هر رخدادی 
پیامی دارد آن گاه از هر اتفاقی که ممکن اس��ت برای او رخ دهد قوی تر 
خواهد بود.  تغییر در چیزی که بر روی آن تمرکز می کنیم و تغییر در نحوه 
تعبیر زندگی می تواند در یک دقیقه زندگی همه ما را تغییر دهد. همیشه 
به یاد داشته باش��ید که تعبیر زندگی برابر احساسات است و احساسات 
همان زندگی است. زمانی که تعبیری از زندگی در ذهن خود ایجاد کردید، 

احساسی ایجاد می شود که پایه گذار تصمیم سوم است.

باشگاه میلیاردرها

گروه
اقتصاد و

صنعت



وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری، با تاکید بر اینکه رویکرد 
وزارت علوم در قبال فتنه 88 فصل الخطاب قرار دادن فرمایشات مقام 
معظم رهبری اس��ت، گفت: در خصوص برخورد با فتنه خط قرمز ما 

خط قرمز ولایت است.
محمد فرهادی در گفت وگو با خبرنگار اجتماعی خبرگزاری خانه 
ملت، در تشریح برنامه های خود برای تصدی وزارت علوم، تحقیقات 

و فناوری گفت: در س��ه عرص��ه آموزش، 
پژوهش و فناوری که مأموریت های اصلی 
این وزارتخانه اس��ت برنام��ه های جدی 

داریم.
وی ادامه داد: در مساله ارتقا کیفیت آموزش 
می توان به تاسیس عرصه های بین رشته ای 
و میان رش��ته ای و به عبارتی مأموریت گرا 

کردن دانشگاه ها توجه داشت.
فرهادی با تأکید بر اینکه در انجام تحقیقات، 
عمده کارها باید کاربردی باشد تا مشکلی از 
جامعه حل ش��ود، افزود: به طور حتم باید 
سهم مناس��بی برای تحقیقات بنیادی در 
نظر گرفته شود تا در مرزهای دانش حرکت 

کرده و عقب نیفتیم.

  تاکید بر تعامل صنعت و دانشگاه
گزینه پیشنهادی وزارت علوم، تحقیقات 
و فناوری با تاکید ب��ر ضرورت ریل گذاری 
برای کاربردی کردن علم در کشور، گفت: 

در زمینه فناوری درخصوص رش��ته ها و عرصه هایی که وجود دارد 
باید فناورانه کار کنیم و ارتباط بین دانشگاه با صنعت و تولید را بیش 

از پیش داشته باشیم.
وی با بیان اینکه ش��رکت های دانش بنیان باید بیش از پیش برای 
توسعه کشور مورد توجه قرار گیرند، افزود: مراکز رشد علم و فناوری، 
مراکز رشد علوم انسانی و ش��رکت های دانش بنیان در حال حاضر 
بدون تجهیزات دانش��گاهی و پایه بوده از این رو باید توجه ویژه ای 

برای تزری��ق اعتبارات آن��ان صورت 
بگیرد.

فرهادی با تأکید بر اینکه رقمی در حدود 
یک میلیارد دلار برای نوسازی تاسیسات 
آزمایشگاهی کشور نیاز است، گفت: رشد 
علمی و به تبع آن رشد اقتصادی منوط 
به توجه دولتمردان به شرکت های دانش 
بنیان است که این موضوع زیر ذره بین 

وزارت علوم قرار دارد.
 وزیر پیش��نهادی عل��وم، تحقیقات و 
فناوری، با یادآوری دغدغه نمایندگان 
درخصوص دانش��جویان بورس��یه و 
ستاره دار، گفت: به طورحتم برخورد با 
این دانشجویان در چارچوب قوانین و 

مقررات صورت خواهد گرفت.
وی ادامه داد: درخصوص دانشجویان 
بورسیه و ستاره دار پرونده های بررسی 
ش��ده مورد تایید است، اما بخشی که 
مانده مطابق مقررات و ضوابط موجود 
مورد رسیدگی واقع خواهد شد که در صورت لزوم کمیته ای برای 

تسریع در رسیدگی ها تشکیل خواهد شد.

   هم�کاری ب�ا معاون�ان در وزارت عل�وم مبتن�ی ب�ر 
شاخص های مشخصی است

فرهادی در پاسخ به خبرنگار خانه ملت مبنی بر تمایل وزارت علوم 
برای ادامه هم��کاری با معاونان این وزارتخان��ه، افزود: در خصوص 

همکاری با معاونان در ای��ن وزارتخانه باید بگویم ما با کس��انی که 
دانش��گاهی و عالم باش��ند و نظام آموزشی را بشناس��ند همکاری 

خواهیم کرد.
وی اف��زود: آگاهی مدیریتی و حرکت در مس��یر انق��اب و نظام و 
همچنین توجه به مأموریت اصلی دانشگاه از جمله مواردی است که 
وزارت علوم در انتخاب معاونت جدید و همچنین ادامه همکاری با 

معاونان قدیمی در دستور کار خواهد داشت.

   تاکید بر ض�رورت بازنگری و حذف برخی رش�ته های 
دانشگاهی

وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری، با تأکید بر اینکه بازنگری 
در رشته ها به طور حتم برای پربارتر کردن جو علمی کشور صورت 
خواهد گرفت گفت: معنی بازنگری در رشته ها این است که رشته هایی 
که ممکن است مورد نیاز جامعه نباش��ند و کار مفیدی هم نتوانند 
متناسب با مناطق مختلف داشته باشند به تدریج بررسی و متوقف 
خواهند شد و به جای آن رشته هایی که مورد نیاز است به خصوص 
در عرصه ه��ای جدید بین رش��ته ای و میان رش��ته ای جایگزین 

خواهند شد.

   رویکرد وزارت علوم در خصوص فتنه 88 فصل الخطاب 
قرار دادن فرمایشات رهبری است

فرهادی با تبری جس��تن از فتنه 88 گفت: رویکرد وزارت علوم در 
خصوص فتنه 88 فصل الخطاب قرار دادن فرمایش��ات مقام معظم 

رهبری است.
وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری، یادآور شد: در خصوص 

برخورد با فتنه خط قرمز ما خط قرمز ولایت است.

محسن رضایی: 
اوباما سنگی

 در چاه انداخته
 که باید خودش

 آن را بیرون
 بیاورد 

وزیر اطلاعات:
وزارت اطلاعات در 
برخورد با متخلفان 
از دایره اخلاق و 
قانون خارج 
نخواهد شد

رویکرد وزارت علوم در قبال فتنه 88 فصل الخطاب قرار دادن فرمایشات رهبری است

آگاهی مدیریتی و حرکت 
در مس�یر انقلاب و نظام و 
همچنین توجه به مأموریت 
اصلی دانش�گاه از جمله 
مواردی اس�ت که وزارت 
عل�وم در انتخاب معاونت 
جدید و همچنی�ن ادامه 
همکاری با معاونان قدیمی 
در دس�تور کار خواه�د 

داشت

پایگاه اطلاع رسانی آیت الله هاشمی رفسنجانی در بازنشر 
گزیده سخنان رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام، در مرداد 
92 نوش�ت آرمانگرایی محض و خالی از واقع گرایی ممکن 
است هر بلایی را بر سر کشور بیاورد، هیچ گاه در تاریخ اسلام 
پیروزی و پیشرفتی حاصل نشده جز با اعتدال و واقع گرایی 
اس�لامی و از افراطی گری نیز هیچ گاه خیر و برکتی حاصل 

نشده و نخواهد شد.

متن کامل سخنان هاشمی رفسنجانی به شرح زیر است:
با گسترش اعتدال در جامعه و افزایش و اقبال هر چه بیشتر مردم 
به آن، قطعا جایگاه متزلزل خشکه مقدسی ها بیش از پیش تحلیل 
خواهد رفت از طرف دیگر نیز برخی اسام شناس ها، حوزه ها و حتی 
افراد حزب اللهی هم  کم کم احساس می کنند بعضی سخت گیری ها 
جواب نمی ده��د و اگر بر آن اصرار کنند از جامعه اس��امی چیزی 

جزعده ای قلیلی برایشان باقی نمی ماند.

ش��عارهای بلند وعمل های کوچ��ک مهم ترین ش��اخص جریان های 
تندرو اس��ت ولی جامعه هم به طرف اعتدال بیش��تر خواهد رفت. 
 مردم در ح��ال تحصی��ل هس��تند، دان��ش و اطاعات آنه��ا زیاد 

می شود. 
کارهای شعاری از این نوع این انبوه توده ها را برای یک هدف خاص 
به صورت موجی بسیج کنند درآینده سخت می شود. مبنای جامعه 
آینده ایران اسامی گردش صحیح تر و شفاف تر اطاعات با هدف 

اقناع حداکثری مردم خواهد بود.
فلسفه نوآوری تاریخی و بدیع حضرت امام)ره( در تشکیل مجمع 
تشخیص مصلحت نظام همین موضوع بود که ریل انقاب اسامی 
به سوی آرمانگرایی متوهمانه منحرف نش��ود. مهم ترین شاخص 
اعتدال در حضرت امام)ره( توجه خاص ایش��ان به نگاه کارشناسی 

بود. 
در خاطرم جمله ای تاریخی از ایش��ان هس��ت که نظر کارشناسی 
مجمع را حتی اگر خاف نظر خودم هم باشد می پذیرم، از اعتدال 

امام)ره( درس های بزرگی در تاریخ ثبت شده است.
فقط کافی است در مقطع تاریخی قبول قطعنامه 598 نتایج واقع گرایی 
اسامی و اعتدال تصمیم گیری در حضرت امام)ره( را بررسی کنید 
و در نقطه مقابل آن تصور کنید که اگر قرار بود تصمیمات نظام بر 
مبنای آرمانگرایی افراطی اتخاذ می ش��د چه سرنوشتی در انتظار 
ایران اسامی بود؟. آرمانگرایی محض و خالی از واقع گرایی ممکن 

است هر بایی را بر سر کشور بیاورد.
 از یاد نبریم که هیچ گاه در تاریخ اسام پیروزی و پیشرفتی حاصل 
نشده جز با اعتدال و واقع گرایی اس��امی از افراطی گری نیز هیچ گاه 

خیر و برکتی برای جوامع اسامی حاصل نشده و نخواهد شد.
اصل اسام واقع گراس��ت. این واقعیت برای من خیلی روشن است 
و نمی خواهد آنچه را که خداوند در فطرت انس��ان گذاشته، ندیده 

بگیرد. 
معنای دین فطری این است. به جلو که می رویم، با تغییر شرایط باید 
تغییر موضع بدهیم.پیامبر )ص( و ائمه )ع( ما این گونه بودندحتی 

نسخ در احکام قرآن هم هست. مبانی ما واقعا قوی است؛یعنی هرچه 
پیش می رویم، به طرف شناخت بهتر است. 

با منطبق کردن اس��ام با ش��رایط روز و براس��اس اعت��دال پیش 
می رویم. افراد افراطی از هر دو طرف همیشه خواهند بود. بعضی ها 
 به این مقدار اعتدال قانع نمی شوند اما مزاج جامعه به طرف اعتدال 

می رود.
یقینا در آینده جهان اس��ام به این تفکر و تلقی اس��امی نگاه ویژه ای 
خواهند داشت. شاید به همین خاطر باشد که از زمان تشکیل مجمع تا 
امروز افراطی ها هرگز تصور مثبتی نسبت به جایگاه آن نداشته و ندارند؛ 
چرا که اصولا در دایره خارج از اعتدال اسامی و اسام واقع گرا، تشخیص 
 مصلحت محلی از اع��راب ندارد ولی ب��ا تحکیم جای��گاه واقعی گرایی

اسامی در روش و منش سیاس��ت خارجی جمهوری اسامی در زمانه ای 
 که اکثر کش��ورهای اس��امی از تندروی ها و افراط گری ها در رنج اند

 حتما شاهد اقبال خوبی به واقع گرایی اسامی از سوی جمهوری اسامی 
خواهیم بود.

جلوگیری از »آرمانگرایی متوهمانه انقلاب« دلیل تشکیل مجمع تشخیص مصلحت نظام بود

عصبانیت ها   از » عصبانی نیستم«

کشور نیاز به حزب فراگیر دارد
نشست خبری باهنر در خبرگزاری فارس

بعد از عدم اعتماد مجلس به چهارمین گزینه پیشنهادی رییس جمهور برای وزارت علوم حسن روحانی، رییس جمهور کشورمان، برای پنجمین 
بار و پس از میلی منفرد، فرجی دانا، نیلی احمد آبادی و دانش آشتیانی نامه معرفی وزیر پیشنهادی دولت برای وزارت علوم، تحقیقات و فن 

آوری را به مجلس ارسال کرد و این بار محمد فرهادی را به عنوان پنجمین گزینه پیشنهادی به مجلس معرفی کرد.
 پنجمین وزیر پیشنهادی علوم در راه بهارستان

جعفر میلی منفرد نخستین گزینه روحانی برای وزارت علوم دولت تدبیر و امید بود. نام او از کمیته ای که رییس جمهور برای انتخاب 
وزیر علوم تعیین کرده بود، بیرون آمد. اما میلی منفرد نتوانست رای اعتماد مجلس اصولگرا را به دست بیاورد و جعفر توفیقی سرپرست 
وزارت علوم شد. رضا فرجی دانا، دومین وزیر پیشنهادی وزارت علوم بعد از جعفر میلی منفرد توانست رای اعتماد مجلسی ها را بگیرد 

اما 9ماه بعد از سکانداری وزارتخانه کنار رفت و محمدعلی نجفی، موقتا به عنوان سرپرست جایگزین فرجی دانا شد.
اما سه ماه از برکناری فرجی دانا گذشته بود که محمود نیلی احمدآبادی به عنوان سومین وزیر پیشنهادی علوم به مجلس معرفی شد. مجلسی ها 

به سومین وزیر هم رای اعتماد ندادند تا روحانی را مجبور کنند که به چهارمین وزیر علوم فکر کند...

گمانه زني ها و پیش بیني ها از احتمال موفقیت مذاکرات جامع هسته اي و به ثمر نشستن تفاهم نامه ژنو در وین حکایت داشت. موضوع 
آنچنان جدي بود که وزیرخارجه اتریش یکي از کاخ هاي تاریخي وین را براي انجام مراسم رسمي میان ایران و گروه1+5 آماده کرده بودند 

اما برخي عوامل خارجي و زیاده خواهي ها مانع به ثمرنشستن تفاهم برد- برد شد و تفاهم نامه ژنو براي هفت ماه تمدید شد.
 بر اساس توافق به عمل آمده در وین، تا پایان مهلت تازه، ایران ماهانه ۷۰۰ میلیون دلار از دارایی های مسدود شده حاصل از فروش نفت 

خود را دریافت خواهد کرد.
ایران و قدرت های جهانی، همچنین اعام کردند که تا اول مارس ۲۰15 )1۰ اس��فند 1۳9۴(، در مورد اصول کلی موافقت نامه هسته 
ای به»توافق سیاسی« برسند و در سه ماه بعدی منتهی به اول ژوئیه، جزییات موافقت نامه جامع هسته ای را در جریان گفت وگوهای 
تخصصی تصویب کنند. در پی این توافق، محمد جواد ظریف، وزیر امور خارجه ایران و کاترین اشتون، مذاکره کننده ارشد گروه 1+5 با 
صدور بیانیه ای اعام کردند که » بر اساس نظرات تازه ای که در دست بررسی هستند«، آنها متقاعد شده اند که دسترسی به یک توافق 

جامع هسته ای امکان پذیر است.

کلید قفل وزارت علوم در دست مجلس

قطار کابینه تدبیر و امید  در ایستگاه بهارستان

   تفاهم نامه   ژنو تا 7تیر94 ادامه پیدا مي کند

تمديد ظريف ديپلماسی با اقتدار ايرانی 
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سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

عبدالرضا رحمانی فضلی در حاشیه گردهمایی استانداران کشور 
در وزارت کش��ور درباره جلس��ه امروز اس��تانداران و مسوولان 

بانک های خصوصی و دولتی گفت: در جلس��ه ام��روز وزیر اقتصاد 
و رییس کل بانک مرکزی و فعالان اقتصادی و مس��وولان بانک ها 
حضور داشتند که استانداران مسائل و مشکلات خود را در ارتباط 
با تعامل با بانک ه��ا مطرح کردن��د. وی ادامه داد: در این جلس��ه 
پیشنهادهایی مطرح شد تا با  استفاده از ظرفیت های موجود قانونی 
و یا ظرفیت های بودجه ای منابع مالی را برای استان ها لحاظ کنیم.

وزیر کشور خاطرنشان کرد: منابع مالی از عناصر سرمایه گذاری و 
توسعه استان هاست و اس��تان ها در توازن و تعادل مناسبی به سر 
نمی برند و از لحاظ توس��عه ای عقب مانده هستند که باید گام های 

بلندتری در جهت توسعه آنها برداشته شود. رحمانی فضلی افزود: 
یکی از الزامات توسعه منابع مالی است که امیدواریم با این نشست ها 
کمک لازم صورت پذیرد. وزیر کش��ور در پاس��خ به این پرس��ش 
که اختصاص بودجه به استان ها دچار مش��کل است و اختصاص 
منابع نبوده گفت: این موضوع را قبول داریم نه می خواهیم منطق 
اختصاصی تخصیص منابع را نادیده بگیریم و نه ظرفیت و توانمندی 
نادیده گرفته ش��ود.رحمانی فضلی تصریح کرد: دولت باید مبتنی 
 بر تخصیص منابع و ظرفیت توانمندی اس��تان ها به مناطق کمتر 
توسعه یافته اهتمام کند و البته سیاست آقای روحانی هم بر همین 

مبناس��ت و این موضوع جزو محورهای بودجه 94 و برنامه ششم 
است.وی اضافه کرد: البته مناطقی که نیاز به کمک بیشتری دارد 
باید در قالب تسهیلات و یا بخشودگی مالیات با آنها رفتار شود.وزیر 
کشور درباره تاثیر مذاکرات اخیر در اقتصاد کشور گفت: ما اقتصاد 
کش��ور را بر مبنای اثرگذاری مذاکره تنظی��م نکرده ایم و برای هر 
شرایطی از ابتدا آمادگی داش��ته ایم و این چند سال بر همین مبنا  
انجام می دهیم.وی ادامه داد: اگر مذاکرات منجر به گشایش هایی 
باشد برای به کارگیری آن گشایش ها در اقتصاد برنامه ریزی صورت 
گرفته و اگر هم وضعیت ادامه پیدا کند باز مبتنی بر اقتصاد مقاومتی 
و فعال کردن ظرفیت ها مس��یر را طی می کنیم. وزیر کشور درباره 
پرسشی مبنی براینکه خبر تغییر استانداران آیا صحت دارد یا خیر 

گفت: این شایعه است و تغییر استانداران در کشور وجود ندارد.

برنامه ای برای تغییر استانداران وجود ندارد

اخبار تلگرافی

مجلس به وزیر تعاون کارت زرد داد
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از نمایندگان مجل��س کارت زرد گرفت.

 او هفتمین وزیری اس��ت ک��ه بهارس��تان کارت زرد خود را به او نش��ان 
می دهد. پیش از این وزرای امور اقتصادی و دارایی، فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
کشور، آموزش و پرورش، علوم و صنعت، معدن و تجارت از مجلس کارت 
زرد گرفته بودند.ربیعی برای پاسخ به سوال ملی محمدرضا پورابراهیمی 
نماینده مردم کرمان در مجلس به بهارستان آمده بود. سوال پورابراهیمی 
از ربیعی درباره ملاک انتخاب و انتصاب مدیران صندوق های زیرمجموعه 
وزارت تعاون یعنی صندوق بازنشستگی کشوری و تامین اجتماعی بود که 
ربیعی توضیحاتی را در این زمینه ارایه کرد. در ادامه با توجه به قانع نشدن 
پورابراهیمی از پاس��خ های وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی علی لاریجانی 
رییس مجلس شورای اسلامی سوال از وزیر را به رای وکلای ملت گذاشت 
که نمایندگان نیز با 98 رای موافق، 95 رای مخال��ف و 11 رای ممتنع از 
مجموع 219 نماینده حاضر در صحن پاسخ های علی ربیعی را قانع کننده 

ندانستند و برهمین اساس وزیر تعاون نیز از مجلس کارت زرد گرفت.

محسن رضایی: اوباما سنگی در چاه 
انداخته که باید خودش آن را بیرون بیاورد 

محسن رضایی در جمع خبرنگاران در واکنش به صحبت های اوباما مبنی بر 
اینکه تحریم ها علیه ایران برداشته نمی شود، اظهار کرد: مذاکره کنندگان 
جمهوری اسلامی که در چارچوب رهنمودهای مقام معظم رهبری در حال 
مذاکره هستند، جدی هستند که همه تحریم ها باید برداشته شود. مساله 
الان مدت زمان تحریم هاست که این تحریم ها در چه زمانی برداشته شود 
لذا آقای اوباما خودش سنگی در چاه انداخته که خودش باید این سنگ را 
بیرون بیاورد.دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام همچنین درباره از دستور 
کار خارج شدن طرح رسیدگی به اموال مسوولان،  گفت: این طرح از دستور 
خارج نشده است، بلکه قرار شده از طرف وزارت کشور آماری گرفته شود و بر 
اساس این آمار عمل شود تا یک کار واقعی صورت بگیرد و کار سوری انجام 

نشود. این طرح شامل همه مسوولان و نزدیکان آنان خواهد شد.

علت سکوت اصلاح طلبان 
در مقابل اظهارات سحرخیز

رییس مرکز امور سیاس��ی حزب موتلفه گفت: اصلاح طلبانی که معتقد 
به امام)ره( هستند احساس ش��رم می کنند که عیسی سحرخیز چنین 
مواضعی دارد و به همین دلیل راغب نیستند، درباره این موضوع صحبت 
کنند. محمدکاظ��م انبارلویی، رییس مرکز امور سیاس��ی حزب موتلفه 
اسلامی، با اشاره به مواضع عیسی سحرخیز فعال اصلاح طلب و از عناصر 
فتنه 88 در خصوص اینکه برخی اصلاح طلبان حضرت امام )ره( را قبول 
ندارند و در داخل جریان اصلاحات به دنبال حذف ولایت فقیه بودیم به 
فارس گفت: کلیت این موضوع این اس��ت که اصلاح طلبان به دو دس��ته 
اصلی تقسیم می شوند؛ یک دس��ته از آنها نظام و انقلاب را قبول ندارند و 

سکولار هستند و در طول تاریخ انقلاب نیز کارنامه مشخصی داشته اند.
وی ادامه داد: این افراد در فتن��ه 88 عملکرد آش��کاری از خود به جای 
گذاشتند و اگر فرصتی هم پیدا کنند در مقابل نظام می ایستند و از هیچ 
تلاشی برای سرنگونی حکومت دریغ نخواهند کرد و اوج شرارت های این 
عده در فتنه 88 ملاحظه شد.رییس مرکز امور سیاسی حزب موتلفه در 
عین حال افزود: اما دس��ته ای دیگر از اصلاح طلبان معتقد به امام )ره( و 
حاضر نیستند استقلال و عزت مملکت را بفروشند. انبارلویی در پاسخ به 
پرسشی مبنی براینکه اظهارات عیس��ی سحرخیز از کجا ناشی می شود، 
تصریح کرد: صحبت های این فعال فتنه 88 چیز عجیبی نیس��ت، او در 
خدمت ضد انقلاب و سرویس های تبلیغی و امنیتی معاند نظام است و با 
رسانه ها و سایت های ضد انقلاب همکاری می کند. وی در پاسخ به سوال 
دیگری در خصوص اینکه چ��را اصلاح طلبانی که معتقد به نظام و ولایت 
فقیه هستند حاضر نمی شوند از این فرد و چنین اظهاراتی تبری بجویند، 
تاکید کرد: کسانی که معتقد به امام هس��تند احساس شرم می کنند که 
ش��خصی از داخل جریان آنها چنین مواضعی را اتخاذ می کند و به دلیل 

خجالتی که دارند راغب نیستند در مورد این موضوع صحبت کنند.
انبارلویی با یادآوری بیان��ات مقام معظم رهب��ری در جریانات فتنه 88 
و اینکه باید ب��ا عناصر ضد انقلاب مرزبندی مش��خصی ص��ورت گیرد، 
خاطرنشان کرد: اصلاح طلبان برای حفظ حیثیت انقلابی خودشان باید با 
چنین افرادی مرزبندی کنند؛ یکی از انتقادات ما به اصلاح طلبان این است 
که چرا با این جریانات و افراد مرزبندی نمی کنید و امروز لازم اس��ت که 
کسانی که خود را معتقد به امام )ره( و رهبری می دانند به صورت رسمی 

موضع خود را در قبال این سخنان اعلام کنند.
 عیس��ی س��حرخیز از فعالان اصلاح طلب، مدی��رکل مطبوعات داخلی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی دولت اصلاحات در گفت وگو با یک سایت 
ضدانقلاب تاکید کرده اس��ت که »خیلی  از اصلاح طلب��ان بر خلاف اول 

انقلاب دیگر علاقه ای به آقای خمینی ندارند.«

از ابتدای صدارت علی جنتی و در دست گرفتن سکان هدایت 
وزارت فرهنگ و ارش��اد اس��لامی تا ب��ه امروز ش��اهد اتفاقات 

غیرمعمول زیادی در حوزه فرهنگ کشور بودیم.
یکی از این اتفاقات که در دوره جدید رنگ و بوی بیشتری پیدا 
کرده اخبار مربوط به اکران فیلم های مرب��وط به فتنه از جمله 

»عصبانی نیستم« بود.

  حواشی» عصبانی نیستم« در جشنواره فجر 
بعد از حواشی که این فیلم برای جش��نواره فیلم فجر به وجود 
آورد، مسوولان برپایی جشنواره مجبور شدند برای آرام کردن 

فضا آن را از بخش مسابقه خارج کنند.
 بعد از آن رییس سازمان سینمایی شخصا با اعلام تشکر از صبر و 
متانت کارگردان و تهیه کننده این فیلم قول مساعد برای جبران 

مافات و تامین نظر صاحبان اثر داد.
اکنون که این فیلم ب��ه لطف توجهات خاص��ه و بی حد و اندازه 
معاون وزیر توانس��ته مجوز اکران بگی��رد، ظاهرا مخالفت های 
نمایندگان مجلس به خصوص اعضای کمیس��یون فرهنگی و 
برخی رس��انه  باعث تشویش و نگرانی مس��وولان وزارت ارشاد 

شده است.

  » حکمیت« برای» عصبانی نیستم«
به همین علت معاون نظارت و ارزش��یابی از یک روش بس��یار 
جدید و تازه به عنوان »حکمیت« برای تعیین تکلیف این فیلم 

رونمایی کرده است.
به گفته احس��انی قرار اس��ت آقای��ان غلامعلی ح��داد عادل، 
حجت الاسلام مرتضی آقاتهرانی و حجت الاسلام نصراله پژمانفر 
به عنوان حَکَم ضمن بازبینی نسخه اصلاح شده فیلم »عصبانی 

نیستم«، درباره اکران یا عدم اکران آن اعلام نظر کنند.
از سویی دیگر لاله افتخاری، عضو کیمسیون فرهنگی مجلس 
شورای اس��لامی درباره نحوه اکران فیلم های مرتبط و هوادار 
فتنه سال 88 گفته که این فیلم خط قرمزهای مورد نظر نظام 
را زیر پا گذاشتند و نه تنها نمی بایس��ت که مجوز اکران به آنها 
داده ش��ود بلکه باید از پخش آن جلوگیری ش��ود؛ اعتقاد دارم 
وزارت ارش��اد باید مس��وولیت خود در این موضوع را به خوبی 
انجام دهد نه اینکه به چنین فیلم های مساله داری قول و وعده 

اکران هم بدهد.
لاله افتخاری افزود: من این فیلم را دی��دم و درباره این فیلم با 
بازیگران آن هم جلسه داش��تیم و در صحبت هایی که داشتیم 
پذیرفتند که این فیلم غیر واقعی ساخته شده و نکات مبهمی در 
فیلم وجود دارد که باید بررسی مجدد شود و قرار شده است با 

نظرات خودشان این اصلاحات را انجام دهند.
عضو کیمسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی ادامه داد: خود 
بنده و تمام اعضای کمیس��یون فرهنگی که محل رجوع مردم 
هستیم در مورد نمایش این فیلم ها آرام و ساکت نخواهیم بود 
و برخورد بسیار جدی با این موضوع خواهیم داشت، امیدواریم 
خود وزیر فرهنگ و ارش��اد اس��لامی درباره این موضوع دقت 
بیشتری کنند و اگر تسامحی صورت گرفته نگرانی نمایندگان 
را برطرف کنند.افتخاری درباره نحوه اکران این فیلم نیز گفت: 

وزارت ارش��اد به کمیس��یون فرهنگی مجلس اع��لام کرده با 
تغییراتی که کارگردان فیلم ایج��اد کرده ماهیت فیلم متفاوت 
شده ، قرار شده اس��ت چند تن از اعضای کمیسیون فرهنگی و 
چند نفر کارش��ناس فیلم را مجددا مورد بازبینی قرار دهند اگر 
تغییرات مناسبی در فیلم ایجاد شده باشد می توان درباره اکران 

آن تصمیم گیری کرد.
البته عل��ی جنتی در خص��وص فیل��م » عصبانی نیس��تم« و 
ماجراهای اکران آن گفته که من س��والم این اس��ت که چرا به 
این فیلم مجوز ساخت داده شده است، این فیلم در دوره وزارت 
فرهنگ و ارشاد قبلی مجوز ساخت گرفته است و البته اگر قرار 
باش��د این فیلم اکران ش��ود باید تمام ضوابط و جوانب در نظر 
گرفته ش��ود، با اصلاحاتی که در آن ایجاد ش��ده تبدیل به یک 
فیلم اجتماعی شده است که مشکلات سیاسی که وجود داشته 
را ندارد، ما براساس اصول و مبانی و معیارهایی خاصی به نظارت 
می پردازیم و اگر فیلمی مطابق با موازین و اصول باش��د اکران 

می شود و اگر نباشد مجوز نخواهد گرفت.
به هر صورت این روزها علی جنتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در میان اعتراضات ش��دید اهال��ی فرهنگ و سیاس��ت به نحوه 
عملکردش در یک سال گذشته و در عین حال با توجه به تذکرات 
صریح رهبر معظم انقلاب در ضرورت فاصله گذاری مدیران دولت 
 یازدهم با فتنه گران، فرص��ت های رس��انه ای را بخوبی مغتنم 
می شمارد تا بار دیگر با اظهاراتی متناقض و دوپهلو، نقاط ضعف 
و کم کاری های خود را در حوزه فرهنگ و هنر توجیه نموده و در 
ظاهر با تطهیر خود از موضوع فتنه 88 تقصیرات مدیران سینمایی 
دولت جدید در نمایش گس��ترده دو فیلم مرتبط با حوادث تلخ 

انتخاباتی چهار سال پیش را به گردن مدیران قبلی بیندازد!

  جنتی: مجوز برخی  فیلم های  مش�کل دار در دولت 
قبل صادر شد

در همین راستا وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در دیدار با آیت الله 
جوادی آملی ب��ه فعالیت های ای��ن وزارتخانه در ح��وزه فیلم و 
سینما اش��اره کرد و گفت: در حوزه فیلم های سینمایی گرفتار 
فیلم هایی هس��تیم که در دولت قبل مجوز س��اخت گرفتند و 
 مش��کلاتی را ایجاد کردند و ب��رای پخش نیازمن��د اصلاحاتی

 هستند.
جنتی ادامه داد: در این حوزه نیز از س��ال گذشته نظارت های 
تخصصی و دقیق تری صورت گرفته که ان شاء الله شاهد ارتقای 

سطح حوزه سینما خواهیم بود.

  »عصبانی نیستم« فیلمنامه اش تغییر کرد
بعد از اظهار نظر وزیر ارش��اد، جواد ش��مقدری رییس سازمان 
س��ینمایی دولت دهم در مصاحبه ای در واکن��ش به اظهارات 
جنتی عنوان کرد: متاسفانه بار نخستی نیست که ایشان چنین 

اظهاراتی می کنند که با واقعیت تطبیق ندارد.
وی در این ب��اره توضیح داد: پی��ش از این نیز در کمیس��یون 
فرهنگی مجلس مورد سوال قرار گرفتند که چرا جشنواره افق 
نو را تعطیل کردند و این جشنواره برگزار نشد، ایشان گفتند که 
مدیریت قبل خودش این جشنواره را تعطیل کرده، درحالی که 

دستور صریح خودشان به بنده بود که پیگیری ها را متوقف کنم.
ایشان بار دیگر نیز مرتکب این رفتار می شوند و در محضر یکی 
 از بزرگان نظ��ام به لحاظ فقاه��ت و اهمیت چنی��ن اظهاراتی

 می کنند.
ش��مقدری درباره دو فیلم مجوز گرفته » قصه ها« و »عصبانی 
نیستم« توضیح داد:  جای سوال است که چه مدیریتی به این دو 
 فیلم مجوز نمایش می دهد و مش��تاقانه به جشنواره فیلم فجر 
می برد و حتی وارد مهمترین جایگاه یعنی بخش اصلی جشنواره 

مسابقه سینمای ایران می شود.
وی یادآور شد: دوستان در هر حال یک خبطی در جشنواره فجر 
سال گذشته کردند و مجوز و بها را به این دو فیلم دادند، بنابراین 
فیلم ها وارد جش��نواره ش��د و حتی برای جوایزی هم کاندیدا 
شد، سپس که احساس کردند ممکن است مورد اعتراض واقع 
بشوند از آن لحظه به بعد متاس��فانه رفتارهای دوگانه را از آنها 
می بینیم؛ یعنی درحالی که تلاش می کنن��د دو فیلم را اکران 
کنند وقتی باز انتقادها را دیدند عقب نشینی کردند، ولی اینکه 
در محضر بزرگان خلاف واقع بگویند دیگر چنین انتظاری را از 

آنها نداشتیم!
شمقدری در بخش دیگر صحبت هایش اظهار داشت: واقعیت 
این اس��ت حتی اگر بپذیریم که این دو فیل��م در دوره ما مجوز 
ساخت گرفته باشد، این پروانه نمایش است که تصمیم نهایی را 
می گیرد و برای سرنوشت یک فیلم تصمیم گیری می کند، چرا 
که از فاصله س��اخت یک فیلم تا پرونده نمایش اتفاقات زیادی 
ممکن است بیفتد، همچنانکه فیلمنامه عصبانی نیستم، کاملا 
تغییر کرده به دلیل اینکه فیلمس��از تصور کرده شرایط عوض 
شده و می تواند در پناه فیلمش رویکردهای سیاسی خود را نیز 

بگنجاند و همین کار را نیز کرده است.
شمقدری یادآور شد:  اما اینکه مدیران جدید مشتاقانه این فیلم 
را می پذیرند و به آن مجوز می دهند، جای س��وال است و بهتر 
است اشتباهی که سال گذشته در جشنواره فجر برای مجوز این 
دو فیلم دادند را بپذیرند و لازم نیست این طور فرافکنی کنند و 

حقایق را کتمان کنند.

  وزیر س�ابق ارش�اد:در صورت ضرورت به تک تک 

اتهامات پاسخ می دهیم
از سویی دیگر سید محمد حسینی، وزیر سابق فرهنگ و ارشاد 
اس��لام نیز طی مصاحبه ای در واکنش به اظهارات علی جنتی، 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی اظهار داش��ت: خوب است آقای 

جنتی مشخصا بگوید که منظورش کدام فیلم است.
وی افزود: اگر آقای جنتی مدعی اس��ت ک��ه فیلم های مربوط 
با فتنه مانند »عصبانی نیس��تم« در دوره گذشته مجوز گرفته 
باید بگویم که فیلم کام��لا دگرگون و به چی��ز دیگری تبدیل 

شده است.
وزیر سابق ارشاد ادامه داد: ما در گذش��ته هم مواردی داشتیم 
که وقتی پروانه ساخت صادر می شد، موضوع فیلم یک چیز بود 
و زمانی هم که کار نهایی می ش��د و آماده نمایش بود ماهیت آن 
دگرگون می ش؛ بر همین اس��اس زمانی ک��ه پروانه نمایش هم 
صادر می شود باید دقت لازم از سوی دس��ت اندرکاران صورت 
گیرد. حسینی گفت: وقتی یک فیلم حامی فتنه در جشنواره به 
تصویر در می آید و در بخش اصلی جش��نواره هم ارایه می شود 
خود این موضوع بیانگر آن است که دقت نظر های لازم از سوی  

مسوولان صورت نگرفته است.
وی در ادامه اظهار داشت: البته ما امیدواریم این موارد در آینده 

جبران شود.
وزیر س��ابق ارش��اد گفت: ما موارد متعددی داری��م که نوعی 
فرافکنی توسط مسوولان ایجاد شده و مسائلی نسبت به گذشته 
مطرح شده که البته ما خیلی به این موضوعات ورود نکردیم که 
از جمله آن می توان به موضوعاتی همچون بحث کتاب، صندوق 
حمایت و خیلی موارد دیگر اش��اره کرد که البته اگر یک زمان 

ضرورتی بود می توان تک تک آنها را بیان کرد.
حسینی اظهار داشت: در حال حاضر که بیش از یک سال از عمر 
دولت گذش��ته خوب اس��ت که دولتمردان در مباحث مختلف 
همچون بحث ه��ای اقتص��ادی، صنعتی و سیاس��ت خارجی 
کارنامه خودشان را بیان کنند.وی اضافه کرد: در چهار سالی که 
ما مسوولیت داشتیم معلوم است که چه اقداماتی صورت گرفته 
و در حوزه های مختلف س��خت افزاری و نرم افزاری کارنامه ما 
مش��خص اس��ت، لذا اگر در دوره جدید هم دولتمردان به ارایه 

کارنامه خودشان بپردازند، نزد همگان مقبول تر خواهد بود.

جنتی: مجوز برخی  فیلم های  مشکل دار در دولت قبل صادر شد./حسینی:کدام فیلم؟

عصبانیت ها   از » عصبانی نیستم«

به گزارش تسنیم محمد عطریانفر،روزنامه نگار و سیاست مدار 
ایرانی و یک��ی از اعضای ش��ورای مرکزی ح��زب کارگزاران 
سازندگی پس از استعفای محمد هاشمی از حزب کارگزاران 
درباره این علل این استعفا، معتقد اس��ت که اعضای شورای 
مرکزی حزب کارگزاران از خروج محمد هاشمی از این حزب 

دلیل قانع کننده ای دریافت نکرده اند.
وی در گفت وگویی با خبرنگار سیاس��ی خبرگزاری تسنیم، 

درباره ارتباط میان حزب کارگزاران و لیبرالیسم و دچار شدن 
سرنوشت حزب کارگزاران به حزب مشارکت به بیان نظارت 

خود در این زمینه پرداخته است.
آنچه در زیر می خوانید، متن گفت وگوی خبرنگار سیاس��ی 
خبرگزاری تس��نیم، ب��ا محم��د عطریانف��ر، روزنامه نگار و 
سیاس��ت مدار ایرانی و یکی از اعضای شورای مرکزی حزب 

کارگزاران سازندگی است:
   تس�نیم: بع��د از اس��تعفای محم��د هاش��می از حزب 
کارگ��زاران و مصاحبه ه��ای وی، آیا اخت��لاف درونی میان 

کارگزاران وجود دارد؟
   عطریانفر: خیر؛ اتفاق خاصی نیفتاده است. آقای محمد 
هاش��می ش��خصیت محبوبی برای دوس��تان ما در شورای 
مرکزی حزب کارگزاران است.حقیقتا اعضای شورای مرکزی 
حزب کارگزاران نی��ز از خروج آقای محمد هاش��می دلیل 

قانع کننده ای دریافت نکردند. 
ولی ارتباطات دوس��تی وی برقرار اس��ت و مشکل خاصی 

وجود ندارد.
   تسنیم: آقای قوچانی در نشریه مهرنامه از مطرح کردن 
این موضوع که کارگزاران به س��مت لیبرالیسم حرکت 
می کند، ابایی ندارد ولی آقای 
محم��د هاش��می به 
این موض��وع نقد 
ضم��ن  دارد. 
اینک��ه آقای 
مرعش��ی 

نیز بر ای��ن موضوع)لیبرال بودن کارگزاران( تاکید داش��ت؛ 
با توجه به اینکه ش��ما با مبانی اس��لامی آش��نا هستید، آیا 

لیبرالیسم با اسلام همخوانی دارد؟
   عطریانف�ر: اساس��ا این نس��بت ب��ا کارگزاران نس��بت 

معناداری نیست.
   تسنیم: آقای قوچانی می گوید ما حزب لیبرال دموکرات 

مسلمان هستیم؟
   عطریانفر: من اولین بار است که این اظهارنظر را از زبان 

شما می شنوم.
   تسنیم: آقای مرعشی این حرف را مطرح کرده است؟

   عطریانفر: آقای مرعشی تعابیر خود را می گوید.
   تسنیم: یعنی لیبرالی که آقای مرعشی مطرح کرده برای 

خودش است؟
   عطریانفر: باید ابتدا واژگان را از نظر کسی که آن عبارت 
و کلمه را به کار می برد، بدانیم تا بتوانیم متوجه ش��ویم که 
مراد نظر او از این مفهوم چه بوده است و براساس آن دریافت 

صحیحی داشته باشیم.
   تس�نیم: درس��ت اس��ت؛ ولی برخ��ی از واژگان مانند 
لیبرالیسم در عرف عام و فضای سیاس��ی معنای مشخصی 
دارد؛ اعتراض امثال آقای محمد هاش��می نی��ز همین بوده 
است؛ حالا خود شما می پذیرید که در جمهوری اسلامی یک 

حزب لیبرال داشته باشیم؟
   عطریانفر: اگر به لیبرالیس��م به عنوان مکتب سیاس��ی 
توجه کنیم، یک برداش��ت می ش��ود و اگر مکتب اعتقادی 
باشد، برداش��ت دیگری از آن می ش��ود اما اگر برداشت دوم 

یعنی مکتب اعتقادی منظور شما باشد، باید بگویم کارگزاران 
نس��بتی با مبانی فکر ایدئولوژیک در حوزه لیبرال ندارد. در 
بحث سیاس��ی باید تعریف کرد که لیبرالیس��م در دستگاه 

فکری سیاسی برای جمهوری اسلامی چیست.
   تسنیم: مهرنامه)نشریه وابسته به کارگزاران( مقالاتی از 
آقای یثربی و برخی اصلاح طلبان منتشر کرده است که در 
آن عنوان ش��ده چنین تفکیکی امکان پذیر نیست؛ خودتان 
در این مورد فکر می کنید چنین تفکیکی انجام شدنی است؟

   عطریانفر: مبانی فکر کارگزاران در اساسنامه و مرامنامه 
مشخص شده است و ما به آن پایبند هستیم.

   تسنیم: هم اکنون اعضای کارگزاران کامل به آن پایبند 
هستند؟

   عطریانف�ر: علی القاعده مبنای حرک��ت کارگزاران این 
است و غیر از آن اگر قرار باشد، تغییری حاصل شود، باید در 
اساسنامه ردپای آن را مشاهده کنید. اگر اساسنامه را ببینید، 

چشم انداز برای شما روشن می شود.
   تس�نیم: آق��ای محم��د هاش��می گفته ب��ود که حزب 
کارگ��زاران به س��مت سرنوش��ت حزب مش��ارکت حرکت 

می کند، آیا این گونه است؟
   عطریانفر: خیر؛ من چنین عقیده ای ندارم.

   تس�نیم: اگر حزب کارگزاران به سمت سرنوشت حزب 
مشارکت حرکت کند، خوب است یا نه؟

   عطریانفر: اگر بنا بود حزب کارگزاران به سمت سرنوشت 
حزب مشارکت حرکت کند که حزب مشارکت می شد. اساسا 

خط فارقی باید وجود داشته باشد.

کارگزاران به سرنوشت مشارکت دچار نمی شود



بعد از ع��دم اعتماد مجلس ب��ه چهارمین گزینه پیش��نهادی رییس 
جمهور برای وزارت علوم حسن روحانی، رییس جمهور کشورمان، 
برای پنجمین بار و پ��س از میلی منفرد، فرجی دان��ا، نیلی احمد 
آبادی و دانش آشتیانی نامه معرفی وزیر پیش��نهادی دولت برای 
وزارت علوم، تحقیقات و فن آوری را به مجلس ارسال کرد و این بار 
محمد فرهادی را به عنوان پنجمین گزینه پیش��نهادی به مجلس 

معرفی کرد.

  پنجمین وزیر پیشنهادی علوم در راه بهارستان
جعفر میلی منفرد نخستین گزینه روحانی برای وزارت علوم دولت 
تدبیر و امید بود. نام او از کمیته ای که رییس جمهور برای انتخاب 
وزیر علوم تعیین کرده بود، بیرون آمد. اما میلی منفرد نتوانست رای 
اعتماد مجلس اصولگرا را به دست بیاورد و جعفر توفیقی سرپرست 
وزارت علوم شد. رضا فرجی دانا، دومین وزیر پیشنهادی وزارت علوم 
بعد از جعفر میلی منفرد توانس��ت رای اعتماد مجلسی ها را بگیرد 
اما 9ماه بعد از سکانداری وزارتخانه کنار رفت و محمدعلی نجفی، 

موقتا به عنوان سرپرست جایگزین فرجی دانا شد.
اما سه ماه از برکناری فرجی دانا گذشته بود که محمود نیلی احمدآبادی 
به عنوان سومین وزیر پیشنهادی علوم به مجلس معرفی شد. مجلسی ها 
به س��ومین وزیر هم رای اعتماد ندادند تا روحانی را مجبور کنند که به 
چهارمین وزیر علوم فکر کند. گزینه پیشنهادی یعنی فخرالدین احمدی 
دانش آشتیانی نیز نتوانست مجلسی ها را قانع کند و مانند سه نفر پیش 

از خود ناکام از مجلس بیرون آمد.
اما تنها بعد از گذشت یک روز از رای عدم اعتماد مجلس، پنجمین 

وزیر علوم نیز معرفی شد تا این وزارتخانه صاحب رکورد شود.

  وزارت علوم دولت تدبیر رکورد زد
رک��ورد معرفی پنج وزیر عل��وم به مجلس ک��ه در تاریخ 11 دولت 

جمهوری اسلامی، بی سابقه بوده است.
 زمانی که از تریبون مجلس نامه معرفی دانش آش��تیانی در صحن 
علنی قرائت شد، نمایندگان مجلس با فریاد » دو- دو« اعتراض خود را 
به این انتخاب نشان دادند. پژواک این فریاد اعتراضی هم دیروز با رای 
عدم اعتماد نمایان شد. اما هنگام قرائت نامه معرفی محمد فرهادی، 
 نمایندگان مجلس ب��ا فریاد»چه��ار – چهار« به معن��ای حمایت، 

به استقبال این انتخاب رفتند.

  محمد فرهادی کیست؟
محمد فرهادی، متولد سال 1328 از شهرستان شاهرود است، وی 
در سال 1347 وارد دانشگاه فروسی مشهد شد و دوره طب عمومی 
و تخصصی را در همان دانش��گاه گذراند و در سال 1359 به عنوان 
متخصص گوش و حلق و بینی فارغ التحصیل شد و در حال حاضر 
جراح و متخصص گوش و حلق و بینی و عضو هیات علمی دانشگاه 

علوم پزشکی ایران است.
فرهادی که دارای چهره علمی و پژوهشی است در سال 1370 مرکز 
کاشت حلزون شنوایی ایران را تاس��یس کرد و اولین عمل کاشت 

حلزون شنوایی را در سال1371 انجام داد. 
وی همچنین انجمن علمی پزش��کی لیزری و نی��ز انجمن علمی 

پزشکی خواب ایران را تاسیس کرد. 
همچنی��ن او، ریی��س بخ��ش و رییس مرک��ز تحقیق��ات گوش 
و حلق و بین��ی و جراح��ی س��ر و گ��ردن مجتمع بیمارس��تانی 
رس��ول اکرم )ص( اس��ت و چن��دی پی��ش نی��ز داروی گیاه��ی 

»ضدایدز« ایمود توس��ط گروه تحقیقاتی به سرپرس��تی این فرد 
به موفقیت های چش��مگیری دس��ت یاف��ت. فره��ادی در کارنامه 
اجرایی خ��ود علاوه بر وزیر بهداش��ت دول��ت خاتم��ی، وزیر فرهنگ 
و آم��وزش عالی طی س��ال های 1364 ت��ا 1368 ب��ود. وی مدتی نیز 
 به عنوان رییس دانش��گاه ته��ران و قائ��م مقام جمعی��ت هلال احمر 

به فعالیت مشغول بوده است.

  نظر مثبت نمایندگان نسبت به فرهادی
در همین رابطه علاء الدین بروجردی، رییس کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با مثبت خواندن معرفی 
محمد فرهادی به عنوان وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری، 
گفت: به نظر من با توجه به سوابق بالای وزارتی فرهادی و آشنایی 

با فضای وزارت علوم نمایندگان نظر مثبتی نسبت به وی دارند.
نماینده مردم بروجرد با تأکید بر اینکه در کارنامه و س��وابق کاری 
فرهادی نوع��ی اعتدال وج��ود دارد، افزود: قطعا فره��ادی گزینه 

مناسبی برای این وزارتخانه است.

  فضای مجل�س در قدم اول نس�بت به فره�ادی وزیر 
پیشنهادی علوم منفی نیست

در این رابطه غلامعلی حدادعادل، عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات 
مجلس ش��ورای اس��لامی گفت: پاس��خ دادن درباره نگرش کنونی 
نمایندگان مجلس به محمد فرهادی وزیر پیشنهادی زود است، اما 
شاهد بودیم که امروز در زمان اعلام وصول نامه معرفی، نمایندگان 
دیگر واژه » دو- دو« نگفتند. نماینده مردم تهران در مجلس شورای 
اسلامی، با بیان اینکه فضای مجلس در قدم اول نسبت به فرهادی 
وزیر پیشنهادی علوم منفی نیست، افزود: امیدواریم در مذاکرات با 
وزیر پیشنهادی به یک جمع بندی مثبت برسیم، تا مشکل این بخش 
حل شود. وی در پاسخ به سوالی درباره پیش بینی اغلب نمایندگان 
مجلس درباره رأی آوری ب��الای فرهادی گف��ت: قطعا من قدرت 
غیب گویی بعضی از نمایندگان را ندارم، از این رو باید در این رابطه 
صبر کنیم.رییس فراکس��یون اصولگرایان مجلس، درباره س��وابق 

فرهادی افزود: وی در امور کاری خود با تجربه است.

  نظر قاطبه مجلس مثبت است
محمد حس��ین فرهنگی هم با بیان اینکه نظ��ر قاطبه مجلس در 
خص��وص گزینه پیش��نهادی وزارت عل��وم، تحقیق��ات و فناوری 
مثبت است،گفت: سابقه اجرایی خوب و همچنین تجربیات مثبت 
مدیریتی وی در وزارتخانه های علوم و بهداشت در دولت های قبل 

وجه ممیزه ای جلب نظر نمایندگان است.

  فرهادی راه س�ختی ب�رای رای اعتم�اد از مجلس در 
پیش ندارد

بهروز نعمتی، عضو فراکسیون اصولگرایان رهروان ولایت هم گفت: 
به نظر می رسد که اغلب نمایندگان نظر منفی نسبت به وی ندارند و 

می تواند رای اعتماد مجلس را جلب کند.
نماینده مردم اس��دآباد در مجلس با مثبت ارزیابی کردن انتخاب 
محمد فرهادی،  ادامه داد: امروز در صحن مجلس اغلب نمایندگان 
نظر مواف��ق خود را اع��لام کردن��د و به نظ��ر می رس��د وی برای 
تصدی گری وزارت علوم، تحقیقات و فناوری راه س��ختی در پیش 

ندارد.

  اعتدال، روحیه تعامل و گفت وگو؛ شاخصه های اصلی 
وزیر پیشنهادی علوم

همچنین حس��ین مظفر، معاون نظارت مجلس با اشاره به معرفی 
محمد فرهادی وزیر پیش��نهادی علوم به مجلس، گفت: فرهادی 
چهره معتدل و اخلاقی بوده و در س��ال های اخیر تجربه مدیریت 

کلان در وزارت علوم و بهداشت دارد.
نماینده مردم تهران در مجلس با اش��اره به تجربه بالای فرهادی در 
اداره وزارتخانه ها، افزود:  عملکرد وی در دوران وزارت و ریاس��ت در 
جمعیت هلال احمر نش��ان دهنده توانایی بسیار مطلوب فرهادی در 
اداره امور است. وی نگاه اکثریت نمایندگان مجلس نسبت به فرهادی 
وزیر پیشنهادی علوم را مثبت خواند و گفت: به نظر می رسد که وی در 

نشست هفته آینده مجلس رأی بالایی را از آن خود کند.
معاون نظارت مجل��س، اعتدال، روحی��ه تعام��ل و گفت وگو را از 
شاخصه های وزیر پیشنهادی علوم برش��مرد و گفت:  قطعا حضور 
فرهادی در وزارت علوم می تواند به توس��عه و پیش برد اهداف این 

حوزه کمک بسیاری کند.

  دولت مش�ی اعتدال را در معرفی فرهادی ب�ه عنوان وزیر 
پیشنهادی علوم رعایت کرده است

احمد سالک کاشانی، رییس کمیس��یون فرهنگی مجلس شورای 
اس��لامی درخصوص فرهادی وزیر پیش��نهادی عل��وم، تحقیقات 
وفناوری گفت: با توجه به آزمایش چهار وزیر معرفی ش��ده ازسوی 
دولت به مجلس برای تص��دی وزارت علوم، دولت ب��ه این نتیجه 

رسیده است که باید اعتدال را درمعرفی وزیر رعایت کند.
نماینده مردم اصفهان در مجلس ش��ورای اسلامی، ادامه داد: بنده 
فکر می کنم که آقای فرهادی از اعتدال برخوردار بوده و جو مجلس 
در روز اعلام وصول نامه رییس جمهور در خصوص معرفی وی برای 
تصدی وزارت علوم مناسب بود، اما باید منتظر ماند و دید در روزهای 

آینده چه اتفاقاتی رخ خواهد داد.
وی تصریح کرد: دولت در معرفی وزیر پیشنهادی مشی اعتدال را رعایت 
 کرده و مجل��س درس خوبی به دولت داد، البته اینکه گفته می ش��ود

 مجلس در مقابل دولت مش��ی لجب��ازی را در پیش گرفت��ه تنها یک 
تبلیغ سوءاست و مجلس به بحث ولایت و فتنه توجه بسیاری دارد.

  فضای مجلس نسبت به فرهادی مثبت است
همچنی��ن سیدامیرحس��ین قاضی زاده هاش��می، عضو فراکس��یون 
اصولگرایان مجلس با بیان اینکه فضای مجلس نسبت به وزیر پیشنهادی 
علوم مثبت اس��ت، گفت: به نظ��ر من در روند بررس��ی صلاحیت وزیر 

پیشنهادی در هفته آینده مشکلی وجود ندارد.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: 
فرهادی دارای سوابق بسیاری در امور مدیریتی است و امیدواریم 
که تجربه اجرایی وی به کمک بیاید و وزارت علوم را رو به توسعه و 

پیشرفت علمی ببرد. 
عضو جبهه پایداری، ب��ا اعلام اینکه نظر کلیت مجلس نس��بت به 
وزیر پیش��نهادی علوم مثبت اس��ت، افزود: امیدوارم فرهادی در 
دوران وزارت خود تلاش کند که وزارت علوم از حواش��ی سیاسی 

به دور باشد.

  فرهادی باید افراد موثر در فتنه را ازخود دور کند
روح الله حسینیان، عضو شورای مرکزی جبهه پایداری هم درخصوص 
محمد فرهادی پنجمین وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری، 
گفت: به احتمال زیاد وزیر پیشنهادی از مجلس رای اعتماد را کسب 
می کند، اما به هرحال صحبت هایی با آقای فرهادی تا قبل از روز رای 
اعتماد انجام شده و جلساتی در خصوص بررسی برنامه های وی برای 

وزارتخانه علوم برگزار خواهد شد.
نماینده مردم تهران درمجلس ش��ورای اس��لامی، ادامه داد: وزیر 
پیشنهادی باید مراقب باشد افرادی را که حساسیت مجلس را تحت 
تاثیر قرارمی دهد و در فتنه نقش داش��تند ازخ��ود دور کند و این 
موضوع به نوعی اخطار و اتمام حجت است؛ زیرا علاقه مند نیستیم 

که باز جریان آقای فرجی دانا در مجلس پیش آید.
وی تصریح کرد: آن چیزی که از ظاهر مجلس مش��خص است، به 
احتمال بسیار وزیر پیشنهادی در کلیات مورد قبول خانه ملت است.

  فرهادی، دغدغه مجلس را می شناسد
همچنین جبار کوچکی نژاد، عضو کمیس��یون آم��وزش و تحقیقات 
 مجلس با مثبت ارزیابی کردن اقدام دولت در معرفی محمد فرهادی 
به عنوان وزیر پیشنهادی علوم،تحقیقات و فناوری گفت: محمد فرهادی 
در حال حاضر مدیر عامل هلال احمر و وزیر بهداشت دولت اصلاحات 

بوده از کارنامه خوبی برخوردار است.
نماینده مردم رشت در مجلس شورای اسلامی با یادآوری استقبال 
نمایندگان از معرفی محمد فرهادی به عنوان گزینه پیش��نهادی 
وزارت عل��وم افزود: با توجه ب��ه عملک��رد وی در دوره اصلاحات و 
همچنین در دورانی که در هلال احمر بوده مجلس نگاه مثبتی به 
خدمات وی داشته و به طور حتم وی می تواند با ارایه برنامه های خود 

رأی خوبی از مجلس کسب کند.
این نماینده م��ردم در مجلس نهم با تش��کر ازدول��ت یازدهم در 
معرفی گزینه پیشنهادی وزارت علوم با درنظرگرفتن دغدغه های 
نمایندگان گفت: از دولت متشکریم که بعد از کش و قوس هایی که 
داشته پیام مجلس را درک کرده به این معنی که مجلس عقد اخوت 
با کسی نبسته و در صورتی که دولت در معرفی گزینه پیشنهادی 
به مجلس شاخص ها را مدنظر قرار دهد کمال همکاری را از سوی 

مجلس شاهد خواهد بود. 
وی با بی��ان اینک��ه مجلس رای بس��یار چش��مگیری ب��ه محمد 
فره��ادی خواه��د داد، اف��زود: کارنام��ه مثب��ت و همچنی��ن 
توان علم��ی گزینه پیش��نهادی از نق��اط مثبت و بازری اس��ت که 
وی را ب��ه مس��ند وزارت علوم نزدی��ک خواهد ک��رد. کوچکی نژاد 
 ب��ا بی��ان اینک��ه بحث ه��ای فرهنگ��ی و علم��ی دانش��گاه باید 
 به طور ش��فاف در برنامه های وزیر پیش��نهادی دیده ش��ود،گفت: 
به طور حتم نمایندگان با دیدن برنامه های فرهادی اجازه حضور وی 

در وزارت علوم را خواهند داد. 
نایب رییس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
یادآور شد: با توجه به شناختی که داریم دغدغه نمایندگان برای وی 
بسیار مهم بوده، امید اس��ت این وزارتخانه روزهای خوبی را از این 
پس سپری کند. به هر صورت به نظر می رسد گرایش های مختلف 
در مجلس نظرشان نسبت به وزارت فرهادی مثبت است و با نگاهی 
که اکثریت مجل��س دارد احتمالا قفل وزارت عل��وم دولت تدبیر و 

امید باز خواهد شد.

7

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

 چهارشنبه  5 آذر  1393 

شماره  2244 | 12  صفحه

سیاست

حجت الاسلام والمسلمین س��ید محمود علوی وزیر اطلاعات در 
نشست شورای اداری استان خوزس��تان در اهواز گفت: مجموعه 
دولت و وزارت اطلاعات زمینه هرگونه سرمایه گذاری اقتصادی را 
برای بخش خصوصی بر اساس قانون فراهم می کند تا امنیت پایدار 

در کشور حاصل شود.
علوی افزود: وزارت اطلاعات همچون گذش��ته بر اس��اس ش��رع 
مقدس و رعایت اخلاق اس��لامی و قوانین جمهوری اسلامی ایران 
و رهنمودهای رهبر معظم انق��لاب کارش را با قوت و درایت انجام 

می دهد.

وزیر اطلاعات خاطرنش��ان کرد: برای استمرار امنیت پایدار توام با 
 نشاط و سرور و حفظ مصالح نظام و کش��ور، ملاحظه هیچ کس و 

هیچ گروهی را نمی کنیم.
حجت الاسلام علوی تصریح کرد: کسانی که بخواهند امنیت جامعه 
که به برکت خون شهدا و فداکاری های مخلصانه مردم انقلابی ایران 
اسلامی حاصل ش��ده را هدف قرار دهند و یا آن را مخدوش کنند 
 توسط این وزارت با آنان برخورد قانونی می شود، ولی در برخوردها

 از دایره اخلاق و قانون خارج نخواهد شد.
علوی گفت: هرچه بیشتر به جامعه و مردم بها و شخصیت بدهیم 

هم امنیت در لایه های مختلف تعمیق می یابد و هم این امنیت با 
کمترین هزینه حاصل و تولید می شود.

وزیر اطلاعات افزود: آنچه که مهم است آن است که همه باید امنیت 
کشور را محترم بشمارند و وزارت اطلاعات را در انجام وظایف قانونی 
خود کمک کنند. حجت الاسلام علوی همدلی، هم افزایی و اتحاد و 
به هم پیوستگی همه نیروهای خدوم و وفادار به انقلاب و رهبری را 
در تعمیق امنیت پایدار کشور موثر و راهگشا توصیف کرد و گفت: با 
وجود ناامنی در کشورهای همجوار خداوند را شاکریم که مردم ما 
قدر امنیت توام با آرامش و نشاط را در کشور خود دانسته و خود را 

در این امنیت که از نعمت های الهی است سهیم و شریک می دانند.
علوی مشارکت جویی آحاد مردم در امنیت را حایز اهمیت دانست 
و افزود: اگر ش��خصیت افراد جامعه را محترم بدانیم نه تنها نا امنی 

توسط آنها به وجود نمی آید بلکه آنان مدافع امنیت نیز می شوند.
وزیر اطلاعات گفت: به لطف الهی شاهد الفت و همراهی و همدلی 
همه نیروهای خدوم و دلسوز با محوریت نعمت ولایت فقیه هستیم 
و امیدواریم با حرکت جمعی بتوانیم به وظایف خود به نحو احسن 
عمل کنیم و آرامش و آسایش توام با رفاه و شکوفایی اقتصاد را برای 

کشور به ارمغان آوریم.

وزارت اطلاعات در برخورد با متخلفان از دایره اخلاق و قانون خارج نخواهد شد

به گزارش خبرنگار حوزه احزاب خبرگ��زاری فارس، محمد رضا باهنر 
دبیرکل جبهه پیروان امام و رهبری و جامعه اسلامی مهندسان سه شنبه 
چهارم آذرماه در نشست خبری خود که در خبرگزاری فارس برگزار شد، 
در پاسخ به س��وال یکی از خبرنگاران مبنی بر اینکه در طول مذاکرات 
هسته ای در عمر دولت یازدهم »دلواپسان« دولت را متهم به عبور از خط 
قرمز نظام می کردند و در ادامه رویکرد دولت در قبال آنان باید چگونه 
باشد، بیان داشت: این رویکرد طبیعی است، چنانکه در قرآن کریم هم 
مرتب هم شاهد امضا هستید هم بشارت و روایت داریم که مومن باید در 

مورد وضعیت خودش در خوف و رجا باشد.
باهنر افزود: اگر کسی بخواهد فقط جباریت خدا را در نظر داشته باشد 
یا فقط رحمت خدا را مدنظر بگیرد دیگر حصول و فروع دین ضرورتی 
ندارد، زیرا افراط و تفریط هر دو بد اس��ت؛ داستان مذاکرات هم جدا از 
این مطلب نیست. دیپلمات های ما سربازان عرصه مذاکرات هسته ای 

هستند و باید به خطوط قرمز نظام پایبند باشند.
وی در ادامه گفت: قطعا از سوی تیم مذاکره کننده به عمد هیچ خطایی 
در قبال صیانت از منافع ملی در طول مذاکرات رخ نخواهد داد و انشاءالله 

خطایی سهوی نیز از سوی آنان شاهد نباشیم.
دبیرکل جامعه اسلامی مهندسان خاطرنشان کرد: در کشور یک عده 
امید ش��ان به مذاکرات بیش��تر بود و یک عده خوف بیشتری داشتند. 
بدین ترتیب یک عده دایما سوال پرس��یده تا تیم مذاکره کننده دست 
از پا خطا نکند و یک عده نیز از آنها حمایت می کردند که هر دو رویکرد 
لازم است. وی با تاکید بر تخصص، تعهد و پایبندی تیم مذاکره کننده 
کنونی به مبانی کلی نظام در پاسخ به این س��وال که چرا مذاکرات به 
نتیجه نرسید؟ گفت: طرف مقابل زیاده خواهی هایی دارد البته در طول 
این یک سال ما خیلی چیز ها کسب کرده ایم. از جمله دامنه تحریم ها 
شکسته شده و روشن شده است که آمریکا قابل اعتماد نیست همانطور 
که رهبر معظم انقلاب ه��م فرمودند که آنها به حرف های خودش��ان 

پایبند نخواهند بود.
باهنر اضافه کرد: تیم مذاکره کننده ما باید بداند با کسانی مذاکره می کند 
که نمی توان به آنها اعتماد کرد؛ لذا هر حرفی را که طرف مقابل می زند 
باید ثبت کرد. وی به رخ کشیده شدن توان تیم مذاکره کننده کشورمان 
را یکی از دستاوردهای مذاکرات یک سال اخیر برشمرد و گفت: مشخص 
شد که جمهوری اسلامی ایران به دنبال جنجال و دعوا نیست و صرفا 

به دنبال فناوری است.
باهنر همچنین با اش��اره به تمدید زمان مذاکرات تا تیرماه س��ال بعد 
تاکید کرد: ما باید به حمایت خود از تی��م مذاکره کننده ادامه داده و به 
آنان خسته نباش��ید گوییم. همچنین به آنان هشدار دهیم که دشمن 

غیرقابل اعتماد است.
باهنر در پاسخ به سوال دیگری در خصوص وحدت اصولگرایان و ورود به 

بحث انتخابات گفت: بنده انتخاباتی شدن فضای کشور را از زمان حاضر 
مضر می دانم. اینکه فعالان سیاسی و دیگر افراد، انتخابات را از الان علم 

می کنند، مفید نیست.
وی افزود: ما در گذشته ای نه چندان دور شاهد بودیم که به طور متوسط 
هر سال یک انتخابات برگزار شده است و می دانیم که این انتخابات هم 
بسیار حساس است و هم بس��یار تاثیر گذار و باور همه نیز این است که 

انتخابات یک مقوله فرمایشی نیست.
نایب رییس دوم مجلس ش��ورای اس��لامی در ادامه تصریح کرد: ما هر 
سال که انتخاباتی داشتیم چهار ماه قبل و هشت ماه بعد از آن پیش لرزه 
و پس لرزه های انتخابات در کشور وجود داشت و فضای عمومی کشور 
صرف فضای انتخاباتی می شد. بر همین اساس قرار شد انتخابات دو سال 
یک دفعه برگزار ش��ود. دلیل اصلی آن نیز این است که فضای کشور را 

انتخاباتی نگه نداریم.
باهنر با بیان اینکه یکس��ال و نیم تا انتخابات مجلس شورای اسلامی 
مانده اس��ت، گفت: من به رقبای انتخاباتی و به دوس��تان نیز گفته ام 
که بیش از یکس��ال و خرده ای ت��ا انتخابات فاصله داریم و مش��کلات 
مملکت کم نیست. مردم حرف ش��ان بر روی بیکاری، اقتصاد و مسائل 
فرهنگی است. وی تاکید کرد: در مقطع زمانی حساسی قرار داریم که 
همراهی مجلس، دولت، قوه قضاییه و دیگر نهادهای تاثیر گذار را برای 
حل مشکلات می طلبد البته فعالان سیاسی باید پیش بینی کنند که 
می خواهند چه کنند و اینکه به دنبال وحدت باش��ند، اما نباید فضای 

عمومی را انتخاباتی کنیم.
دبیرکل جامعه اسلامی مهندسان در ادامه تصریح کرد: در غیاب احزاب، 
این ائتلاف ها و جبهه ها هس��تند که ب��ا هم فعالیت می کنن��د و ما نیز 
تلاش می کنیم ائتلاف اصولگرایان بتواند پوشش صد در صدی بر روی 
اصولگرایان بگذارد و این هدف نهایی ماست که ممکن است به 80 درصد 

از این هدف برسیم.
وی افزود: فکر می کنم این بار زمینه های این ائتلاف بیشتر است، چرا 
که اصولگرایان در حال حاضر رقیب ج��دی به نام اصلاح طلبان مقابل 
خود می بینند؛ البته در گذشته دو جریان اصلاح طلب و اصولگرا بودند 
که رقابت داشتند اما چند وقتی است که افراطیون و جریان انحرافی نیز 

وجود دارد که باید آنان را نیز مراقبت کنیم.

نایب رییس دوم مجلس ش��ورای اسلامی خاطرنش��ان کرد: چارچوب 
فعالیت های ما نیز قانون اساسی است و کسانی می توانند وارد این رقابت  

و انتخابات شوند که چارچوب ها را پذیرفته باشند.
باهنر در پاسخ به این سوال که تحلیل شما در خصوص اظهارات عیسی 
سحر خیز که گفته است اصلاح طلبان علاقه ای به آقای خمینی نداشتند 
چیست؟ گفت: ما اگر حزب داشته باشیم این حزب، شورای رهبری دارد، 
اساسنامه دارد که باعث می شود مسائل ش��فاف شود، اما وقتی جبهه و 
ائتلاف شود هر کسی از ظن خودش سخن می گوید و طبیعی است که ما 

نیز مسوولیت کار یکدیگر را نمی پذیریم.
وی با بیان اینکه اصلاح طلبان باید اصلاح طلبی را برای خودشان تعریف 
کنند، گفت: باید چارچوب اصلاح طلبی تعریف شود همانطور که باید 
چارچوب اصولگرایی تعریف ش��ود. زمانی جامعه روحانیت و مدرسان 

باید ها و نبایدهای اصولگرایی را تعریف کردند.
نایب رییس مجلس در ادامه گفت: متاس��فانه در جریان اصلاح طلب، 
افرادی وجود دارند که خودش��ان را منصوب به ای��ن جریان کردند اما 
تفکراتشان لائیک بود. ما معتقد به این نیستیم که همه اصلاح طلبان را 
با یک چوب برانیم. در همین جریان اصلاح طلبی نیروهای خط امامی 
و مقید به نظرات مقام معظم رهبری داریم، اما در نیروهای اصلاح طلب 

افراد هنجار شکنی هم داریم که خلاف فرهنگ دینی سخن می گویند.
باهنر تاکید کرد: طبیعی است که اصلا ح طلبان باید موضع شان را با این 

تیپ افراد مشخص کنند، چرا که به نفع خودشان است.
دبیرکل جبهه پیروان خط امام و رهبری در جواب این سوال که فضای 
عمومی مجلس را در خصوص فرهادی وزیر پیش��نهادی علوم چگونه 
می بینید؟ گف��ت: ابتدا این را باید بگویم که چه ش��د مجلس علی رغم 
اینکه رییس جمهور چند نفر را برای وزارت علوم معرفی کرد اما مجلس 

به هیچ کدام از آنان رای نداد.
وی افزود: مجلس به این نتیجه رس��ید که هر کدام از معرفی ش��دگان 
همانند یکدیگر هستند و دلیلی ندارد وقتی مجلس به »اصل« رای نداد، 

به »همانند« آن رای دهد.
باهنر ادامه داد: این موضوع، داستان خسته کننده و معطل کننده ای بود 
اما اگر 15 بار دیگر هم تکرار می شد نتیجه همان بود؛ البته به نظر بنده با 

معرفی فرهادی این دور باطل و خسته کننده تمام شد.

دبیرکل جبهه پیروان خط امام و رهبری در ادامه تصریح کرد: فرهادی 
نیروی متعهدی است که سابقه وزارت دارد و ما مشکلی با ایشان نداریم 

البته وی نیز باید به حساسیت های مجلس واقف باشد.
وی افزود: مجل��س در پنج دور مذاک��ره مفصل و علنی نش��ان داد که 
حساس��یت هایش بر روی چه مس��ائلی اس��ت و فرهادی نیز باید این 

حساسیت ها را داشته باشد و البته فرهادی انشاءالله رای می آورد.
نایب رییس دوم مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: البته ما اعتقاد داریم 
که در خانواده بزرگ وزارت علوم می شد، وزرایی کشف کرد که مجلس 
آنان را قبول داشته باشد و اگر یئیس جمهور برای وزارت علوم، فردی از 

وزارت بهداشت نمی آورد، بهتر بود.
وی افزود: البته خدمت کردن این صف و آن صف ندارد و قطعا بدنه وزارت 
علوم نیز فرهادی را می پذیرد اما اگر از خود خان��واده وزارت علوم بود 
بهتر می شد البته این را هم بگویم که معرفی وزیر علوم جزو اختیارات 

رییس جمهور است و ما نیز به آن احترام می گذاریم.
وی در ادامه در پاس��خ به س��والی مبنی ب��ر اینکه آیا قرار اس��ت آقای 
لاریجانی حزب تشکیل بدهند و با فقدان آیت الله مهدوی کنی محوریت 
اصولگرایان با چه کسی خواهد بود، اظهارداش��ت: بالاخره در یکسال 
گذشته با رحلت آیت الله مهدوی کنی و پیش از آن آقای عسگراولادی 
ظرفیت های خوب و کم نظیری را از دست دادیم، اما این یک سنت الهی 
است. باهنر افزود: مهم این است زمانی که این افراد می روند، بجای آنها 
کادرسازی صورت گرفته باشد. در وهله اول اینکه یک فرد مزیت های 
آنها را داشته باشد بعید به نظر می رسد چنین فردی وجود داشته باشد 

ولی نیروهایی که ساخته شده اند می توانند خلأ آنها را پر کنند.
دبیرکل جبهه پیروان خط امام و رهبری تاکید کرد: در جبهه پیروان، 
مشی سیاسی ما حرکت زیر سایه جامعتین یعنی جامعه مدرسان حوزه 
علمیه قم و جامعه روحانیت مبارز بوده است؛ ما این مشی را در گذشته 
داشته ایم و الان هم داریم و حالا که به گذشته خودمان نگاه می کنیم 

به عملکرد خود مفتخریم و در آینده هم همین روند را خواهیم داشت.
وی در عین حال افزود: البته این به آن معنا نیست که ما تبعیت محض 
داریم، بالاخره در مسائل سیاسی مشاجرات و اختلاف نظرها وجود دارد 
اما در نهایت زیر چت��ر جامعیت قرار داریم و تکی��ه گاه ما از نظر فکری 

همین جامعتین است.

باهنر در خصوص تش��کیل حزب فراگیر لاریجان��ی تصریح کرد: آقای 
لاریجانی هم مثل بنده معتقدند کش��ور نی��از به ح��زب فراگیر دارد، 
فراکسیون رهروان ولایت گفتند می خواهند حزب تشکیل بدهند و به هر 
حال این فراکسیون با آقای لاریجانی نزدیک است و شاید این تعبیر شود 

که ایشان هم می خواهند در این حزب حضور داشته باشند.
وی ادامه داد: من امروز از آقای لاریجانی درباره این موضوع سوال کردم 
اما او چنین چیزی را تکذیب کرد و گفتند ما اراده ای نکرده ایم که حزب 

راه بیندازیم.
باهنر خاطرنشان کرد: وقتی ما از حزب جامع و کامل اصولگرایی سخن 
می گوییم باید مقدمات آن فراهم شود اما اینکه مثلًا 12 حزب تبدیل به 

13 حزب شود فایده ای ندارد.
نایب رییس مجلس در پایان و در پاس��خ به پرسشی درخصوص اینکه 
جزییات دی��دار جبهه پیروان با آقای ناطق چه بوده اس��ت و آیا ش��ما 
دیداری با وی داشته اید، یادآور شد: من قرار ملاقات به عنوان شخصیت 
حقوقی جبهه نداشته ام ولی در مجمع تش��خیص مصلحت نظام و در 
جاهای دیگر همدیگ��ر را می بینیم، آقای ناطق ظرفیت خوبی اس��ت 
اما می گوید نتوانسته ام خودم را قانع کنم که فعالیت مجددم درعرصه 

سیاست ضرورت دارد.
باهنر بر همین اساس افزود: خواس��تگاه آقای ناطق اصولگرایی است و 
خودش هم این موضوع را قبول دارد ولی ممکن است از من و چند نفر 
دیگر گلایه هایی داشته باشند، اما اصولگرا هستند و ما هم فکر می کنیم 

اگر بیایند و فعالیت کنند برای ما خوب است.

کلید قفل وزارت علوم در دست مجلس

قطار کابینه تدبیر و امید  در ایستگاه بهارستان

کشور نیاز به حزب فراگیر دارد
نشست خبری باهنر در خبرگزاری فارس
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 
سردار حسین دهقان، وزیر دفاع کشورمان با اشاره به برگزاری 
مذاکرات ایران و 1+5، گفت: ام��روز ملت ما در یک جنگ تمام 
عیار دیپلماتیک با دنیای سلطه درگیر است. در گذشته سالیان 
دراز قطعنامه های ضدبشری را به ما تحمیل می کردند، اما امروز 
ما در یک هماورد سیاسی و دیپلماتیک برای تضمین اهداف خود 
در حال مذاکره هستیم. دهقان افزود: امروز آخرین روزی است 
که باید در ژنو با دنیا به توافق برسیم و می دانیم ملت ما هیچ گاه 
از حقوق حقه خود عدول نکرده و هیچ گاه ظلمی را روا نداشته 
و صداقت در گفتار و عمل را زیر پا نگذاشته است و هیچ گاه نگاه 

تجاوزگرانه به همسایگانش نداشته است، در حالی که دشمنان ما و 
غربی ها به دنبال اسلام هراسی و ایران هراس��ی بودند و مزدورانی را 
سامان دادند تا چهره انقلابی ایران را مخدوش کنند و دیگر ملت ها به 
ما اقتدا نکنند. همه این اقدامات انجام شد، اما آنچه که ماند و در آینده 
هم خواهد ماند، هویت ملت ماست. وی خاطرنشان کرد: بهانه سلاح 
هسته ای یکی از بهانه هایی بود که آنها در 12سال گذشته گرفته اند 
و س��عی کردند دنیا را علیه ما تجهیز کنند که در دوره ای هم موفق 
شدند، اما ما در مذاکرات چیزی جز حقوق بین المللی هسته ای خود 
نمی خواهیم و به دنبال این بودیم که به دنیا بگوییم اتهاماتی که به ما 

می زنند درست نیست.دهقان اظهار داشت: امروز آژانس اتمی جهانی 
به این نقطه رسیده که تمامی اطلاعاتی که دشمنان ما و منافقین به 
آنها می دادند، هیچ س��ندیتی ندارد و هر آنچه که بوده پرونده سازی 
است؛ زیرا ما نیز اثبات کردیم که هر آنچه ارائه شده، ساختگی است. 
وزیر دفاع ادامه داد: دومین بحثی که ما در مذاکرات دنبال می کنیم، 
این اس��ت که در هیچ ش��رایطی از حق��وق خود ع��دول نمی کنیم. 
آمریکایی ها و غربی ها دنبال این بودند که اگر ایران اسلامی امروز از 
مذاکره اقبال می کند به دلیل این است که تحریم های اعمال شده آنها 
را به پای میز کش��انده در حالی که ما نشان دادیم که در سخت ترین 

تحریم ها شرایط خود را حفظ کرده و ملت تمام قد بر روی منافع خود 
ایستاده و همچنین شاهد رشد اقتصادی و مهار تورم نیز بوده ایم. لذا 
تحریم ها نبوده که ما را پای میز مذاکره کشانده، بلکه ما می خواستیم 
ثابت کنیم جز حق نمی خواهیم و غربی ها زورگویی می کنند. دهقان 
با بیان اینکه نظام ما به دنی��ا گفت که خطوط قرمزش به هیچ عنوان 
قابل تهدید نیست،  اظهار داشت: مذاکره کنندگان ما به پشتوانه مردم 
با تمام توان با دنیا مذاکره می کنند و ای��ن مانند دوران دفاع مقدس 
اس��ت. زمانی که روس ها نیز به عراقی ها کمک می کردند، امروز هم 
روس ها خیلی با ما همکاری نمی کنند و ممکن است مقابل ما نایستند، 
اما به دنبال منافع خود هستند، لذا باز هم در مقابل تمام دنیای سلطه 
ایس��تاده ایم و از طرفی مذاکره کنندگان باید از پش��توانه اطلاعاتی، 

اسنادی و ... خوبی برخوردار باشند تا بتوانند در برابر آنها بایستند.

آژانس بین المللی اتمی به غیرمستند بودن اطلاعات منافقین پی برد

آن سوی خبر

دلیل عدم توافق ایران و آمریکا چه بود؟
مجید تخت روانچی گفت ک��ه در موضوعات مختل��ف نظراتمان به هم 

نزدیک شده است و تلاش برای دستیابی به توافق بود.
معاون اروپا و آمریکای وزارت خارجه درباره مذاکرات ایران و 1+5 گفت: 

در موضوعات مختلف نظراتمان به هم نزدیک شده است. 
تنها دلیلی که به توافق نرس��یدیم، محدودیت زمان بود و شاید اگر زمان 
بیشتری داش��تیم، می توانس��تیم توافق کنیم.تلاش برای دستیابی به 

توافق بود.
مجید تخت روانچ��ی، معاون اروپ��ا و آمری��کای وزارت خارجه درپایان 
مذاکرات هسته ای وین میان ایران و 1+5 گفت که سطح و محل مذاکرات 

بعدی هنوز تعیین نشده است.
وی درباره سطح مذاکرات دور آتی گفت: هنوز سطح مذاکرات نیز تعیین 

نشده است، اما بعید می دانم در ابتدا در سطح وزرا باشد.
او در پاسخ به این س��وال که آیا اجازه صادرات بیش��تر نفت در تمدید به 
ایران داده شده است، گفت: توافق ژنو ادامه پیدا می کند و چیز بیشتری 

هم اضافه نشده است.
تخت روانچی در پاسخ به س��والی در این باره که چطور امکان دارد موارد 
اختلافی که ظرف یک سال حل شده اند در مدت چند ماهه تمدید قابل 
حل شوند، گفت: ما خوش بین هستیم و فکر می کنیم می توانیم در مدت 

خیلی کوتاهی به نتیجه برسیم.
او ادامه داد: در موضوعات مختلف نظراتمان به هم نزدیک ش��ده اس��ت. 
تنها دلیلی که به توافق نرس��یدیم، محدودیت زمان بود و شاید اگر زمان 
بیش��تری داش��تیم می توانس��تیم توافق کنیم. تلاش برای دستیابی به 

توافق بود. 
تخت روانچی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه چرا بر این اساس مذاکرات 
را چند هفته دیگر برای توافق ادامه ندادید، گفت: اینکه چند روز یا چند 
هفته به مذاکرات افزوده شود، تصمیم جمع بود تا فرصتی باشد که بتوانیم 
بررسی عمیقی کنیم و زمانی که دوباره دور هم جمع می شویم، مشکلات 

را حل کنیم.
او در این باره که گفته می شود با برخی کارشکنی ها مذاکرات تمدید شده 
و حتی دیدار جان کری با س��عود الفیصل در این زمینه موثر بوده است، 
گفت: صحبت کارشکنی را نمی توانیم به این نحو بیان کنیم. موضوعات 
پیچیده اس��ت و اگر بخواهیم در مورد موضوعات ری��ز تفاهم کنیم یک 

فرآیند زمان بر نیاز داریم.
وی گفت: نمی توانیم بگوییم در مدت زمان محدود تمام موضوعات ریز را 

به نتیجه می رسانیم؛ زمان ما محدود بود.
معاون وزیر امور خارجه در پاسخ به این سوال که چرا بحث توافق سیاسی 
منتفی شد، گفت: همین مدت زمان محدود باعث شد احساس کنیم که 
چون یک تاریخی داشتیم که پایان آن امشب بود، دیدیم در زمان کوتاه 

نمی توانیم به نتیجه برسیم.
خبرنگار پرسید که تمایل به تمدید دوطرفه بود یا خیر که تخت روانچی 
پاسخ داد: یک بحث جمعی بود که به نتیجه رسیدیم در این زمان تمدیدی 

داشته باشیم.

موضع کاخ سفید درباره تحریم های 
جدید علیه ایران

سخنگوی کاخ سفید اعمال تحریم های جدید علیه ایران در زمان تمدید 
مذاکرات را غیر سازنده خواند.

به نقل از خبرگزاری رویت��رز، تعدادی از قانون گ��ذاران جمهوری خواه 
آمریکا روز دوش��نبه پس از اعلام تمدید مذاکرات هسته ای ایران و گروه 
1+5 تاکید کردند که ادامه مذاکرات هس��ته ای باید با افزایش تحریم ها 

علیه ایران همراه باشد.
جان مک کین، لین��دزی گراهام و کلی آیوت س��ه قانونگذار برجس��ته  
جمهوری خواه روز دوشنبه گفتند که پافشاری ایران برای حفظ ظرفیت 
غنی س��ازی اش در هر اندازه ای مشکل س��از است و هش��دار دادند که 
حصول یک توافق بد منجر به رقابت بر سر تسلیحات هسته ای در منطقه 

خاورمیانه خواهد شد.
این س��ناتورهای آمریکای��ی در بیانیه ای مش��ترک اع��لام کردند که ما 
معتقدیم که تمدید دوباره مذاکرات هس��ته ای باید با افزایش تحریم ها 
همراه باش��د و هرگونه توافق میان ایران و آمریکا بای��د برای تصویب به 

کنگره فرستاده شود.
به گزارش رویترز، ایران و شش قدرت جهانی روز دوشنبه تصمیم گرفتند 
برای بار دوم مذاکرات خ��ود را تمدید کنند، از ای��ن رو این مذاکرات به 
منظور پایان دادن به بیش از یک دهه اختلاف بر سر برنامه هسته ای ایران 

قرار است تا اول ژوئیه سال 2015 )10 تیر 1394 ( ادامه یابد.
جان بونر، سخنگوی جمهوری خواه مجلس نمایندگان گفت که تمدید 
مذاکرات تنها به دولت آمریکا اجازه می دهد امتیازات بیش��تری به ایران 

اعطا کند.
همچنین س��ناتور باب کروکر که جمهوری خواه برجسته کمیته روابط 
خارجی س��نا محس��وب می ش��ود، تاکید کرد که کنگره باید اختیاراتی 
در توافق هس��ته ای با ایران داش��ته و باید گزینه های جایگزین را شامل 

تحریم های سخت تر در صورت شکست مذاکرات آماده کند.
بر اساس گزارش رویترز، اعضای کنگره آمریکا پیش از این نیز برای اعمال 

تحریم های جدید علیه ایران تلاش کرده اند.
 اما باراک اوباما، رییس جمهور این کش��ور با بیان اینک��ه این تحریم ها 
می تواند روند مذاک��رات را تخریب کند، تهدید ک��رد در صورت تصویب 

آن را وتو خواهد کرد. 
جاش ارنس��ت، س��خنگوی کاخ س��فید روز دوش��نبه گفت ک��ه اعمال 

تحریم های جدید علیه ایران می تواند غیرسازنده باشد.

امروز، دشمنان ایران امیدوارند موضوع مذاکرات به نوعي اختلاف و شکاف در خانواده جمهوري 
اسلامي منجر شود و از طریق جنگ رسانه اي به صورت پنهان این موضوع را دنبال مي کنند

گمان��ه زني ه��ا و پی��ش بیني ه��ا از احتمال  علی
موفقی��ت مذاکرات جامع هس��ته اي و به ثمر ودایع

نشستن تفاهم نامه ژنو در وین حکایت داشت. 
 موضوع آنچن��ان جدي بود ک��ه وزیرخارجه اتری��ش یکي از 
کاخ هاي تاریخي وین را براي انجام مراسم رسمي میان ایران 
 و گ��روه5+1 آماده ک��رده بود، ام��ا برخي عوام��ل خارجي و 
زیاده خواهي ها مانع به ثمرنشس��تن تفاهم برد- برد ش��د و 

تفاهم نامه ژنو براي هفت ماه تمدید شد.
 بر اساس توافق به عمل آمده در وین، تا پایان مهلت تازه، ایران 
ماهانه ۷00 میلیون دلار از دارایی های مسدود شده حاصل از 

فروش نفت خود را دریافت خواهد کرد.
ای��ران و قدرت ه��ای جهانی، همچنی��ن اعلام کردن��د که تا 
اول م��ارس 2015 )10 اس��فند 1394(، در مورد اصول کلی 
موافقتنامه هس��ته ای به»توافق سیاسی« برسند و در سه ماه 
بعدی منتهی به اول ژوئیه، جزئیات موافقتنامه جامع هسته ای را 
در جریان گفت وگوهای تخصص��ی تصویب کنند. در پی این 
توافق، محمد جواد ظریف، وزیر ام��ور خارجه ایران و کاترین 
اش��تون، مذاکره کننده ارش��د گروه 1+5 با صدور بیانیه ای 
اعلام کردند که »بر اساس نظرات تازه ای که در دست بررسی 
هستند«، آنها متقاعد شده اند که دسترسی به یک توافق جامع 

هسته ای امکان پذیر است.
رییس جمهوری ایران شامگاه دوشنبه در سخنانی تلویزیونی 
با اشاره به تمدید توافق موقت هسته ای ژنو گفت که ایران طی 
مذاکرات به پیروزی بزرگی دست یافته و آن تغییر وضع سابق 
و پذیرفتن این موضوع است که تنها باید با گفت وگو و منطق 

با ایران حرف زد.
 حسن روحانی گفت که در مذاکرات، دو هدف بزرگ داشته اند؛

 یکی حفظ فناوری هس��ته ای و دوم برداش��تن ق��دم به قدم 
تحریم ها. او افزود که ام��روز طرف مذاکره کننده پذیرفته که 
ایران باید فناوری هسته ای، از جمله غنی سازی در خاک خود 

داشته باشد. 
همچنی��ن بخش��ی از تحریم ه��ا برداش��ته ش��ده و ط��رف 
مذاکره کنن��ده کاملًا قبول ک��رده که تحریم باید لغو ش��ود و 
صرفاً اینکه چگون��ه و از چه زمانی آغاز ش��ود، مورد بحث در 

مذاکرات است.
وزی��ر امورخارج��ه آمریکا هم در س��خناني، از پیش��رفت در 
مذاکرات خبر داد، ولی گف��ت چند اختلاف نظر مهم میان دو 
طرف باقی است. جان کری از اظهار نظر درباره جزئیات موارد 
مورد بحث خودداری کرد، اما تاکید کرد که آمریکا قصد دارد 
در بلندمدت تحریم ه��اي ایران را لغو کن��د. او البته در میان 
سخنان خود براي حفظ پرستیژ پوشالي ایالات متحده، ادعای 

موفقیت در محدود کردن ایران اسلامي را نیز مطرح کرد.
 در واکنشی متفاوت به نتیجه مذاکرات وین، دیروز سه نفر از 
بانفوذترین سناتورهای جمهوری خواه آمریکا اعلام کردند که 
باید تمدید مذاکرات با ایران افزایش تحریم ها همراه باشد و هر 

گونه توافق احتمالی نهایی به تصویب کنگره برسد.
 به دنبال اظهار نظر این سناتورها، جان ارنست، سخنگوی کاخ 
سفید گفت: »وضع تحریم های بیش��تر علیه ایران همزمان با 

ادامه مذاکرات، اقدامی زیانبار خواهد بود.«
اگرچه نتیجه مطلوب ایراني ها در وین حاصل نش��ده اس��ت، 
اما نمي توان مذاکرات را نیز شکس��ت خورده دانست. تحلیل 
و بررسي علمي آنچه که در یک سال گذشته به وقوع پیوسته 

است مي تواند معادلات هفت ماه آینده را تفسیر کند.

  خط کشي در گروه5+1
 گروه1+5 ظرف11س��ال گذش��ته ط��رف مذاکره ب��ا ایران 
مي دانند.اتحادیه اروپا،آمریکا،بریتانیا،فرانسه،چین و روسیه 
با آلمان خود را قدرت هاي حاکم بر جامعه جهاني مي دانند، 
اما در تحلیل این گروه سه نگاه وجود دارد که تحت الشعاع آغاز 

جنگ سرد دوم و معادلات آن قرار دارد.
نگاه اروپایي:  بریتانیا،آلمان و فرانس��ه که زیر چتر اتحادیه 
اروپا در قاره اروپا به ش��دت خواهان برداشته شدن تحریم ها 
 و مبادلات اقتصادي با ایران هس��تند. البته فرانس��وي ها که 
مي خواهند بازار خودروي ایران را در مش��ت پ ��ژو و رنو نگاه 

دارند، از آمدن خودروسازان آمریکایي به ایران به شدت نگران 
هس��تند و این موضوع در کنار نفوذ لابي هاي صهیونیس��تي 
آنها را تحریک مي کند که چوب لاي چرخ اتحادیه اروپا براي 

تعامل با ایران بگذارند.
نگاه آمریکایي:  آمریکایي ها بیشترین نیاز را براي موفقیت 
مذاکرات داش��تند و رییس جمهوري آمریکا بهترین زمان را 
براي امضاي تفاهم جامع هس��ته اي در زمان تعطیلي کنگره 

آمریکا از دست داد.
مي توان گفت که بزرگ ترین خط��ر در کنگره ایالات متحده 
وجود دارد که ممکن است در کار دیپلمات ها خرابکاری کنند. 
انرژی کنگره برای تخریب توافق همانند، همیشه نشأت گرفته 

از سه منبع است.
1: نیاز کلی به یک دشمن خارجی و عادت به دیدن نقش آمریکا 
در مواجهه با دش��منان از طریق راه های نظام��ی و غیرقابل 
انعطاف بودن. این عادت و احس��اس نیاز ریش��ه در برخی از 
نگرش های آمریکایی دارد، اما بیشتر در میان نئو محافظه کاران 
آمریکایی دیده می شود. ایران توانسته در بعضی از اوقات این 

نقش را ایفا کند.
2: مخالفت ش��دید لابي آیپک با هرگونه توافق هس��ته ای با 
ایران. دلیل این مخالفت در راستای اهداف اسرائیل است که 
همیشه مشکلات منطقه را بر گردن شخص دیگری می اندازد. 
وجود چنین دشمنی ظاهراً مبنای همکاری های استراتژیک 
ایالات متحده و رژیم صهیونیستي اس��ت و منجر به منحرف 
کردن توجه جامعه بی المللی از مش��کلاتی است که اسرائیل 

مسبب آنها بوده است.
3: دلیل س��وم مربوط به تبدیل مذاکرات ای��ران به یک اقدام 
برجس��ته در سیاس��ت خارجی اوباماس��ت. ب��ه همین دلیل 
جمهوری خواهان با هر چیزی که اوباما مایل به انجام آن است، 
مخالفند و به دنبال از بین بردن دس��تاوردهای وی هس��تند. 
ناراحتی جمهوری خواهان از اقدامات رییس جمهور در قبال 
بحث مهاجرت موجب ش��ده اس��ت تا  قدرت اجرایی رییس 

جمهور اهمیت بیشتری پیدا کند.
آنها روز شنبه رسما از رییس جمهوري آمریکا شکایت کردند. 

این اقدام که براي نخس��تین بار در طول تاریخ ایالات متحده 
به وقوع پیوسته، از عمق دلواپس��ي جمهوري خواهان نشان 
دارد. در میان��ه بحث، تعطیلی دول��ت و متوقف کردن فرآیند 
تایید صلاحیت نامزدهای پست های دولتی، می تواند منجر 

به لغو توافق شود.
نگاه شرقي: روسیه و چین اگرچه از دوستان ایران محسوب 
مي شوند، اما در جریان مذاکرات نشان دادند که خواهان لغو 

تمام تحریم هاي خصمانه علیه ایران نیستند.
 چیني ها را مي توان بزرگ ترین کاسبان تحریم ایران نامید.

آنها به بهانه تحریم هاي آمریکا و سازمان ملل متحد به عنوان 
 بزرگ ترین مش��تري نفت ایران، از پرداخت پول به ایراني ها

 طفره رفت��ه و بازرگانان پارس��ي را ملزم به تج��ارت تهاتري 
مي کردند.

 در صورت برداشته ش��دن س��دتحریم هاي مالي پکن، باید 
مبال��غ هنگفتي به ای��ران پرداخت کن��د و دیگر نم��ي تواند 
کالاهاي بنجول خود را غالب ایراني ها کنند. حضور دیرهنگام 
وزیرخارجه چین و س��کوت محض نماین��ده پکن را مي توان 
س��ندي بر این مدعا قلمداد کرد. روس ها نیز دس��ت کمي از 
چیني ه��ا ندارند، اما آنه��ا با کمي خوش بین��ي در مذاکرات 

حضور داشته اند.
آنها به هیچ وجه نمي خواهند که تنش ه��اي ایران با آمریکا 
وارد فاز نظامي ش��ود، البته آنها از تحویل پدافند اس300 نیز 

به ایران طفره رفتند. 
روس ها که چندین س��ال اس��ت که از تکمیل نیروگاه اتمي 
بوشهر س��رباز زده اند و پیشرفت هاي هس��ته اي نیز همگي 
حاصل تلاش هاي دانشمندان هسته اي ایران بوده است، در 
معادلات کرملین و جنگ س��رد اهرم هژموني انرژي گازپروم 

یک موضوع تاثیرگذار است. مس��کو به شدت نگران این است 
که درصورت تفاهم جامع هسته اي گاز ایران به اروپا رسیده و 

اعمال فشار آنها بر قاره سبز افت کند.
البته آنه��ا که خ��ود نی��ز در چارچ��وب تحریم ه��اي غرب 
روزانه40میلی��ون دلار ضرر مي کند نیاز به گس��ترش روابط 

اقتصادي با ایران دارد.

  کارشکنان خارجي
همزمان با آغاز مذاکرات نهایي، اسرائیلي ها تندترین واکنش ها را 
از خود نشان دادند و از کانال جمهوري خواهان فشار زیادي را 
به کاخ سفید و وزیرخارجه ایالات متحده وارد کردند. آنها در 
طول دوهفته گذشته با میدان داري صهیونیست هاي افراطي 
ابتدا دست به تنش آفریني در قدس ش��ریف زدند و در ادامه 
دو شهروند فلسطیني را براي تحریک مبارزان به شکلي فجیع 

اعدام کردند.
 تل آویو در برنامه خود تکرار عملیات خونین صخره س��خت 
را که 2200 شهروند فلس��طیني به شهادت رسیدند را دنبال 
مي کردند. با اوج گیري احتم��ال موفقیت مذاکرات، نتانیاهو 
روز یکشنبه با لحن تندي ضمن انتقاد به گروه1+5 گفت آنها 

»مرتکب اشتباه تاریخي« مي شوند.
 بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر رژیم صهیونیستي روز سه شنبه 
از اینکه ایران و کشورهای 1+5 نتوانستند در مذاکرات هسته ای به 
توافق نهایی دست یابند ابراز خشنودی کرد و گفت »نرسیدن 
 به توافق بس��یار بهتر اس��ت؛ چرا که موافقت با آنچه که ایران 
می خواست، به این کش��ور توانایی ادامه غنی سازی اورانیوم 
 برای س��اخت بمب اتمی می داد، درحالی ک��ه تحریم ها لغو 
می شد.« صهیونیس��ت ها در دلواپس��ي از موفقیت فرزندان 

انقلاب تنها نبودند و آل سعود نیز آنان را همراهي مي کردند.
عربستان که ظرف چند سال گذش��ته به عنوان حامي اصلي 
تروریس��م تکفیري همراه ترکیه از رفاقت ورقابت به دشمني 
تغییر جهت داده اند، از کانال هاي مختلف پروژه کارشکني را 
دنبال کردند. ریاض که به همراه تل آویو از مذاکرات به شدت 
خشمگین است، در طول دوسال گذش��ته با کاخ سفید وارد 

تنش شده اند.
 بر اساس گفته هاي برخي دیپلمات ها، عربستان در پشت پرده 
آنچنان وارد تنش با کاخ سفید شده اند که در صورت موفقیت 
مذاکرات هسته اي خواهان اس��ترداد بمب هاي اتمي خود از 

پاکستان شده است.
در همین حال ترس و اضطراب آل سعود و کشورهاي حاشیه 
خلیج فارس موضوعي است که نمي توان از کنار آن بي تفاوت 
گذشت. ایران و آمریکا اگرچه مي گویند با یکدیگر در جنگ با 
تروریس��م تکفیري داعش همکاري نداشته اند، اما جنگ آنها 
با دولت جعلي اسلامي که توسط دیکتاتورهاي عرب تاسیس 
شده است به نوعي همگرایي ناملموس تبدیل شده است. در 
این فضا خبرنامه باراک اوباما به مقام معظم رهبري و تضمین 
عدم تخاصم نظامي با دولت اسد خشم آنها را به جنون تبدیل 

کرده است. 
عملکرد جنون آمیز عربستان نشان مي دهد آنها واهمه اي از آغاز 
یک جنگ سرد اتمي در خاورمیانه از طریق سانتریفیوژهاي 
اتم��ي اس��لام آب��اد ندارن��د و احتم��الا همی��ن موض��وع را 
سعودالفیصل،وزیرخارجه عربستان در سفر چند ساعته خود 

در فرودگاه وین به رخ جان کري کشانده است.

  حفظ انسجام ایران اسلامي
پایگاه اطلاع رس��اني مقام معظم رهبري به عنوان یک مرجع 
استراتژیک رسانه اي، دیروز قسمت هایي از سخنان معظم له 
را در سال گذشته باز نشر کرد. در قسمتي از این متن به نقل از 
مقام معظم رهبري آمده است که: »با تلاشی که دولت محترم 
و مسوولان انجام می دهند، ما موافق هستیم؛ یک کار و تجربه 
مفیدی است. اگر نتیجه گرفتند چه بهتر؛ اگر نتیجه گرفتند، 
معنایش این باشد که باید برای حل مشکلات کشور، روی پای 

خود بایستیم.«
پایگاه اطلاع رساني مقام معظم رهبري پیش از آغاز مذاکرات 
هس��ته اي در وین نیز مصاحبه کوتاهي با عباس عراقچي به 
عنوان مذاکره کننده هس��ته اي منعکس و در پوس��تري که 
منتشر کرد، نوش��ت: »همه مردم ایران از تیم مذاکره کننده 

هسته اي حمایت مي کنند.« 
رویکرد رسانه اي منصوب به مقام معظم رهبري نشان مي دهد، 
علي رغم بي اعتمادی عالي ترین مقام اجرایي کشور به گروه 
1+5، مقام معظم رهبري به فرزندان انقلاب اسلامي و رعایت 

خطوط قرمز نظام اعتماد کامل دارند.
این موضوع یک پیام واضح و روش��ن براي تم��ام طیف هاي 
سیاسي کشور دارد که باید بصیرت خود را در روزهاي حساس 

کنوني باردیگر به اثبات برسانند.
فشردگي مذاکرات و چانه زني هاي تیم مذاکره کننده هسته اي 
نش��ان مي دهد که فرزندان انقلاب حاضر به عقب نش��یني از 
مواضع اصولي ایران در حق مسلم هسته اي نشده اند. آنها که 
تحت اش��راف نگاه و تدبیر رهبر انقلاب حرکت مي کنند، اگر 
کوچک ترین تخطي از تاکتیک هاي معظم له مي داش��تند با 

واکنش ایشان مواجه مي شدند. 
براساس برخي ش��نیده ها، اگرچه گروه1+5 حق غني سازي 
هسته اي را در ایران پذیرفته اند، کرملین خواهان انتقال ذخایر 
ایران به خاک روسیه شده و آمریکایي ها زیر فشار عربستان و 
اسرائیل خواهان تعطیلي کامل نیروگاه آب سنگین اراک شده 
اند. این دو موضوع با مخالفت شدید تیم مذاکره کننده مواجه 
شده است.امروز، دش��منان ایران امیدوارند موضوع مذاکرات 
به نوعي اختلاف و شکاف در خانواده جمهوري اسلامي منجر 
شود و از طریق جنگ رس��انه اي به صورت پنهان این موضوع 

را دنبال مي کنند.
 ایران باید در اوج اقتدار با غرب مذاکره کند و این موضوع تنها 
با حفظ انسجام ایران اسلامي با بهره گیري از نقشه مدون شده 

توسط رهبرحکیم و مقتدر انقلاب محقق مي شود. 
 در این راه، دلواپسي و جنجال رس��انه اي تنها بازي در میدان 
آل س��عود و رژیم صهیونیس��تي تفسیر مي ش��ود، البته این 
موضوع نم��ي تواند نماین��دگان ملت و م��ردم را از حق خود 
براي انتقادات س��ازنده در چارچوب مردم سالاري جمهوري 
 اس��لامي منع کند. به موازات موضوعات سیاس��ي که مطرح

مي شود، اقتصاد مقاومتي به عنوان یک استرات ژي بلندمدت 
ایراني ها جهت خودکفایي اقتصادي، همراه با پیشرفت هاي 

فن آوري صلح آمیز هسته اي باید دنبال شود.

حجت الاسلام س��یدرضا تقوی، عضو ش��ورای مرکزی جامعه 
روحانیت در واکنش به اظهارات عیسی سحرخیز مبنی بر اعتقاد 
نداشتن اکثریت اصلاح طلبان به حضرت امام)ره(، تصریح کرد: 
امام)ره( به قدری بزرگ و بزرگ منش اس��ت و به حدی در دل 
انسان هایی که ایش��ان را ندیده اند جا دارد که چنین اظهاراتی 
نمی تواند خدشه ای به جایگاه والای ایشان وارد کند. وی افزود: 
این فراز و نشیب ها و نقلب احوال، آزمایشی برای انسان هاست 
که مش��خص می کند تا چه حدی ایمان محکم��ی دارند. عضو 

ش��ورای مرکزی جامعه روحانیت مبارز با تاکی��د بر اینکه اگر 
اصلاح طلبان به این موض��ع اعتراضی دارند باید این اعتراض را 
به طور علنی بیان کنند، گفت: آنها باید بگویند که ما حرف های 

آقای سحرخیز را قبول نداریم.
 کسی به آقای سحرخیز التماس نمی کند که امام)ره( را دوست 
داشته باشد؛ وی باید خودش بیندیشد و فکر کند که چرا برخی 

افراد را دوست دارد و برخی دیگر را دوست ندارد.
تقوی با بیان اینکه امام)ره( همه معیارهایی را که برای دوست 

داشتن انس��ان ها لازم اس��ت داراس��ت، در بیان این ویژگی ها 
تصریح کرد: امام فقیه، عارف، منزه و پاک، مبارز و نجات دهنده 
یک ملت است؛ امام بیدار کننده یک امت اسلامی است و اینها 
معیارهایی اس��ت که باعث می شود همگان ایش��ان را دوست 
داشته باشند. وی ادامه داد: آقای سحرخیز می تواند امام)ره( را 
دوست نداشته باشد و به ایشان معتقد نباشد. حرف های آقای 
سحرخیز در حدی نیست که بخواهیم پیرامون آن تحلیل کنیم. 
مثال آقای سحرخیز مثال گنجشکی است که وقتی خواست بر 

روی یک چنار 200 ساله بنش��یند، به چنار گفت که خودت را 
محکم بگیر که من می خواهم بر روی تو بنشینم!

عضو ش��ورای مرکزی جامعه روحانیت مبارز در پاس��خ به این 
سوال که چرا اصلاح طلبان حساب خود را از اینگونه افراد جدا 
نمی کنند، اظهار داشت: اصلاح طلبان خودشان می دانند و باید از 
خودشان رفع اتهام کنند. متاسفانه برخی اصلاح طلبان به دلیل 
منافع سیاس��ی، از اینگونه افراد ابراز برائت نمی کنند و در برابر 

چنین اظهارات گستاخانه ای، سکوت پیشه می کنند.

                                تفاهم نامه ژنو تا 7تیر94 ادامه پیدا مي کند

تمديد ظريف ديپلماسي با اقتدار ايراني 

اصلاح طلبان به دلیل منافع سیاسی از امثال سحرخیز  ابراز برائت نمی کنند
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فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

پيام فرجاد آزاد در س��ال 1342 در ش��هر تهران 
به دنيا آم��د. وي از س��ال 1361 ب��ه آموزش در 
رشته هاي گرافيک، آبرنگ، مينياتور و... مشغول 
بوده است و از سال 1370 اختصاصاً کار با چوب 
)معرق( را شروع کرده و در سال 1374 توانست 
سبکي جديد و بي بديل تحت عنوان » معرق نقش 
برجسته« ارايه کند که پس از آن اين سبک زيبا به سرعت در سراسر 
کشور فراگير مي شود. بعد از آن اس��تاد فرجاد براي تدريس و معرفي  
اين سبک به دانشکده سوره ي تهران دعوت مي شود و در کنار فعاليت 
هنري خود تا سال 1380 به عنوان اس��تاد راهنماي عملي در اجراي 
 پايان نامه هاي دانشجويان مش��غول به فعاليت مي شود و هم اکنون
 به عنوان چهره اي شناخته شده و موثر در زمينه معرق شناخته مي شود.

در يکي از روزهاي سرد پاييز فرصتي فراهم شد تا با ايشان گفت وگويي 
گرم و صميمي داشته باشم. در ادامه اين گفت وگو را بخوانيد.

شما چه طور با اين کار آشنا شديد و آيا از اين کار راضي 
هستيد ؟

من در يک خانواده فرهنگي و هنري به دنيا آمدم، پدرم استاد دانشگاه و 
مادرم معلم بود؛ لذا از کودکي به کارهاي هنري از جمله نقاشي، گرافيک 
و مينياتور علاقه مند ش��دم و در يک مقطعي احساس کردم در رشته 
صنايع دستي و کار معرق چوب آن طور که بايد و شايد کارهاي جديدي 
انجام نشده و لذا تصميم گرفتم از تجربيات هنري اي که داشتم در اين 
زمينه استفاده کنم؛ چرا که وقتي من اين کار را شروع کردم خيلي به 
صورت آکادميک اين حرفه تدريس نمي شد و در دانشگاه رشته خاصي 
در اين زمينه نداشتيم و روش کار بيش��تر به حالت استاد و شاگردي 

 بود و اين معضل وجود داشت که دوستان از طرح هاي آماده استفاده 
مي کردند و به خود اي��ن زحمت را نمي دادند که ب��ا مباني هنرهای 
تجسمي آشنا شوند و طرحي از خودشان ارايه کنند يا وارد عرصه هاي 
گسترده تري شوند؛ بنابر اين تصميم گرفتم به اين عرصه وارد شوم تا 
بتوانم از تجربياتم اس��تفاده کنم و مرزها را بشکنم و در نتيجه از سال 

1370 فعاليت هنري خود را آغاز کردم.
تا چه اندازه با اين کار به اهداف خود رسيده ايد؟

در حقيقت يک هدف خاص مش��خص نکرده بودم که بش��ود گفت به 
همه آن رسيده ام، چرا که در تمام اين س��ال ها سعي کرده ام آن رشد 
 و گس��تردگي که در نظرم بوده را وسعت ببخشم و در حال حاضر، فکر 
مي کنم به بسياري از آن خواسته های دورنی ام رسيده ام گرچه راه هاي 

نرفته بسياري در پيش رو هست.
آيا تا به حال تابلوهايتان را به کشورهاي ديگر فرستاده 

ايد؟
بله، به بسياري از کش��ورهاي دنيا از جمله آلمان، انگلستان، فرانسه، 

آمريکا ، ژاپن، هلند و دبي.
استقبال و آشنايي مردم آن کشورها با هنر معرق چوب 

چطور بود؟
ما در بسياري از نقاط دنيا معرق چوب داريم منتها همانطور که فرش ما 
يک سري ويژگي هاي منحصر به فرد خود را دارد، معرق چوب ما هم 
ويژگي هاي خاص خود را دارد، ولي شايد به اندازه فرش روي آن تبليغ 
نشده است که بشود گفت به خوبي شناخته شده است،تفاوتش با آنچه 
در ساير نقاط دنيا کار مي شود اين است که آنها در کارها از روکش چوب 
استفاده مي کنند ولي ما از چوب هاي س��ه ميلي متري براي اجراي 

کارهايمان استفاده مي کنيم.
وقتي يک کارتابلو مع�رق را به اتمام مي رس�انيد تا چه 

اندازه از کار خود راضي و خوشنود هستيد؟
همواره به خودم و شاگردانم گفته ام که هيچ گاه از کار خودشان راضي 
نباشند. برخي مواقع خيلي از شاگردانم مي گويند چرا اين کار خوب 
و آن طور که مي خواس��تيم نشده اس��ت؟من به آنها مي گويم: ما کار 

نمي کنيم  براي اينکه خوب بش��ود بلکه کار مي کنيم براي اينکه بد 
بشود، البته منظورم اين است که ما در انتهاي کار بايد نقاط ضعف کار 
و همچنين پارامترهايي که در بهتر ش��دن کار موثر است را تشخيص 
بدهيم چرا که اگر غير از اين باش��د، به نظرم انگيزه انجام کار بعدي از 

بين مي رود.
بيشتر تابلوهاي شما در چه مورد و موضوعاتي هستند؟

بنابر شرايط و سفارشات مجبور شدم موضوعات و سبک های متفاوتی 
را تجربه کنم از جمله مينياتور، س��ورئال، رئاليسم و... که باعث شد تا 
ثابت کنم که وس��عت کار تنها به آنچه تا پيش از اين کار شده محدود 
نمی شود ولی بيشتر کارهايی که طراحی و اجرا کردم بنا به دغدغه های 
روحيم، گاه عرفانی و گاه اجتماعی هستند. يک نکته حايز اهميتي که 
به نظرم لازم هست به آن اشاره کنم اين است که من در کار معرق يک 
حرکت جديدي را ارايه کردم که قبل از آن هرگز وجود نداشت که نام 
آن را معرق برجسته گذاشته ام. اين تکنيک را براي اولين بار در سال 
1373 ارايه کردم که بعد از آن از طرف دانش��کده سوره تهران از من 
دعوت شد تا اين سبک را تدريس کنم، پس از آن هم چهار پايان نامه با 

بچه هاي دانشگاه تحت اين عنوان کار کرديم.
درباره جزييات سبکتان توضيح بدهيد.

 قبلا معرق زير رنگ پلي اس��ترهاي ش��فاف بود که شيشه اي محسوب 
مي شود با زمينه هاي مش��کي. من در نمايشگاهي در آلمان احساس 
کردم که بيننده با اين تيپ کار ارتباط برقرار نمي کند؛ يعني لازم بود 
حتما براي او توضيح داده شود که اين کاري که مي بيند چوب است که 
برش خورده است و با استفاده از رنگ هاي طبيعي در نهايت اين تابلو 
را تشکيل داده است، آن نمايشگاه باعث ايجاد يک جرقه در ذهن من 
شد و آن اين بود که چوب هاي مورد استفاده در کار را از زير رنگ بيرون 
بياوريم؛ لذا چوب ها را با همان قطر سه ميلي متر روي تابلوها کار کردم 
و سپس کار نقش برجسته را با قلم هاي ريز منبت که اصطلاحا به آنها 
قلم هاي چاقويي هم مي گويند اضافه ک��ردم  در اين بين نکته اي که 
حايز اهميت اين است که کاري که من اسمش را معرق نقش برجسته 
گذاشته ام با معرق منبت متفاوت است و تفاوت اين دو سبک در اين 
است که در معرق منبت چوب هايي با قطرهاي متفاوت استفاده مي 
شود، اما در معرق نقش برجسته تمام چوب هاي ما همان چوب هاي 

استاندارد معرق، يعني چوب هاي با قطرسه ميلي متر است.
 آيا سبک » معرق نقش برجسته«  به عنوان يک رشته تحصيلی 

در  دانشگاه جايگاهی دارد؟

متاسفانه خير، دانشجويان رش��ته صنايع دستی در س��ال های اول 
دانش��گاه با همه رش��ته های عملی صنايع دستی آش��نا می شوند تا 
هنگامی که زم��ان انتخاب واحد رش��ته تخصصی برس��د از آنجا که 
مسوولان دانشگاه از پذيرفتن سبک های جديد امتناع می کنند اين 
رشته آنجا جايی برای خود باز نکرد و آن سال هم که من برای تدريس 
دعوت شدم به خاطر اشتياق دانشجويان و اصرارشان به مسوولان بود 
و بعد آن ديگر هيچ تدريسی در زمينه معرق نقش برجسته در فضای 

آکادميک وجود نداشته.  
حتی زمانی که به اصفهان آمدم جهت ديدار از فضای دوست داشتنی 
دانش��گاه هنر به آنجا سری زدم و بر حس��ب اتفاق ديداری با مسوول 
مربوطه داشتم و پيشينه کاری ام را معرفی کردم و برای همکاری اعلام 
آمادگی کردم ولی دوستان ترجيح دادند از اساتيد محلی استفاده کنند 

و همان روش 50 سال پيش را تدريس کنند. 
پيش از اين گفتيد هنوز راه های نرفته بسياری پيش رو داريد، 

لطفا از آنها بگوييد.
ايستادن مرگ هنرمند است، لذا از اين رو مجموعه جديدی در دست 
 کار دارم که از نظر تکنيک نام آن را »کلاژ چوب روی عکس« گذاشته ام

 )کلاژ به معنای تکه چسبانی( و البته اگر اصطلاح بهتری پيدا کنم شايد 
نامش را تغيير دهم ولی به هر تقدير عکس هايی که طی سی و اندی 
سال خودم گرفتم يا بعضا روی عکس های ديگر عکاسان)البته با اجازه 
ايشان( با چوب حرف واپسين خود را خواهم زد و کار با چوب در اين آثار 

ممکن است با تکنيک معرق يا هر روش ديگر انجام شود.
آيا اين کار درآمد خوبي دارد و از آن راضي هستيد؟

اعتقادم بر اين است اگر در هر کاري بتوانيم خلاقيت و نوآوري داشته 
باشيم مي تواند کارآمد باش��د، بنابر اين اگر دوستان با صبر و حوصله 
وعلاقه اين کار را پيگيري کنند و البته در کنار آن مطالعه هم داش��ته 

باشند حتما موفق خواهند بود.
آيا دولت شما را براي اين کار حمايت مي کند؟

خير، متاسفانه در بخش صنايع دستي گله بسيار است و حمايت ها آن 
طور که بايد و شايد نيست البته بعضا حرف هايي زده مي شود و وعده هايي 
داده مي شود ولي در عمل کاري انجام نمي شود. به نظرم ارزش صنايع 
دس��تي هنوز آن طور که بايد و ش��ايد در نظر مديران و مسوولان اين 
عرصه شناخته نشده است، چرا که اين صنعت بسيار مي تواند کارآفرين 
باشد و همين طور بسيار بازدهي خوبي داشته باشد به خصوص براي 

کشور ما که از موقعيت توريستي خوبي برخوردار است.

پيام فرجاد، استاد هنر معرق چوب:

ارزش صنايع دستي نزد مسوولان شناخته نشده است

وحيد
عالم مرتضوی

رهبر ارکستر و آهنگساز ايرانی: 

رعايت قانون کپی رايت به هنرمندان جرأت می دهد
عضو کميسيون فرهنگی مجلس شورای اسلامی:

سينماآيينه ای است که بايد با مردم حرف بزند
نادر مش�ايخی/ مهر: هنر نقاش��ی به ايده و تفکر توس��عه 
اقتصاد هنرهای تجس��می نياز دارد و ما نبايد به اين مقوله به 
چشم تفريح نگاه کنيم. فلسفه هنر تفريح و سرگرمی نيست. 
نقاشی يک تفريح نيست. نقاشی بايد کشف شود و ببينيم چه 
نيازی در آن اس��ت که از عواطفی صحبت می کند که با هيچ 
رسانه ای نمی شود بيان کرد. ما بايد به اين ديد نگاه کنيم که 
هنر پيش��رفت می کند، هنر بايد زندگی کند و قبل از آن بايد 
هنرمند زندگی کند. منبع درآمد همه هنرمندان از نقاش��ی 

نيست و عده کمی از آنها از اين راه امرار معاش می کنند و بقيه 
آنها در کنار کارشان جاهای ديگر کار می کنند و دليل آن فقط 
اين است که قانون کپی رايت در کشور رعايت نمی شود و اين 
به بدنه اقتصادی هنر آس��يب زيادی می رساند. از سوی ديگر 
رعايت قانون کپی رايت اين جرأت را به هنرمندان می دهد که 
راحت ايده هايش��ان را در اختيار ما بگذارند. در واقع هنرمند 
هميشه در جوامعی که اين قانون رعايت نمی شود، می ترسد 

که ايده اش دزديده شود.

نصرالله پژمانفر/ فارس: سينما زبان همه فهم است و برای همين 
حساسيت درباره آن بالاست. همه هنرها در نوع خودش تاثير دارد 
اما گستردگی که در سينما وجود دارد در جای ديگری نيست. بايد 
ببينيم ماموريتش چيست؟ صرفا سرگرم کننده است يا رسالت های 
ديگری دارد؟ در موضوع سرگرم کردن، فاکتورهايی داريم که بايد 
به آن توجه شود. اما سينما ماموريت بسيار بزرگی دارد و توانسته 
به عنوان يک جهش در خدمت انس��ان قرار گيرد. سينما فرصت 
بی نظير و بی بديلی فراهم کرده تا بتوانيم ناگفته هايی را بيان کنيم. 

نکته اين است که سينما آيينه ای است که بايد با مردم حرف بزند 
و واقعيات را منتقل کند. حال اگر اين آينه بزرگنمايی بيش از حد 
داشته باشد، رسالت خود را خراب کرده است. سينما بايد آيينگی 
کند، واقعيت را نشان بدهد، نه بزرگنمايی و نه ناچيز و حقيرنمايی 
کند. کارگردان فيلم می سازد و فيلم را در معرض ديد مخاطبين 
مختلف قرار می دهد، مخاطب از سينما که خارج می شود برداشت 
کارگردان در ذهنش رس��وب می کند و اين برداشت توسعه پيدا 

می کند و در ارتباط با موضوع فکر می کنند.
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فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

؟؟؟

؟؟؟

نفیسه
حاجاتی

؟؟ 

؟؟
؟؟

؟؟؟ 
؟؟ ؟؟

سبـد اخبــار

آگهی مناقصه عمومی مرحله اول 

شهرداری شهرضا در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی نگهداری پارک های ذیل را به 
پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید. 

شهرداری شهرضا 

مبلغ سپرده شرکت در جمع کل مبلغ مساحت به هکتار موقعیت پارک ردیف 
مناقصه 

171/454/830 ریال3/429/096/616 ریال18 هکتار خیابان پاسداران ملت 1

ورودی شهرضا از سمت آبشار 2
اصفهان 

35 هکتار 

3 هکتار ابتدای بلوار امام خمینی )ره(خانه شهر 3

لذا پیمانکاران دارای صلاحیت و رزومه کاری می توانند از تاریخ درج آگهی همه روزه به جز ایام تعطیل جهت دریافت اسناد به واحد حقوقی 
و امور قراردادهای شهرداری شهرضا به نشانی ش��هرضا خیابان شهید بهشتی، چهارراه شهرداری، س��اختمان شهرداری مرکزی شهرضا 

مراجعه نمایند. 
مبالغ سپرده شرکت در مناقصه به صورت ضمانت نامه بانکی و یا واریز وجه نقد به حساب 3100000052002 شهرداری شهرضا می باشد. 

آخرین مهلت دریافت اسناد تا ساعت 13:30 روز پنجشنبه مورخ 1393/9/13
آخرین مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه محرمانه تا ساعت 14:30 روز شنبه مورخ 1393/9/15

تاریخ گشایش اسناد: روز یک شنبه مورخ 1393/9/16 در محل شهرداری شهرضا 
محل تحویل اسناد: دبیرخانه محرمانه )شهرداری شهرضا( سایر شرایط در اسناد موجود می باشد. 

www.shahreza.ir نحوه دریافت اسناد: با مراجعه به سایت شهرداری شهرضا

نوبت اول

به موجب نامه شماره 8281 مورخه 93/7/18 و نامه شماره 9084 مورخه 93/8/8 اداره تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی شهرس��تان فلاورجان منظم به صورتجلس��ات مجمع عمومی فوق العاده 
مورخه 93/5/25 و مجمع عمومی عادی و هیات مدیره مورخه 93/7/8 تغییرات زیر در شرکت 
مذکور به عمل آمد که جهت اطلاع عموم در روزنامه رسمی جمهوری اسلامی ایران و روزنامه 

اصفهان زیبا درج و منتشر می گردد. 
1-اساسنامه جدید مشتمل بر 52 ماده و 35 تبصره قرائت و جایگزین اساسنامه قبلی شد. 

2-ترازنامه عملکرد و حساب سود و زیان سال مالی 92 مطرح و مورد تصویب مجمع قرار گرفت. 
3-آقایان امیر سرلک با کد ملی 1288287801 و  با کدپستی 8451147543 و حمید رضا 
اله دادیان فلاورجانی با کد ملی 1110880960 و با کدپس��تی 8451648351 و علیرضا اله 
دادیان فلاورجانی با کد ملی 1100116273 و با کدپستی 8451833896 را به سمت اعضای 
اصلی و ایمان کیان��ی فلاورجانی با کدملی 1111943516 با کدپس��تی 8451114361 به 

سمت عضو علی البدل هیات مدیره برای مدت سه سال انتخاب شدند. 
4-روزنامه اصفهان زیبا جهت درج آگهی های شرکت تعیین شد. 

5-آقای عباس احمدی فلاورجانی با کد ملی 1111938261 با کدپس��تی 8451655851 
و خانم س��میه کیانی فلاورجانی با کدملی 1110899270 و با کدپستی 8451614764 را 

به ترتیب به سمت بازرس اصلی و علی البدل شرکت برای مدت یک سال انتخاب شده اند.
6-هیات مدیره آقای امیر س��رلک را به س��مت رییس هیات مدیره و حمید رض��ا اله دادیان 
فلاورجانی را به سمت نائب رییس هیات مدیره و آقای علیرضا اله دادیان را به سمت منشی و 
آقای اسماعیل محمدی اسفهرانی با کد ملی 1100056645 و با کدپستی 8468158365 
از خارج هیات مدیره به سمت مدیر عامل ش��رکت برای مدت سه سال انتخاب و کلیه اوراق و 
اسناد مالی و بهادار را با امضای مدیر عامل و رییس هیات مدیره و در غیاب رییس هیات مدیره 

با امضای نایب رییس هیات مدیره و با مهر شرکت معتبر خواهد بود. 

آگهی تغییرات در شرکت تعاونی عمرانی صبا عمران اسپادانا به شناسه ملی 10260174891 ثبت شده به شماره 1232

کفیل ثبت اسناد و املاک فلاورجان – صیادی 
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 عضو کمیته مبارزه با موادمخدر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام:

وزارت بهداشت به دنبال انحلال مراکز 
خصوصی درمان اعتیاد

 رییس کارگروه کاهش تقاضا در کمیته مستقل مبارزه با موادمخدر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: از وزارت بهداشت خبر می رسد 
که در پی انحلال مراکز درمان اعتیاد خصوصی و انتقال پزشکان آن 

به خانه های بهداشت هستند.
س��عید صفاتیان در گفت وگو با فارس از اتخاذ تصمیماتی در حوزه 

درمان اعتیاد در وزارت بهداشت خبر داد.
وی گفت: متأسفانه از وزارت بهداش��ت خبر می رسد که تصمیمات 

جدید در حوزه درمان در شرف اتخاذ است.
صفاتیان افزود: حدود یک ماه اس��ت که در وزارت بهداش��ت مطرح 
ش��ده که پزش��کان مراکز درمان اعتی��اد خصوص��ی در خانه های 
 بهداشت به کارگرفته شوند و توزیع متادون را به داروخانه ها واگذار 

کنند.
وی به اش��کالات این تصمیمات اش��اره و تش��ریح ک��رد: اکنون در 
کش��ور پنج هزار و 300 مرکز درمان اعتیاد خصوصی فعال اس��ت 
که وزارت بهداشت تصمیم گرفته تا پزش��کان این مراکز درمان در 
 خانه های بهداش��ت و تحت نظر وزارت بهداش��ت مش��غول فعالیت 

شوند.
رییس کارگروه کاهش تقاضا در کمیته مستقل مبارزه با موادمخدر 
مجمع تش��خیص مصلحت نظام ادامه داد: اولین مش��کلی که این 
طرح ایجاد می کند، بیکار ش��دن حدود 20 هزار نف��ر از مددکاران، 
روانشناس��ان و پرس��تاران این مراکز خصوص در پی تعطیل شدن 

این مراکز است.
وی با بیان اینکه وزارت بهداش��ت برنامه ای برای ج��ذب این افراد 
ندارد، خاطرنشان کرد: مساله بعدی این است که فقط 20 درصد از 
مراحل درمان مربوط به دارو می شود و80 درصد درمان به مسائلی 
برمی گردد که نیاز به مددکار و روانشناس پیدا می کند؛ یعنی درمان 
اعتیاد رسماً ریز سوال می رود؛ چرا که در خانه های بهداشت مددکار 

و روانشناس وجود ندارد.
صفاتیان با تأکید بر این نکته که مصرف کنندگان شیش��ه و س��ایر 
روانگردان ها بیشترین آسیب را از اجرای این طرح می بینند، گفت: 
 نکته بعد این است که وزارت بهداشت زیرس��اخت لازم را ندارد که 
پنج هزار و 300 پزش��ک را در خانه های بهداشت مستقر کند، اصلًا 

این تعداد خانه بهداشت بدون پزشک ندارند.
وی افزود: نکته بعدی اینکه بار مالی این طرح بر دوش دولت اس��ت.

اکنون این مراکز خصوصی هس��تند و از دولت پولی نمی گیرند. اگر 
پزشکان در خانه های بهداشت مستقر شوند، باید دولت به آنها حقوق 

دهد که بار مالی سنگینی در پی دارد.
رییس کارگروه کاهش تقاضا در کمیته مستقل مبارزه با موادمخدر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام به 15هزار پزش��ک بیکار در کشور 
هم اشاره کرد و گفت: سازمان نظام پزشکی اعلام کرده که 15 هزار 
پزشک بیکار داریم؛ سوال این اس��ت که چرا وزارت بهداشت از این 
پزش��کان در خانه های بهداشت اس��تفاده نمی کند و به فکر تعطیل 

کردن مراکز درمان اعتیاد است؟
وی مراک��ز درمان اعتی��اد خصوصی را یک قطب علم��ی در منطقه 
دانست و تأکید کرد: این اقدام وزارت بهداشت به انحلال یک صنف 
می انجامد، در حالی که بر اس��اس سیاست های کلی نظام در مبارزه 
با موادمخدر و سیاس��ت های کلی نظام در س��لامت و سیاست های 
 کلی نظام در اقتصاد مقاومتی، باید جای��گاه بخش خصوصی حفظ 

شود.
صفاتیان در مورد توزیع مت��ادون در داروخانه ها نی��ز گفت: وزارت 
بهداشت قصد دارد که توزیع متادون را به داروخانه ها منتقل کند و 

بیماران با نسخه به پزشک مراجعه کنند و متادون بگیرند.
وی در این مورد توضیح داد: این تصمیم به این معنی است که مریض 
به پزشک مراجعه کند، نسخه بگیرد به داروخانه برود متادون تهیه 

کند و باز برای مصرف نزد پزشک بازگردد.
رییس کارگروه کاهش تقاضا در کمیته مستقل مبارزه با موادمخدر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام در مورد ایرادات این طرح، گفت: در 
پروتکل های درمانی دنیا، متادون در مراکز درمان توزیع می ش��ود و 

بیمار آن را نزد پزشک مصرف  می کند.
وی افزود: ضمن اینکه بیم آن می رود که خرید و فروش متادون در 
داروخانه ها مساله ساز شود و قاچاق متادون شکل گیرد، به این نحو 
که بیمار با رابطه های خاص بیش از حد مجاز متادون گرفته و آن را 

بفروشد یا مصرف کند.
صفاتیان در پاس��خ به این س��وال که آیا وزارت بهداشت می تواند به 
صورت قانونی چنی��ن تصمیمی بگیرد، گفت: نکته مهم این اس��ت 
زمانی که س��تاد مبارزه با مواد مخدر برنامه درمان با متادون را آغاز 
کرد، دوستانی در وزارت بهداش��ت با آن مخالفت کردند و به همین 
علت س��تاد این موضوع را از اختیار کمیته درمان) که ریاس��ت آن 
با وزارت بهداش��ت اس��ت( خارج کرد و در جلسات س��تاد مبارزه با 

موادمخدر تصویب شد.
وی ادامه داد: وزارت بهداش��ت به تنهای��ی نمی تواند تصمیماتی در 
مورد تغییر در نحوه درمان اعتیاد بگیرد، اما ترس ما این اس��ت که 
مانند 2دو س��ال پیش که یک شبه بخش��نامه ای صادر و تغییراتی 
در مقدار قرص و شربت معتادان اعمال ش��د، بار دیگر بخشنامه ای 

صادر شود.
ریی��س کارگ��روه کاه��ش تقاض��ا در کمیته مس��تقل مب��ارزه با 
موادمخدر مجمع تش��خیص مصلح��ت نظام یادآور ش��د: تغییرات 
از راه قانون��ی نیازمند مصوبه س��تاد مبارزه با موادمخدر اس��ت که 
 بناب��ر اطلاعاتی که من دارم، اعضای س��تاد مخال��ف چنین طرحی 

هستند.

شناخت بیماری اعتیاد موضوع بسیار مهمی 
است که متاسفانه در جامعه به آن پرداخته 
نشده است. اصولاً در هر موضوع و مبحثی 
 اگر انس�ان به ش�ناخت آن برس�د، خیلی 
راحت تر می توان�د پیرامونش گام بردارد و 
در جهت حل آن معضل یا مشکل اقدام کند. 
اعتیاد نیز یکی از مهم ترین معضلات جامعه کنونی ماست 
که مسوولان و مردم به درستی آن را نمی شناسند؛ چرا که 
اگر غیر از این بود، موفقیت و تلاش همه دس�ت اندرکاران 
نتیجه بهتری می داد. جلسات آموزشی مشاوره، پیشگیری 
و درمان اعتیاد س�روج اصفهان چند س�الی است بر روی 
این پدیده اجتماعی کار کرده و در این راس�تا س�عی شده 
تا ب�ا برگزاری کلاس های ش�ناخت اعتیاد، مش�اوره های 
گروهی و فردی، مردم این معضل را درس�ت بشناس�ند تا 
 بتوانند در راستای درمان عزیزان خود قدم بردارند. تاکنون
کلاس های شناخت اعتیاد متعددی در گوشه و کنار استان 
برگزار شده و بسیاری افراد توانسته اند با شناخت درست 
و اصولی اعتیاد در راه درمان خود اقدام کنند. گزارشی که 
می خوانید مربوط به برگزاری کلاس آموزش�ی ش�ناخت 
اعتیاد ویژه برخی کارگران شهرداری اصفهان است که در 
سالن اجتماعات خانه ریاضیات از سوی معاونت پژوهشی 

شهرداری اصفهان و با همکاری جلسات سروج برپا شد. 

   در هر مقوله ای اگر به شناخت برسیم موفق می شویم
 در ابت��دای این کلاس آموزش��ی مه��رداد مفت��ون، بنیانگذار و 
 مدیر جلس��ات س��روج ضمن معرفی خودش گفت: من 30 سال 
مصرف کننده مواد مخدر بودم و 21 سال انواع و اقسام ترک ها را 
تجربه کردم، اما در هیچ کدام موفق نبودم. تا اینکه با تش��کیلات 
کنگره 60 در تهران آش��نا ش��دم و بعد از ش��ناخت اعتی��اد، تازه 
متوجه شدم 21 س��ال ترکم بی فایده بوده اس��ت، فهمیدم علت 

بی فایده بودن آنها نشناختن اعتیاد اس��ت، به همین دلیل بعد از 
درمان، تصمیم گرفتم تجربیاتم را در اختی��ار همدردانم بگذارم 
و خوشبختانه 12 س��ال اس��ت در اصفهان در این زمینه فعالیت 

می کنم. 
وی افزود: در هر مقوله ای اگر به شناخت برسیم موفق می شویم و 
مسوولان هم اعتیاد را نمی شناسند. اگر اعتیاد را بشناسند موفقیت 

بهتری خواهند داشت.
مفتون به این جمله معروف »خواستن، توانستن است« اشاره کرد 
و گفت: خواستن، توانستن اس��ت، اما به نظر من در مقوله اعتیاد 
خواستن باید با داشتن همراه شود تا به توانستن برسد و در درمان 
اعتیاد فرد مصرف کننده با آموزش دیدن خودش درمانگر می شود 
و از کسی انتظار درمان کردن ندارد.  وی افزود: درمان اعتیاد یک 
مطلب بسیار مهم می خواهد؛ اینکه ش��خص بپذیرد بیمار است، 
از وضعیت فعلی خود خارج ش��ود و تغییر کند. بنیانگذار جلسات 
درمان اعتیاد س��روج با اش��اره به جمله معروف همه معتادان که 
»من با بقیه تفاوت دارم«، گف��ت:  من می توانم، م��ی دانم و من 
با بقیه فرق م��ی کنم حرفی بیش نیس��ت. اعتیاد و م��واد مخدر 
بس��یار قوی اس��ت و هرکس��ی با هر جایگاهی را می تواند به دام 
 بیندازد. کس��ی که وارد این بازی ش��ود، حتماً بازیگر می شود و 
می توان گفت کسی که شنا بلد اس��ت در دریا غرق می شود، اما 
کسی که شنا بلد نیست وارد آب نمی ش��ود.  این استاد راهنمای 
درمان اعتیاد در ادامه به تفاوت های بین ترک و درمان اعتیاد اشاره 
کرد و گفت: من معتقدم اعتیاد باید درمان ش��ود؛ چون ش��خص 
مصرف کننده مواد مخدر پس از سال ها مصرف مواد روح و جسمش 
بیمار شده و باید درمان شود. اعتیاد را نباید ترک کرد. اگر اعتیاد را 

به عنوان بیماری بپذیریم، پس بیماری را باید درمان کرد. 
وی خاطرنشان کرد: در بدن هر شخصی سیستم های تولیدکننده 
مواد شبه افیونی وجود دارند که به طور منظم مواد شبه افیونی از 
جمله  دوپامین، س��روتونین، پاپاوارین، مرفین، کدئین و ... تولید 
می کند که تاکنون 13 نوع آن در بدن انس��ان شناس��ایی ش��ده 

است. این مواد شبه افیونی باعث می ش��ود تا انسان تعادل داشته 
باشد و هنگامی که فرد مواد مخدر مصرف می کند، سیستم های 
تولیدکننده مواد شبه  افیونی تضعیف شده و تولید اولیه را ندارند، 
به همین دلیل است که فرد معتاد به هر طریقی که هست باید مواد 

مورد نیاز بدنش را تامین کند. 
بنیانگذار جلسات در ادامه به جایگزینی های مواد مخدر در انسان 
اش��اره کرد و گفت: با مصرف مواد مخدر، س��ه جایگزینی در بدن 
مصرف کننده رخ می دهد؛ جایگزینی اول: مواد مخدر بیرونی به 
جای تولیدات طبیعی بدن، جایگزینی دوم: حالات بیمار روانی به 
جای حالات فرد سالم و به عبارتی دیگر بی تعادلی به جای تعادل و 
جایگزینی سوم: تفکرات افیونی به جای تفکرات سالم است. مفتون 
افزود: در جایگزینی اول هنگامی که برای بار اول مواد مخدر وارد 
بدن می شود، بدن مواد را پس می زند و اکثر افرادی که اولین بار 
مصرف کرده اند، این تجربه را دارند که حالشان ابتدا بد شده و حالت 
تهوع و استفراغ داشته اند و در ادامه حالت نشئگی و سرخوشی به 
سراغشان آمده است. وی ادامه داد: در جایگزینی اول پس از اینکه 
برای مراحل بعدی مواد مخدر وارد بدن شد، بدن از تولید طبیعی 
خود کم می کند و پس از مدتی که فرد مصرف کننده دایمی شد، 

باید نیاز بدنش را هر طور شده تامین کند. 
مهرداد مفتون درباره جایگزین��ی دوم نیز چنین صحبت کرد: در 
جایگزینی دوم، مصرف کننده در حال نشئگی و خماری هیچ گاه 
تعادل ندارد و غدد ترشح کننده بزاقی، اشکی، جنسی و ... با مصرف 
 مواد دچار اختلاف می ش��وند. جایی که فرد بای��د بخندد، گریه 
 می کند، هنگامی که در ش��ب بای��د بخوابد بیدار اس��ت و روزها 
می خوابد و خلاصه اینکه در خماری حوصله ندارد و در نشئگی نیز 
خیلی مهربان می ش��ود، در نتیجه اطرافیان که حالات و رفتارش 
را می بینند، می گویند روانی اس��ت، در حالی که مصرف کننده 
مواد مخدر روانی نیس��ت، بلکه حالات فرد روانی را دارد و خانواده ها 
حاضرند بیمار مصرف کننده را به بیمارس��تان های روانپزش��کی 
 ببرند تا مواد مصرف نکند. وی افزود: اگر به بیمارس��تان هایی که 
مصرف کنندگان مواد مخدر را بستری می کنند برویم و به شخصی 
که به عنوان بیمار روانی بستری شده مقداری از نوع مواد مصرفی اش را 
بدهیم، سالم و سرحال می شود که البته در اکثر افراد این طور است 
و چون خانواده اعتیاد را نمی شناسد، حاضر است معتادشان روزانه 
مقدار زیادی قرص مصرف کند، اما مواد مصرف نکند، در حالی که 
اگر معتادان و خانواده ها اعتیاد را بشناسند و راه درمان آن را طی 

کنند، می توانند به درمان برسند. 
این پژوهشگر حوزه درمان اعتیاد درباره جایگزینی سوم نیز گفت: 
در جایگزینی سوم، مصرف کننده مواد مخدر هر نوع مساله ای را از 
دیدگاه تفکرات افیونی خود می سنجد؛ زیرا در اثر مصرف مکرر مواد 
مخدر تفکرات سالمش به تفکرات افیونی و اعتیادی تبدیل شده 
و اینکه برخی ها به غلط می گویند معتاد فکر ندارد اشتباه است؛ 
معتاد تفکرش افیونی اس��ت و به نظر من افراد معتاد از فکورترین 
 افراد جامعه هس��تند؛ چون هزاران بار خان��واده و اطرافیان را دور 
می زنند و هر بار از شگرد و روش جدیدی برای پنهان کردن مصرف 

مواد خود استفاده می کنند. 
وی افزود: در تفکر افیونی، در اثر دلبستگی کاذب به مواد مخدر و 

تخریب سیستم های تولیدکننده مواد شبه افیونی و از تعادل خارج 
ش��دن غدد ترش��ح کننده فرد، جهانی مملو از ترس، دروغگویی، 
منیت و ناامیدی پیرامون مصرف کننده به وجود می آید. در درمان 
اعتیاد، سیستم های تولید کننده مواد شبه افیونی که تضعیف شده 
با مصرف داروی درمانی شرب تریاک در یک پروسه درمانی به حالت 
اول بر می گردد و تفکرات افیونی نیز با آموزش دیدن و شرکت در 
جلسات گروه درمانی به تفکرات سالم تبدیل خواهد شد و در این 

مرحله مهم ترین مساله، پذیرش و خواستن بیمار است. 
وی خاطر نشان کرد: هر نوع اعتیاد به مواد مخدر درمان می شود، 
به شرطی که بیمار خود بخواهد، در غیر این صورت هیچ شخصی 
نمی تواند کاری بکند. مهم این است که بیمار بخواهد از جهنمی که 
پیرامون اوست نجات یابد، بخواهد از وضعیت و جایگاهی که دارد 

خارج شود و بپذیرد که جایگاهش را از دست داده است. 
مفتون اضافه کرد: مصرف کنندگان مواد مخدر شایستگی هایشان 
 را از دس��ت داده ان��د. م��واد مخدر ودیگ��ران برایش��ان تصمیم 
می گیرند و از خود اراده ای ندارند. ش��خص مصرف کننده هر جا 
 بخواهد برود یا هر کاری را انجام دهد ت��ا موادش را مصرف نکند، 
 نمی تواند تصمیمی بگیرد و همین موضوعات باعث می ش��ود تا 
کم کم جایگاه خود را از دس��ت بده��د. وی در ادامه به پیچیدگی 
بیماری اعتیاد اش��اره کرد و گفت: اعتیاد یک بیماری جس��می و 
فکری است و بسیار پیچیده اس��ت و مردم فقط روی ظاهری آن 
را می بینند و به عمق آن که پیدا نیست پی نمی برند و اینها همه 
دلایل نشناختن بیماری اعتیاد اس��ت. در جلسات درمانی سروج 

افرادی که اعتیاد را شناختند، درمان شدند. 

   عدم موفقیتم در ترک ها به خاطر نشناختن اعتیاد بود
در ادامه جلسه شناخت اعتیاد، سعادت، یکی از افراد درمان شده 
جلس��ات س��روج ضمن معرفی خود، به ترک های مواد مخدر و 
تجربیاتش اشاره کرد و گفت: من 18 سال مصرف کننده مواد مخدر 
بودم و دراین مدت ترک ه��ای زیادی را تجربه کردم؛ کمپ رفتم، 
نزد پزشکان بس��یاری رفتم، انواع داروهای ترک اعتیاد را مصرف 
کردم، برخی جلسات گروهی را رفتم، اما در هیچ کدام موفق نبودم 
و هر بار با تخریب بیشتر سمت مواد مخدر بر می گشتم و در آخر 
به این باور رسیده بودم که فکرم خراب است. تا اینکه در سال 88 با 
جلسات درمانی سروج آشنا شدم و هنگامی که در کلاس شناخت 
اعتیاد شرکت کردم، تازه فهمیدم عدم موفقیتم در ترک های قبلی 

به خاطر نشناختن اعتیاد است. 
 وی اف��زود: در ترک ها همیش��ه از م��واد مخدر فراری ب��ودم و با 
کوچک ترین موردی به هم می ریختم و حالم خراب می شد، اما 
اکنون که درمان شده ام اگر کوهی از مواد مخدر جلوی من باشد، 

هیچ احساسی نسبت به آنها ندارم. 
این راهنمای درمان اعتیاد گفت: یک روز بعد از اینکه ترک کرده 
بودم و مجدد مواد مصرف کردم، به همسرم گفتم تا این اجاق گاز 
در خانه هست من نمی توانم ترک کنم، ولی حالا که درمان شده ام، 
 گاز و همه وس��ایل سرجای خودشان هس��تند و من چون درمان 
شده ام، بدنم به بی نیازی رسیده و تفکراتم سالم شده و در اوج لذت 
و شادی زندگی می کنم. سعادت در ادامه در مورد انواع مواد مخدر 
و اعتیاد توضیحاتی ارایه کرد. سپس چند نفر از افراد درمان شده از 
دام اعتیاد که سال ها درگیر این معضل بودند، ضمن معرفی خود،  
تجربیاتش��ان را در اختیار حضار گذاش��تند. با توجه به انواع سوء 
مصرف خود در طول س��ال ها، همگی بر این باور بودند که هر نوع 

اعتیاد به مواد مخدر درمان شدنی است. 
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جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

براي مبارزه با  ایدز نیازمند فرهنگ سازي ایراني اسلامي هستیم
مدیر گروه مبارزه با بیماري هاي مرکز بهداش��ت استان در جلسه 
کمیته آموزش و اطلاع رس��اني ایدز با بیان اینکه ای��دز به عنوان 
بیماري مهلک در کارگروه اس��تانداري اصفهان به تصویب رسیده 
و از پنج گروه فني تشکیل یافته اس��ت، گفت: ایدز به همراه دیگر 
بیماري هاي عفوني به عنوان بیماري در حال تغییر شناخته شده 
است، بنابراین مقابله با آن نیز باید به صورت متفاوت پیگیري شود.   
رضا فدایی با بیان اینکه براي مقابله با ای��دز نیازمند عکس العمل 
متفاوتي در جامعه هستیم، بیان داشت: در 10 سال نخست پیدایش 
ایدز، این بیماري در بسیاري از معتادان تزریقي مشاهده شد و این 

افراد را به عنوان حاملان این بیماري مي شناختند، در حالي که در 
سال ۹2، ۴0 درصد موارد انتقال ایدز از طریق تماس جنسي گزارش 
شده است. مدیر گروه مبارزه با بیماري هاي مرکز بهداشت استان، 
خاطرنشان کرد: با توجه به رشد فزاینده ایدز از طریق تماس جنسي 
ضرورت تغییر در آموزش نیز دوچندان مي ش��ود. باید قبول کنیم 
که روند اعتیاد در جهان در حال تغییر است، بنابراین احتمال ابتلا 
به ایدز از طریق اعتیاد تزریقي کاهش و به دنبال آن ایدز از طریق 
تماس جنسي افزایش خواهد یافت.  وي با بیان اینکه در یک نگرش 
کلي هر اقدامي یا آموزشي که موجب فرهنگ سازي و پیشگیري از 

اعتیاد شود در کاهش ایدز نیز موثر است، اظهارداشت: تحکیم مبناي 
خانواده، اطلاع رساني و پیشگیري از ایدز، تقویت مباني پیشگیري 
از اعتیاد بهترین راه براي مبارزه  با این بیماري مهلک است. فدایی 
ادامه داد: باید این را بپذیریم که افراد مبتلا به ایدز و معتادان تزریقي 
محکوم به فنا نیس��تند، بنابراین با اطلاع رس��اني سریع و افزایش 
آگاهي جامعه از تعداد مبتلایان به ایدز و به تبع آن، مرگ ناشي از 
این بیماري تلاش کنیم. وي بهترین راه مبارزه با ایدز را شکس��ت 
انگ نسبت به بیماري ایدز دانست و تصریح کرد: انگ و دیدگاه منفي 
جامعه نسبت به این بیماران موجب مخفي کاري مي شود. بسیاري 

از این افراد به علت ترس از دس��ت دادن شغل خود، دست به انکار 
مي زنند و این امر موجب گسترش بیش��تر این بیماري در جامعه 
خواهد شد. مدیر گروه مبارزه با بیماري هاي مرکز بهداشت استان 
جمعیت مبتلایان به ایدز را در استان  600 نفر اعلام کرد و ادامه داد: 
افزایش آگاهي، انگ زدایي و رعایت اصول بهداشتي در محیط کار 

عامل مهمي در کاهش این بیماري در جوامع است. 
وی با تاکید بر تعریف رابطه جنسي س��الم در سیستم بهداشت و 
درمان کشور، گفت: براي تعریف این روابط، به فرهنگ سازي ویژه 

در بخش اسلامي ایراني نیاز داریم. 

در جلسه شناخت اعتیاد ویژه جمعی از کارگران شهرداری مطرح شد: 

اعتیاد را بشناسید؛ آنگونه که هست، نه آنطور که می گویند
خبــر

عباس
چیوائی

طاهره
جعفری

بحث خودشناسی از نظر اعتقادی یا روانشناختی 
تقریبا در یک مس��یر اس��ت. تنها یک اش��اره به 
حدی��ث گرانقدری ک��ه نتیجه خودشناس��ی را 
در آن بی��ان ک��رده  »من عرف عرف نفس��ه فقد 
 عرف رب« هر کس  خود را ش��ناخت خدا را هم

می شناس��د این موضوع را نش��ان می دهد. این 
خود شناسی باعث می شود خدا را شناخت و اگر شناخت درست 
باش��د، فرد قطعا در زندگی موفق خواهد ش��د و به اهداف بالایی 
خواهد رس��ید و از نظر اجتماع��ی آن فرد تنها به مقام ش��هرت، 
زیبایی و... قناعت نخواهد کرد. انس��ان وقتی خدا را می شناسد، 
دریچه هایی به رویش گشوده می ش��ود که قابل قیاس با مسائل 
دنیایی نیس��ت. به گفته ک��وروش نامداری، عض��و هیات علمی 
دانش��گاه  اصفهان، بعضی از مقام، مش��هور ب��ودن و پولدار بودن 
لذت می برند. هر کسی به طریقی احساس رضایت می کند، ولی 
اگر هر کس��ی خود و خدای خود را به طور واقعی بشناس��د، اینها 
 برای او لذت بخش نیست. مصداق ش��عری آن این بیت است که

» اگرلذت ترک لذت بدانی/  دگر لذت نفس را لذت نخوانی«
اگر ما به ماهیت مس��ائل پ��ی ببری��م، دولت،مکنت،مال وثروت 
 دیگر برای ما لذت بخش نیس��ت؛ چ��ون از طریقی ب��ه دنیا نگاه 
می کند که مس��ائل ارزش��مند جنس دیگری دارن��د، به همین 
دلیل افرادی که واقعیت مس��ائل را درک می کنند، رفتارشان از 
نظر دیگران زیاد معمول و عادی نیس��ت. در واقع آنها ازیک زاویه 
دیگر دنیا را می بینند. در بعضی از خطبه های نهج البلاغه نیز به 
این مفهوم در مورد متقین اشاره ش��ده که متقین از نظر دیگران 
افراد عادی نیس��تند، در صورتی که واقعیت این نیست و واقعیت 
و اصل هم��ان ها هس��تند؛ چون آنه��ا معنی را درک ک��رده اند. 
 کسی که دارای مقام و منسبی اس��ت، این جایگاه برای او زمانی 
لذت بخش اس��ت که که منتهی به انجام مسوولیتش شود؛ یعنی 
فرد مس��وول بتواند در مسیر مس��وولیتش وظایف اصلی خود را 
انجام دهد؛ چون هر کدام از وظایفش را که درس��ت انجام ندهد 
او را بد هکار می  کند و زیر بار دی��ن خواهد رفت. برای مثال، یک 
استاد یا رییس دانش��گاه در جایگاه رییس دانشگاه باید برنامه ریزی 
کند که تمام  استعدادهایی که در پوش��ش ریاست او هستند، به 

تجلی برسند.
وی اگر به گونه ای عمل کن��د که این اس��تعدادها نادیده گرفته  

شده و متجلی نشود، در قبال آن فرد  یا افراد مسوول است؛ چون 
فردی که استعدادش به تحقق نرس��یده، اگر به تحقق می رسید 
می توانست برای خانواده،شهر، جامعه و جامعه جهانی مثمر ثمر 
باشد، ولی به خاطر عملکرد یک مسوول این اتفاق نیفتاده و یک 
جامعه بزرگ انس��انی از توانایی های این فرد محروم شده است، 
بنابراین آن مس��وول جوابگوی تمام جامعه بش��ری خواهد بود؛ 
چون عدم انجام مس��وولیت او به نحو احس��ن باعث شده که این 
اتفاق نیفتد. ما در قبال آنچه خداوند در وجودمان به ودیعه نهاده 
مسوولیم. اولین و مهم ترین وظیفه هر انسان در هر سن و مقطعی  
به خصوص در دوران جوانی، نوجوانی و... این است که توانایی هایی 
را که خداوند در وجودش  نهاده شناس��ایی کند و به نقاط قوت و 
ضعف وجودش پی ببرد و این پی ب��ردن به نقاط قوت و ضعف هر 
کسی را می گویند خودشناسی. اینکه من بدانم چه ویژگی های 
منفی وچه ویژگی های مثبت دارم تا نقاط مثبت خود را ارتقا دهم  
از ویژگی های منفی خود بکاهم. وظیفه انسان این است که جوهر 

وجود خود را بشناسد.

   سخنان حضرت علی)ع( در نهج البلاغه 
»یا ایها الانسان، اتظعمانک جرم صغیر و فیک النطوی عالم اکبر.« 

ای انسان، فکر کردی همین جثه وجسم کوچک کم هستی؟!
این دنیای بس��یار کوچک که امام علی)ع( می گویند، همان بعد 
روان شناسی و روحانی است که درون انسان وجود دارد. اینکه ما 
چه کسی هس��تیم و بحث اساس��ی اینکه چرا من از وجود خودم 
غافلم. اگر انسان قدر و اندازه وجود ذاتی و جوهر خود را بشناسد، 
آن موقع در قید مسائل دنیوی نمی ماند. بحث خودشناسی، یعنی 
من خودم را  آنطور که هستم بشناسم. اگر ما بخواهیم این مساله 
را در ادبیات پیدا کنیم که ذات ما درون خودمان اس��ت، می توان 
به شعر مولانا اش��اره کرد که این ش��عر جایگاه ویژه ای در بحث 

خودشناسی و خداشناسی  دارد:   
 گوه�ر خ�ود را هویدا ک�ن ک�مال این است و ب�س 

  خویش را درخویش پیداکن کمال این است و بس 
تاکید این است که اصل خود را در خود پیدا کنی. کمال همان است 
که ذات خود را پیدا کرده  و آن را هویدا کند. اصل تو همین جاست؛ 
راه را گم نکن و این اوج خودشناس��ی اس��ت. جوان��ان ما بعضی 
 مواقع راه را گم کرده و مس��یر را  در رس��یدن به مقام،پول و مال 
می دانند و سرخورده می ش��وند. اینها اصل نیست؛ بازیچه است. 

کسی که به دنبال بازیچه برود، از اصل باز می ماند. 

   آفت خودشناسی
این مدرس دانشگاه در ادامه اظهار داشت: انسان یک توانمندی ها و 
امکاناتی را در وجود خود دارد که اگر مسیر محاسبه شده ای باشد 
و گام هایی را که در این راه بر می دارد درست باشد و مراتب کمال 

را به تدریج طی کند، به مقامات عالی می رسد.
برای مثال، یک ظ��رف بلور گ��ران قیمت که تحم��ل حرارت را 
داشته باشد، اگر  آن را از آب بسیار سرد وارد آب بسیار گرم  کنیم 
می ترکد؛ چون فضا آنقدر زیاد اس��ت  که تحم��ل آن را ندارد. ما 
هم نمی توانیم از ی��ک ناآگاهی محض در خودشناس��ی ناگهان 
برویم به س��وی خودشناسی؛ یعنی در ش��رایطی قرار بگیریم که 
آموزش آن مراحل نهایی خودشناس��ی اس��ت، در صورتی که آن 
مرحله برای افرادی اس��ت که گام ه��ا، قدم ها و مرات��ب اولیه را 
طی کرده باشند. هر انسان یک مس��وولیتی دارد که باید در حد 
کمال به عرصه ظهور برساند. انسان یعنی موجود منشأ اثر، یعنی 
کسی انسان تر اس��ت که منش��أ اثرتر و مفیدتر برای جامعه خود 
 باشد. مثلا ادیسون فرد بسیار موثری اس��ت؛ چون از عملکردش 
سال هاس��ت تمام بشر اس��تفاده می کند. فلس��فه خلقت انسان 

بیهوده زیستن نیست. 
زندگی لحظه لحظه نو شدن است         

ساق�ه و خ�وش�ه و درو شدن است      
مثل یک گندم لحظه لحظه بزرگ می ش��ود و صددانه می شود 
 و دیگران از آن اس��تفاده می کنند. انس��ان نیز باید بشود صدها ،

هزارها، میلیون ه��ا که هم��ه از آن بهره مند ش��وند.  یکی دیگر 
از آفات خودشناس��ی، این اس��ت که انس��ان بعد خودشناس��ی 
ظاهری و مادی را پیدا کند و همان را پ��رورش دهد. مثلا جوانی 
فقط دنبال بدن س��ازی ب��رود و بعد معنوی را کن��ار بگذارد. باید 
به ذات و بع��د درونی هم توجه ک��رد. باید مراقب باش��یم غفلت 
در ما محقق نش��ود و ن��گاه ما به ه��ر دو بعد جس��می و معنوی 
وذات الهی باش��د. اف��راط و تفریط در ه��ر کاری ض��رر دارد. در 
اس��لام گریز از دنی��ا  نداری��م و جدا ش��دن از اف��راد اجتماع در 
 اس��لام معنی ندارد. آیات قرآن خط��اب به انس��ان تاکید دارد و 
می فرماید: »و لا تنسر نصیبک من الدنیا «  از نصیب و قسمت خود 
از دنیا غافل مشو. ما حق نداریم دنیا را فراموش کنیم؛ خدا دنیا را 
برای ما آفریده و دنیا  مزرعه آخرت  است. باید منطقی رفتار کنیم.

تمام بزرگان در حین داشتن دنیا، آخرت را نیز داشته اند. مثل ائمه 
ما که کار و تلاش می کردند و این زندگی معمول و منطقی است. 
دنیا را باید ب��ه اندازه و آخرت را نیز به اندازه داش��ت؛ »خیرالامور 

اوسطها« 

   نتایج خودشناسی
نامداری در پایان اشاره کرد: آرامش، گم شده انسان امروز است؛ 
چون رضایتی که باید به دس��ت بیاورد  نمی آورد؛ زیرا افراد آنچه 
که باید باشند نبود ه و آنطور که باید عمل کنند نکرده اند. با توجه به 
آیه قرآن )بل الانس��ان علی نفس��ه بصیرت ولو القی معاذیره( به 
درستی که هر انس��ان بر نفس خود آگاه اس��ت و می داند چکاره 
اس��ت ولا اینکه عذر و بهانه های مختلف بیاورد. اگر انسان آنطور 
که باید عمل کند، نکند، چون آنطور نبوده، احساس آرامش خاطر 
نمی کند و از دست خود ناراضی است حتی اگر مقام،پول و... هم 
داشته باشد. بعضی افراد برای حفظ خود در جایگاهی که هستند 
حاضرند هر عمل و رفتاری را که انجام می دهند توجیه کنند، در 
صورتی که اصل این بوده که خودش آسیب نبیند، نه اینکه نفعی 
به جامعه برسد. اگر انس��ان آنطور عمل کند که باید،  آن می شود 
انسان کامل. امام خمینی)ره( گفتند:» اگر مسوولیتی را به فردی 
دادند، باید ببیند آیا لیاقت آن مقام را دارد و آیا لایق تر از او وجود 
دارد یا نه. حکم این است که فرد مسوول اگر دید از عهده  آن کار 
بر نمی آید یا ممکن است لایق تر از خودش هم باشد، وظیفه دارد 

از آن مقام کنار برود.«

بررسی خودشناسی از دید کارشناسانه

جوهر وجود خودت را بشناس!



زوال کلنل
 سید مصطفی ناجی: دربی تمام ش��د و  او غمگین ترین مرد آن شب 
ایران بود. همان کلنل را می گویم. کمتر نام کلنل را برایش شنیده ایم. 
دوس��تان با تعصبش بجای ژنرال به او کلنل می گوین��د. اما این روزها 
کلنل رو به زوال رفته اس��ت. ش��اید محمود دولت آبادی نمی دانست 
که داس��تان  زوال کلنلش زودتر از آنچه تصور  می ک��رد به نمایش در 
 آید، اما این روزها کلنل زوال یافته اس��ت . البته باید بگوییم که کلنل

 سال هاست زوال یافته اس��ت، اما کس��ی باور ندارد . کلنل این نوشته 
را برایت نوشتم تا بدانی که آن روز که با اس��طوره آبی ها در جوانی سر 
لجبازی گذاشتی، اسطوره چه حالی داشت.همان اسطوره ای که تو مرد 
ترکه ای را به نیمکت تیم محبوبش راه داد تا شاید تو الفبای سرمربیگری 
را یاد بگیری! این نوشته را برایت نوشته ام تا بدانی آن روز که با صدا زدن 
علی فصل جدیدی از قلدر مآبی را در فوتب��ال ایران باب کردی، خیلی 
 از زهر انتقاد به تو ترس��یدند و گفتند بگذار براند، ی��ک روز او هم تمام 
می ش��ود! برایت می نویس��م تا بدانی آن روز که با ب��ادی در غبغب به 
اصفهان آمدی و یک مشت پیر و پاتال را به سپاهانی ها تحمیل کردی، 
مردم اصفهان رضایت نداشتند.آنها جوانانی می خواستند که این روزها 
در تیمشان هستند. کلنل تو فوتبال اصفهان را دو سال عقب انداختی 
تا در قبال��ش دو قهرمانی خیالی بیاوری!کلنل ای��ن روزها بدجوری به 
آخر خط رسیده ای، اخر خطی که خیلی ها را به آن رساندی. کلنل تو 
مجیدی ها، منصوریان ها، حجازی ها، مرفاوی ها را کنار گذاش��تی تا 
به آنچه می خواهی برسی. امروز وقت رفتنت اس��ت. نمی دانم که چه 
کسی برای تو نام کلنل را برگزیده است، اما این روزها سرباز هم نیستی. 
کلنل زوال یافته  آهسته برو و برای خودت خاطرات خوبی به یاد بگذار! 

خداحافظ کلنل! ...

مسابقات فوتسال کلانشهرهای ایران در ارومیه

راهیابی اصفهان به دیدار رده بندی
بعد از قهرمانی در مسابقات جام جهانی؛

اهدای مدال خواهران منصوریان به رهبر انقلاب
تیم فوتسال منتخب کارکنان شهرداری های اصفهان به جمع 
چهارتیم برتر مسابقات راه یافت. این مسابقات که به میزبانی 
ارومیه برگزار می گردد با ش��رکت 12 تیم پیگیری می شود. 
تیم اصفهان که سرمربیگری آن مهدی محمدی عهده داراست 
با شکست تیم های قم، مش��هد و اهواز و تساوی برابر تبریز به 

جمع چهار تیم برتر صعود کرد.
این تیم دیروز در دیدار نیم��ه نهایی مقابل تی��م تهران قرار 
گرفت. دوتیم در وقت قانونی بازی و به نتیجه تساوی سه بر سه 

دس��ت یافتند.گل های تیم اصفهان را اسماعیل رستمی )دو 
گل(و حمید کاهبنده به ثمر رساندند. در ضربات پنالتی تیم 
تهران موفق شد با نتیجه س��ه بر دو و در مجموع شش بر پنج 

از سد تیم اصفهان گذشته و راهی فینال این مسابقات شود.
در دیدار رده بندی این مس��ابقات امروز بعد از ظهر اصفهان 
به مصاف قم می رود. این دوتیم در دور مقدماتی نیز با هم به 
رقابت پرداختند که در آن بازی تیم اصفهان با نتیجه چهار بر 

سه از صد تیم قم گذشت.

خواهران منصوریان مدال های طلای خود را که در رقابت های جام 
جهانی ووش��و به ارمغان آوردند به رهبر معظم انقلاب اهدا کردند.

ش��هربانو و س��هیلا منصوریان در رقابت های جام جهانی ووش��و 
 که پنجشنبه و جمعه هفته گذشته در ش��هر جاکارتای اندونزی 

برگزار شد با غلبه بر حریفان خود به مدال طلا دست یافتند.
بر همین اساس این دو خواهر که عضو تیم ملی ووشوی ایران در 
بخش ساندای بانوان هستند با انتشار متنی، مدال های طلای خود 

را به مقام معظم رهبری تقدیم کردند.

در این متن آمده است:
خدا را شاکریم که تلاش ش��بانه روزی ما دو خواهر جواب داد و 
توانس��تیم به جهان و جهانیان ثابت کنیم که حجاب محدودیت 

نیست.
حال با تمام وجود به رهبر فرزانه و مردم فهیم کش��ور عزیزمان 
تبریک می گوییم و این ارمغان ناچی��ز را به مقام عظمای ولایت 

تقدیم می کنیم؛ تاچه قبول افتد و چه در نظر آید. 
فرزندان ایران اسلامی/ شهربانو و سهیلا منصوریان
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روی موج خبر

توپ سوراخ

سرمربیگری کرانچار در تیم ملی امید این روز ها 

مهری
مصور

بهانه ای شده تا اختلافات نهفته وزارت ورزش 
و فدراس��یون فوتبال که از مدت ها قبل وجود 

داشت، به مرحله علنی شدن برسد.
پس از ناکام��ی  تیم مل��ی امید در ب��ازی های 
آس��یایی 2014 که با حذف زودهن��گام امیدها 
از رقابت ه��ای انتخابی همراه ب��ود، انتقادات زیادی ب��ه کادر فنی 
این تیم وارد شد و برخی از کارشناس��ان حضور وینگادای پرتغالی 
 ب��ر روی نیمکت تی��م ملی را یک��ی از دلای��ل این ناکام��ی عنوان 

می کردند.
با این حال فدراسیون فوتبال در آن مقطع از وینگادا حمایت کرده 
و هر گونه بحثی در مورد برکناری این مربی را منتفی دانست، اما 

در ادامه تصمیم به برکناری وینگادا گرفته شد.

 

پس از قطعی ش��دن برکناری وینگادا، چندی��ن مربی به عنوان 
گزینه جانش��ینی مربی پرتغالی مطرح ش��دند، ام��ا قرعه به نام 
کرانچار افت��اد و البته کارنامه خوب وی در تیم س��پاهان موجب 
ش��د تا برآیندها چه از جانب موافقان مربی داخلی و چه از جانب 

مخالفان مربی خارجی مثبت باشد.

   کرانچار در انتظار تاییدیه وزارت ورزش
اگرچه حضور کرانچ��ار در تیم ملی امید ایران قطعی ش��ده بود، 
به یک باره اعلام ش��د که وزارت ورزش و جوان��ان هنوز با جذب 
کرانچار موافقت نکرده است، زیرا  بعد از تشکیل کمیسیون تایید 
مربیان خارجی و انتق��ال این وظیفه از کمیته مل��ی المپیک به 
وزارت ورزش لازم است فدراسیون ها طبق بخشنامه برای جذب 
مربی خارجی تاییدیه وزارت را داش��ته باش��ند و برای مربیگری 

کرانچار در تیم ملی امید کش��ورمان نیز، موافقت این کمیسیون 
لازم اس��ت.نصرالله س��جادی، رییس کمیس��یون تایید مربیان 

خارجی بوده و رغبتی، شهنازی، گواری اعضای این 
کمیسیون هس��تند که  همگی در زمره تیم کاری 

وزیر ورزش و جوانان محسوب می شوند.

   معادله تازه ای در راه است
گره خوردن مجوز مربیگری کرانچار در تیم ملی با 
وزارت ورزش و جوانان باعث ش��ده تا یک بار دیگر 

پای معادلات مجهولی به ورزش ایران باز شود.
عل��ی کفاش��یان در دوره وزیر قبل��ی ورزش برای 
دومین بار به ریاست فدراسیون فوتبال انتخاب شد 
اما از زمانی که گودرزی عه��ده دار وزارت ورزش و 
جوانان ش��د، تا به امروز رابطه خوبی با فدراسیون 
فوتبال نداش��ته است که این مس��اله که پیشتر در 
حد گمانه زنی مطرح بود، پس از بازگشت تیم ملی 
از جام جهانی، علنی شد تا جایی که طرفین ماجرا 

ابایی از بیان آن نداشتند.
اما با این حال حساس��یت فیفا بر روی تغییرات در فدراس��یون 
فوتبال ای��ران و دخالت احتمال��ی دولت و نگرانی ب��رای تعلیق 
دوباره، موجب ش��ده تا وزارت ورزش دستش برای بروز تغییرات 
در این فدراسیون بسته باشد و تاکنون نیز نتوانسته با اهرم فشار 
 بر مجمع فدراس��یون فوتبال به این خواس��ته دس��ت پیدا کند، 
هرچند که بارها وزیر ورزش اعلام کرده که قصد اجیاد تغییرات 

در رأس فدراسیون فوتبال را دارد.
اما در حال حاضر صدور مجوز مربیگری کرانچار در اختیار وزارت 
ورزش و جوانان قرار گرفته و برخی ش��نیده ها حاکی از آن است 
که وزارت ورزش و جوانان بدون دلیل موجهی قصد صدور مجوز 
برای سرمربی س��ابق س��پاهان را ندارد تا وزارت نشینان به قول 
خودشان برنده این بازی باشند، البته تاکنون فدراسیون فوتبال 
 عکس العمل خاصی در قبال عدم صدور مجوز س��رمربی جدید 

تیم ملی امید نداش��ته اس��ت، اما حبیب کاش��انی که از س��وی 
فدراس��یون فوتبال، مدیریت تیم ملی امی��د را برعهده دارد، روز 
گذشته در گفت وگو با رسانه ها مراتب نارضایتی 
خود را از این مس��اله اعلام کرده و مدعی ش��د 
برخی ها نمی خواهند کرانچ��ار مربی تیم ملی 

امید شود.

   پاسکاری تیم ملی امید
در گذش��ته علاقه مندان به فوتبال عادت کرده 
بودند ک��ه تیم ملی امی��د را در حال پاس��کاری 
بین فدراس��یون فوتبال و کمیت��ه ملی المپیک 
 ببینن��د، ت��ا جایی ک��ه هر ب��اری  که ای��ن تیم 
نمی توانست جواز حضور در رقابت های المپیک 
را به دست بیاورد، فدراسیون فوتبال عدم حمایت 
 کمیته ملی المپیک را دلیل ای��ن ناکامی عنوان 
می ک��رد و کمیته مل��ی المپیک نی��ز مدیریت 
نادرست فدراسیون نشینان را دلیل عدم موفقیت 

این تیم می دانست.
هنوز حد و حدود اختیار عمل فدراس��یون فوتبال و کمیته ملی 
المپیک در مورد تیم ملی امید مشخص نشده که  وزارت ورزش و 
جوانان نیز وارد این ماجرا شد تا ابهامات پیرامونی این تیم بیشتر 
ش��ود. در حال حاضر فرصت زیادی برای آماده س��ازی تیم ملی 
امید جهت شرکت در مسابقات مقدماتی المپیک ریو2016 باقی 
نمانده است و طبیعتا اگر فوتبال ایران می خواهد بعد از چهار دهه 
یک بار دیگر در این رقابت ها نماینده داشته باشد، بایستی هر چه 
س��ریع تر تکلیف کادر فنی این تیم مشخص شود تا برنامه ریزی 
لازم برای آماده س��ازی این تیم انجام گیرد، اما با شرایط فعلی و 
کنتاکت وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال به بهانه تیم ملی امید، 
به نظر نمی رسد بتوانیم آینده خوبی را برای این تیم متصور باشیم 
و از همین حالا باید منتظر تش��کیل کمیته ای برای ریشه یابی 

بازماندن تیم امید از صعود به المپیک 2016 باشیم.

در گذشته 
علاقه مندان به 

فوتبال عادت 
کرده بودند که 

تیم ملی امید را 
در حال پاسکاری 

بین فدراسیون 
فوتبال و کمیته 

 ملی المپیک 
ببینند

کرانچار بهانه جدید دعوای فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش

تیم ملی امید، فرزند سر راهی فوتبال

لیگ برتر باشگاه هاي کشور به نیم فصل رسیده است. هرچند 
نیم فصل حدود دو هفته دیگر اتفاق خواهد افتاد ولي به هر شکل 
ممکن س��پاهان و ذوب آهن به عنوان دو تیم لیگ برتري هنوز 
اهداف بلندي در این رقابت ها دارند که شاید همگي در راستاي 

آسیایي شدن است.
جام حذفي فرصتي طلایي پیش روي ذوب آهن اس��ت و لیگ 
 برتر همچنان ش��انس رقابت را براي ش��اگردان حسین فرکي 

به جاي گذاشته است.
 این درس��ت که فاصله ذوب آه��ن به عن��وان تیم نهم ج��دول با 
 تیم هاي رده اول چون تراکتورسازي آن قدري نیست که جبرا نتیجه 
غیر ممکن باش��د، ولي به هر حال به نظر مي رس��د ذوب آهن قرار 
اس��ت تمرکزش را بر روي لیگ برتر بگذارد و لیگ برتر را به عنوان 

پلن بي دنبال نماید.
از طرف دیگر س��پاهان که در جام حذفي نتوانست ره به جایي 
ببرد لی��گ برتر را پی��ش رو دارد و باید براي درخش��ش در آن 
بجنگد.آن چیزي که مشخص است تیم هاي اصفهاني سپاهان 
و ذوب آهن در فصل آتي لیگ قهرمانان آسیا جایي در بین تیم هاي 

ایراني ندارند.
این اتفاقي است که در طي س��ال هاي اخیر کمتر رخ داده بود 
و همواره اصفهان��ي یا به اتفاق همدیگر یا یک��ي از آنها در لیگ 

قهرمانان آسیا حاضر بوده اند.
فصل 2015 که شروع شود و تیم هاي ایراني در این رقابت هاي 
به مس��ابقه بپردازند حس��رت خواهیم خورد که چرا تیم هاي 
اصفهاني در این مس��ابقات حاضر نیس��تند و بایستي نظاره گر 

رقابتي باشیم که دو قدرت اصفهاني در آن تماشاچي هستند.
 نیم فصل رو به اتمام اس��ت و خوش��بختانه دو تیم ش��هرمان 

مي توانند امیدوار به بازگشت باشند.
در این مسیر حمایت از دو تیم لازم است و اولین حمایت خوب 

بایستي فردا در استادیوم فولادشهر به انجام برسد.
 ذوب آهن که در هش��ت بازي اخیر اوج گرفته است می باید به 
مصاف اس��تقلالي برود که در بدترین شرایط روحي است و اگر 

به روز خوب ذوب آهن بخورد مي تواند اوضاعش از چیزي هم 
که هست بدتر شود.

سبزپوشان دیار زاینده رود با بهترین کیفیت ممکن روبروي آبي ها 
قرار گیرند و با شکست این تیم به نیمه نهایي برسند.

 از طرف دیگر نباید فراموش کرد که حمایت رسانه ها و هواداران 
فوتبال دوس��ت نیز باید از ذوب آهن صورت گی��رد تا این تیم 

بتواند در اصفهان از بازي مقابل آبي ها برد بسازد.

 ذوب آهن فرمش را پیدا کرده است و این کیفیت را در خودش 
مي بیند که از سد آبي ها بگذرد.

 از طرف دیگر دو بار پیروزي ذوب آهن در اصفهان طي دو فصل 
اخیر نیز مي تواند آرامش رواني خوبي براي سبزها ایجاد کند و 

روز پنجشنبه ذوب آهن جشن پیروزي دیگري بگیرد.
این حمایت مي تواند منجر به حضور ذوب آهن در نیمه نهایي 
شود که اصلا بعید نیست سبزها از پس نیمه نهایي هم برآیند و 

بتوانند فینالیست شوند.
از طرف دیگر چنین حمایتي بایستي در ادامه رقابت هاي لیگ 
برتر از ذوب آهن و به خصوص س��پاهان صورت گیرد. سپاهان 
یک امتیاز با صدر فاصله دارد و به اذعان کارشناسان لایق ترین 

تیم براي قهرماني است.
 این تیم به لحاظ ش��خصیتي و به لحاظ کیفیت فني مي تواند 
تراکتور را بگیرد و تا ثبت قهرماني به پی��ش برود. زردها نباید 
فراموش کنند که در این مسیر باید تمامي ذهن خود را متمرکز 

کنند.
 تراکتورس��ازي، نقت تهران و فولاد س��ه رقیب این تیم درگیر 
بازي هاي آسیایي خواهند شد و تمرکز بر روي این رقابت ها از 

کیفیت آنها خواهد کاست. 
چنین فضایي براي سپاهان که مي تواند بي هیچ جبهه دیگر بر 
روي لیگ برتر تمرکز کند و به هدفش برسد رویایي خواهد بود 
البته اگر قدرت فضا و موقعیت را به خوبي بداند. زردها و سبزها 
باید در لیگ برتر هم حمایت ش��وند چرا که هر دو شانس هاي 

زیادي براي موفقیت دارند.

حمایت از ذوب آهن و سپاهان براي دوباره آسیایي شدن

براي اصفهان زیبنده نیست که آسیایي نیست

مورینیوی حسود
با وجودی که چند روزی از دربی سپری می شود، اما فکر می کنید 
این اظهار نظر تاریخی را قبل از دربی چه کسی انجام داده بود: دلم 

می خواهد دربی مساوی شود.
الف: آلکس فرگوسن

ب: مرحوم جرج بست قبل از مرحوم شدن
ج: جومونگ در سال های آخر عمرش

د: استاد دکتر کفاشیان
راهنمایی: اگر به گزینه ای غیر از گزینه دال فکر کرده اید، اش��تباه 

کرده اید؛ از ما گفتن بود.
 به نظر ش��ما غیر از اس��تاد کفاش��یان چه افراد دیگری هم دلشان 

می خواست دربی مساوی شود؟
ال�ف: خوزه مورینیو؛ می گویند مورینیو غیر از خاص بودن، خیلی 
هم حسود است و اصلا دلش نمی خواسته یکی از مربیان استقلال یا 

پرسپولیس با برد در این بازی، محبوب شوند.
ب: گواردیولا؛ دقیقا به دلیل بالایی

ج: پدر پس��ر ش��جاع می گویند این مرد مش��کوک که هیچ وقت 
نفهمیدیم، اسمش چه بود، عاشق مساوی شدن دربی بود.

د: مربی تیم سوباسا؛ خاطرتان باشد یک باری به شاگردانش گفت 
که مس��اوی بهتر از باخت اس��ت؛ پس حتما دوس��ت داشته دربی 

مساوی شود.

رییس سازمان بس��یج ورزشکاران کش��ور با تصریح اینکه این 
سازمان به دنبال توسعه زیرساخت ها واماکن ورزشی درکشور 
اس��ت، گفت: هدف اس��تفاده آس��ان تر عموم مردم از امکانات 

ورزشی است. 
سردار داود آذرنوش روز دوش��نبه درباره فعالیت های سازمان 
بسیج ورزشکاران کشور همزمان با این هفته افزود: این سازمان 
در امر ورزش در دو بخش فعالیت می کند که بخش نخست آن 
مربوط به توسعه زیرساخت های ورزشی و دیگری برنامه های 

فرهنگی و تربیتی است.
آذرنوش گفت: روز گذش��ته همزمان با آغاز هفته بس��یج یک 
هزارسالن ورزش��ی در سطح کش��ور به طور همزمان در تهران 
برای استفاده عموم و با حضور مسوولان ورزشی به بهره برداری 

رسید.
وی درعین اظهارداشت: البته سال گذشته بالغ بر 1400سالن 

ورزشی در کشور به بهره برداری سیده بود.
رییس سازمان بسیج ورزشکاران کش��ور با بیان اینکه اولویت 

نخست این س��ازمان در احداث س��الن های ورزشی در کشور، 
افزایش ظرفیت س��رانه و اماکن ورزش��ی کشوراست، تصریح 
 کرد: ازای��ن طری��ق دسترس��ی هابرای عم��وم نیزآس��ان تر

می شود.
آذرنوش در ادامه به دیگر فعالیت های این س��ازمان در بخش 
فرهنگی نیز اش��اره کردوگفت: درحال حاضرح��دود پنج هزار 
ش��هید ورزش��کار حرفه ای در دوران دفاع مقدس شناس��ایی 
شده اندکه به همین منظورقراراست نخستین گنگره شهیدان 
ورزشکار کشور سال آینده برگزار شود. در حال حاضر مشغول 

جمع آوری آثار این شهیدان هستیم.
وی اضافه کرد: همچنین در پایان امسال کاروان راهیان نور ورزشی 
ویژه رییسان فدراسیون های ورزش��ی و قهرمانان مدال آور اعزام 

خواهد شد.

رییس سازمان بسیج ورزشکاران کش��وراظهار داشت: در حال 
حاضر بالغ بر 140هزار نفر عضو بسیج ورزشکاران هستند که از 
این تعداد 40درصد آنها را خانم ها تشکیل می دهند، همچنین 

بالغ بر 22میلیون بسیجی در سطح کشور داریم.
آذرنوش افزود: همچنین دوره های وی��ژه ای برای مربیان زن 
بسیج به منظور ترویج اخلاق در ورزش در مشهد برگزار کردیم 
و در آینده نزدیک هم برای 200مربی مرد حرفه ای نیز یک دوره 

چهار روزه در مشهد برگزار خواهیم کرد.
وی در عین حال گفت: امروز نیز کانون مرکزی فدراسیون های 

ورزشی در تهران افتتاح می شود.
 البته درحال حاضردرتمامی فدراس��یون ها ی ورزش��ی دفتر 
بسیج داریم اما این کانون به منظور توسعه فعالیت های ورزشی 

بیشتر است.

سردار آذرنوش خبر داد:

پنج هزار ورزشکار شهید شناسایی شده اند

تیم دوچرخه سواری فولاد مبارکه مجوز 
حضور در مسابقات برون مرزی را گرفت

با اعلام فدراسیون تیم دوچرخه سواری فولاد مبارکه مجوز حضور در 
مسابقات برون مرزی را گرفت. با اعلام فدراسیون دوچرخه سواری، 
تیم دوچرخه سواری باش��گاه فولاد مبارکه س��پاهان مجوز حضور 
در مس��ابقات برون مرزی را اخذ کرد. در پی فراخوان فدراس��یون 
دوچرخه سواری کشور که مهر ماه سال جاری برای تمام باشگاه های 
حاضر در لیگ های دوچرخه سواری کش��ور مبنی بر اعلام آمادگی 
برای ثبت نام تیم خود در لیس��ت تیم های کنتیننتال UCI ارسال 
شد، باشگاه فولاد مبارکه سپاهان آمادگی خود را برای انجام مراحل 
ثبت تیم خود به عنوان تیم کنتیننتال اعلام کرد و با پیگیری های 
فدراسیون دوچرخه س��واری مراحل ثبت این تیم و چهار تیم دیگر 
در لیس��ت تیم های کنتیننتال UCI صورت پذیرفت. براس��اس 
این گزارش؛ تیم دوچرخه سواری باش��گاه فولاد مبارکه سپاهان از 
ابتدای س��ال 2015 میلادی به عنوان تیم کنتیننتال در مسابقات 

برون مرزی شرکت می کند.

فیفا لیست پنج دروازه بان برتر 
جهان را در سال 2014 اعلام کرد

فیفا امروز فهرست پنج دروازه بان برتر جهان برای دریافت جایزه بهترین 
دروازه بان سال 2014 اعلام کرد که در این فهرست نام چهار دروازه بان 

اروپایی و یک دروازه بان از آمریکای جنوبی دیده می شود. 
به گزارش خبرگ��زاری مهر، مانوئل نویر به دلیل درخش��ش با تیم ملی 
آلمان در رقابت های جام جهانی بیش��ترین بخت را برای کسب عنوان 
برترین دروازه بان س��ال 2014 در اختیار دارد.* کلودیو براوو )شیلی، 
بارس��لونا(* جیانلوئیجی بوف��ون )ایتالیا، یوونتوس(* ایکر کاس��یاس 
)اس��پانیا، رئال مادرید(* تیبو کورتوا )بلژیک، چلس��ی( * مانوئل نویر 

)آلمان، بایرن مونیخ(.

معاون پارلمانی وزارت ورزش و جوانان از تصویب س��هم یک 
درصدی ورزش در کمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی 

خبر داد. 
امیر رضا خادم با اع��لام این خبر افزود: ب��ا رایزنی و همراهی 
نماین��دگان کمیس��یون تلفیق، یک درصد س��هم ورزش در 
بودجه 94 تصویب شده و امیدواریم در صحن علنی هم رای 

بیاورد.
معاون پارلمان��ی وزارت ورزش و جوانان تصریح کرد: اگر این 

اتفاق خوب ب��رای بودجه ورزش بیفتد، کم��ک مهمی به امر 
توسعه ورزش در جنبه های مختلف قهرمانی، همگانی، زنان و 
حتی سلامت جامعه خواهد شد و امیدوارم نمایندگان محترم 

مجلس در صحن علنی با آن موافقت کنند.
وی در پایان یادآور  ش��د: کات��ب رییس کمیس��یون تلفیق 
مجلس با اظهار امیدواری در مورد تصویب سهم یک درصدی 
ورزش در بودجه 94 گفت که مسائل ورزش و جوانان دغدغه 

نمایندگان مردم است و ما پیگیر تصویب آن هستیم.

تیم پمینا چهارمین شکس��ت متوال��ی خ��ود را در فصل جدید 
مس��ابقات لیگ برتر بس��کتبال تجربه کرد تا آغاز ضعیفی برای 
بس��کتبال اس��تان رقم بخورد.هفته پنجم مس��ابقات لیگ برتر 
بسکتبال ش��امگاه دوش��نبه با برگزاری دیدارهایی در شهرهای 
مختلف کشور پیگیری ش��د. در یکی از مهم ترین دیدارهای این 
هفته تیم پمینای اصفهان به مصاف تیم پتروشیمی رفت و با نتیجه 
92 بر 48 برابر این تیم که مدافع عنوان قهرمانی محسوب می شود، 
مغلوب شد. شاگردان محسن صادق زاده در سه دیدار قبلی خود نیز 

سه باخت را متحمل شده بودند تا آغاز ضعیفی برای تنها نماینده 
بسکتبال اس��تان اصفهان رقم بخورد. این تیم که فرصت زیادی 
جهت آماده سازی برای حضور در لیگ نداشت، بابت عدم هماهنگی 

و آماده نبودن بازیکنانش نتوانسته نتایج درخوری کسب کند.
در سایر دیدارهای این هفته تیم مهرام با نتیجه 95 بر 74 بر تیم 
هفت الماس غلبه کرد، دانشگاه آزاد برابر نفت آبادان با نتیجه 82 
بر 67 به برتری رسید و تیم ثامن با نتیجه 66 بر 64 بر شهرداری 

گرگان غلبه کرد.

خادم خبر داد:

سهم یک درصدی ورزش در کمیسیون تلفیق تصویب شد
هفته پنجم لیگ برتر بسکتبال

شکست پمینا برابر پتروشیمی 



چهار بیماری موبایلی را بشناسید
استفاده از فناوری های روز دنیا با بیماری های مختلفی 
همراه بللوده که می توانللد تهدید جدی برای سللامت 

انسان ها محسوب شود.
در سال های اخیر و در عصر فناوری، تلفن همراه، تبلت 
و لپ تاپ ها بخش جدایللی ناپذیری از زندگی امروزه را 
تشکیل داده اند.اما وسایل ارتباطی جدید با بیماری های 
مختلفی همراه هسللتند که در دراز مدت برای انسللان 
خطرناک بوده و می توانند انسان ها را تا پای صدمات و 

آسیب های جدی پیش ببرند.

   خواب نامنظم و افزایش بیماری های مختلف
تلفن های همراه در زمان خواب نیللز در نزدیکی تخت 
یا محل اسللتراحت قرار مللی گیرند تا بللا کوچک ترین 
لرزشی به کنترل آنها پرداخته شود. این عادت همیشگی 
باعث اختال در خواب و ابتا بلله بیماری های مختلف 
را افزایش می دهد. پزشللکان معتقدند الگوی نامناسب 
خواب با افزایش ابتا به بیماری هللای مزمن در ارتباط 

است.

   ارتباط بین ارسال پیامک و کمردرد
نوشتن و ارسال هر پیامک با فشار زیادی بر ستون فقرات 

همراه است. 
 ارسللال دایمللی پیامللک و زاویلله دار بودن سللر باعث 
می شود تا ناحیه گردن و شللانه ها دچار سایش شده و 
ستون فقرات را با مشکات بسیاری مواجه کند که گاهی 
اوقات تا اعمال جراحی سللخت و چندین ساعته پیش 
خواهد رفت و منحنی طبیعی ستون فقرات در اثر ارسال 

دائمی پیامک دچار تغییر شکل می شود.

    تاثیر نور آبی موبایل بر پوست
پزشکان معتقدند نور آبی و اشعه تلفن همراه با چروک های 
پوستی در ارتباط است. اشعه های موبایل به بافت پوستی 
نفوذ کرده و باعث مرگ سلللولی می شوند که در نتیجه 

با لکه های پوستی و چین و چروک همراه خواهد بود.

   تاثیر تلفن همراه بر ضعیفی چشم
نور تلفن همراه و سایر وسللایل ارتباطی مانند لپ تاپ، 
تبلت و تلویزیون های تخت می توانند به چشللم آسیب 

رسانده و باعث ضعیفی چشم شوند.

در چه سنی خوشبخت تریم؟
در چه سنی بیشتر احساس خوشبختی می کنیم؟ 

در ابتدا و قبل از اینکه به این سللوال پاسخی داده شود 
بایستی به تعریف خوشبخت بودن پرداخته شود. 

روان شناسان معتقدند با داشتن سه عامل می توان خود 
را خوشبخت دانست.

 اولین عامل را می توان در سامت و سالم بودن دانست. 
سالم بودن و عدم ابتا به هرگونه بیماری می تواند اولین 
عامل خوشبختی محسللوب شللود. دومین عامل، رفاه 

اجتماعی است.
 رفاه اجتماعی، یکی از دلایل مهمی است که احساساتی 
مانند شادی و خوشحالی را به همراه دارد. سومین عامل 
نیز امید، اشتیاق و انگیزه به زندگی است. روان شناسان 
معتقدند عمر طولانی و سللامتی ارتبللاط تنگاتنگی با 

احساس خوشبختی و خوشحالی دارد. 
زیرا شادی و طراوت روح با سللامت و شادی جسم در 
ارتباط هسللتند. برای مثال، سللالمندانی که با امید به 
زندگی خود ادامه می دهند، دو سللال بیشتر از کسانی 
که بدون هدف به زندگللی خود ادامه مللی دهند، عمر 

می کنند.
خوشللبختی را می توان در دوره ای دانست که شخص 
از رفاه، احساس شادی و امید به زندگی برخوردار باشد. 
روان شناسان معتقدند سن خوشبختی می تواند از دهه 
سوم زندگی آغاز شود. اما این سن در کشورهای مختلف 

و به دلیل امکانات متفاوت متغییر است.
مطالعات مختلف نشللان داده اسللت که افللراد پس از 
رسیدن به سن 40 سالگی احساس خوشبختی می کنند 
زیرا از این سللن به بعد آنها رفتارهای عاقانه، فعالیت های 
متفاوت، دوستی ها و تجربه های بسیاری را کسب کرده اند 

که می تواند راهگشای ادامه مسیر زندگی آنها باشد.
 با وجود اینکه در سن 40 سللالگی، انسان در سراشیبی 
عمر قرار گرفته و هر روز به مرگ نزدیک تر می شود، اما 
برخورداری از رفاه اجتماعی، استراحت و عدم فعالیت یا 
کاهش فعالیت های روزمره می تواند نقش قابل توجهی 
را در آرامش خاطر، طول عمر و احسللاس خوشللبختی 

شخص ایفا کند.
 در این سنین، دیگر از فشارهای اجتماعی، تاش برای 
آینده، تحمل استرسی مضاعف خبری نیست و می توان 

زندگی لذت بخشی را تجربه کرد.

مغز فرمانده بللدن اسللت. بنابراین حفظ 

گروه 
اطلاع رسانی 

 
سامت آن اهمیت زیادی دارد. در این باره 
نفیسه آهنی، کارشناس برنامه سالمندان 
مرکز بهداشللت شللماره دو اصفهللان به 
استراتژی هایی موثر برای حفظ سامت 

مغز بدین ترتیب اشاره کرد:
    کاهش استرس 

اسللترس مزمن برای سللامت مغز و حافظه خطرناک است 
مطالعات بر روی انسللان نشان داده اسللت که قرار گرفتن در 
معرض میزان بالای هورمون های اسللترس به مدت چند روز، 
سبب اختال در حافظه می شود. استرس مزمن می تواند سبب 
افسردگی و حالات اضطرابی شود که به نوبه خود سبب اختال 

در حافظه می شود. بنابراین از استرس پرهیز کنید.
    فعالیت بدنی 

فعالیت جسمانی سبب افزایش خون رسانی به مغز می شود که 
به نوبه خود رشد سلول های عصبی را تسریع می کند. مطالعات 
بر روی افرادی که در سنین بین 20 تا 60 سالگی فعالیت بدنی 
مناسب داشته اند نشان داده است که احتمال ابتا به آلزایمر 
در آنها کمتر اسللت. این موضوع در اشخاصی که فعالیت های 

جسمانی هوازی انجام داده اند، چشمگیرتراست.
    کاهش وزن

افراد چاق در معرض خطر ابتا به دیابت و افزایش فشارخون 
هستند که به نوبه خود خطر بیماری های عروقی مغز را افزایش 
می دهند و این بیماری ها منجر به کاهش حافظه و زوال عقلی 
می شوند. پرخوری نیز باعث کاهش عملکرد مغز و در نتیجه 
اختال در حافظه و یادگیللری در افراد می شللود. بنابراین از 

پرخوری بپرهیزید.

    غذای سالم
مواد غذایی غنی از ویتامین Cو E در جلوگیری و کند کردن 
روند بیماری فراموشللی و آلزایمر نقش موثللری دارند. که در 
سللبزی ها دارای برگ های سللبز، طالبی، آجیللل و دانه های 
خوراکی و میوه ها و سبزی های تازه)مانند توت فرنگی، لیمو، 
بروکلی، نارنگی و...(و جگر یافت می شللود. انواع ماهی مانند 
تن و آزاد  تا 60درصد احتمال ابتا شدن به بیماری آلزایمر را 
کاهش می دهند. اسیدهای چرب موجود در ماهی، به مغز در 
زمینه حفظ سامت حافظه، یادگیری چیزهای جدید و انتقال 
سیگنال ها کمک می کنند. همچنین مرغ، گوشت، جو دوسر، 
تخم مرغ و فرآورده های لبنی نیز در جلوگیری از فراموشللی و 

آلزایمر موثرند. 
    فعالیت های مغزی 

خطر ابتا به آلزایمر در افرادی که از نظر مغزی فعال هستند 
کمتر اسللت. افرادی که مدت زمان بیشتری را صرف مطالعه 
کتاب می کنند و آنهایی که مشللاغلی دارند که نیاز به فعالیت 
مغزی بیشتری دارد و نیز اشخاصی که تحصیات بالاتری دارند 

دیرتر دچار مشکات حافظه می شوند.
    ترک سیگار

 استعمال دخانیات عاوه بر عوارض بسیار در به خطر انداختن 
سللامت مغز تاثیر دارد. در این بین کشللیدن سیگار موجب 

کاهش عملکرد حافظه و آلزایمر می شود. 
    پیشگیری از ضربه مغزی

 افرادی که سابقه ضربه مغزی همراه با بیهوشی به مدت بیش از 
یک ساعت داشته اند، دو برابر بیش از بقیه در معرض خطر ابتا 
به آلزایمر هستند لذا پیشگیری از ضربه مغزی عامل مهمی در 

جلوگیری از ابتا به اختالات حافظه است. 

دانستنی

استراتژی های موثر در حفظ سلامت مغز

ایمنا:  ؟؟؟؟/

قدرت شما در تعبیر رفتار دیگران چقدر است؟ 

ترجمه :
 امیرحسین

 واعظ

هیچ کسی نمی تواند آینده را پیش بینی کند 
اما به مللرور و بر حسللب تجربه مللی توانید 
مشکات را از قبل حس کنید. دلیل آن هم در 
این است که همیشه نشانه هایی وجود دارد. 
زندگی به قدری کوتاه است که نخواهید آن را 
با کسانی در سرکار سپری کنید که رفتار مناسب ندارند. هرقدر 
توانایی شما در تعبیر رفتار و نشانه ها قوی تر باشد به شما کمک 
می کند خوشللحال تر ، کاراتر  و محیط کاری بهتری داشللته 
باشید. زمانی که کار جدیدی را شروع می کنید به رفتار دیگران 

دقت کنید. 
ممکن است شما نخواهید در کنار آن افراد کار کنید.  معمولا ما 
قدرت کنترل بر روی ارتباطات حرفه ای خود نداریم. چه خوب 

و چه بد، مجبور به مدیریت ارتباطات خود هستیم. 
بررسی کنید و دریابید که آیا رفتار دیگران نشانه ای از مشکات 
آینده است یا نه که اگر این طور است باید توانایی مدیریت آن 

را داشته باشید.

   دیر آمدن
وقت شناسی نوعی احترام گذاشتن به حساب می آید. اگر یک 
نفر در اولین قرار کاری دیر حاضر شود می تواند چراغ قرمزی 

برای آینده کاری شما باشد.

   فقط مشکلات را می بینند
  اگر کسللی را بیابید که کار خود را با شللکایت و انتقاد شللروع 
می کند و هیچ راه حلی ارایه نمی کند مراقب آنها باشید، چون 

برای پیشرفت نیاز به ذهن های مثبت دارید.

   حواس پرت هستند
اگر شخصی وجود دارد که دایم گوشی خود را چک می کند و 
مرتب به این طرف و آن طرف نگاه می کند به احتمال زیاد کسی 

است که نمی تواند به خوبی تمرکز کند. 

   از دیگران انتقاد می کند 
افرادی که فقط انتقاد می کنند قابل اعتماد نیستند. همچنین 
در هر کاری نیاز به روحیه کار تیمی از الزاماتی است که باید هر 

نفر داشته باشد. 

   قضاوت عجولانه
 بهتر است اطراف ما کسانی باشند که می توانیم به آنها اعتماد 
 کنیم به این خاطر که در مورد هر چیزی بلله اندازه کافی فکر 

می کنند و زمان اختصاص می دهند. 

   انعطاف پذیر نیستند
  برنامه ریزی یک هنر اسللت و همچنین بللرای هر کاری لازم 
است. اما گاهی اوقات شللما مجبور به تغییر برنامه می شوید. 
افرادی که با آنها سروکار دارید نسبت به تغییرات چه واکنشی 

نشان می دهند؟ 

   معمولا هیجان زده نمی شوند. 
همه کارها جذاب نیسللتند. اما اگر با کسی همکار هستید که 
نسبت به کار خود توجه کافی نمی کند، ممکن است در آینده با 

او به مشکل بر بخوردید.  
همکاری با این افراد همانند حمل بار سنگین است. حمل این 

بار به هر جایی سخت است.  

 سلامت دانستنی

چند نشانه رفتاری که می تواند در آینده مشکل ساز باشد 

خطر فرونشست اصفهان جدی است / حامد بذر افشان

در هشتمین دوره جشنواره بین المللی فیلم مستند 
ایران سینماحقیقت، از سه مستندساز و پیشکسوت 

سینمای مستند اصفهان تقدیر به عمل می آید.
 بخش نکوداشت سینمای مستند اصفهان جشنواره 
به آقایان زاون قوکاسیان )مستندسللاز، نویسنده و 
منتقد سینما(، رضا مُهیمن )مستندساز پیشکسوت( 
و محمود کیانی فاورجانی )فیلمساز تجربی سینما( 
اختصاص یافته تا در مراسم اختتامیه جشنواره از آنان 
تقدیر به عمل آید. در این بخش، 20 فیلم مستند از 
آثار منتخب 20 مستندساز اصفهانی هم به نمایش 
درمی آید و در آیین پایانی جشللنواره از آنان تقدیر 
می شود. اسامی این فیلمسازان و مستند منتخب آنها 
که در جشنواره سینما حقیقت روی پرده می رود، به 
این شرح است: جمشللید ابرازی )درخت بی سایه(، 
فرشاد احمدی دستگردی )در احوال مهر(، مجتبی 
اسپنانی )عاشقی بود که صبحگاه دیر به مسافرخانه 
آمده بود(، جمال اسکویی )زنده رود(، رسول انتشاری 

)یک روز دو باربر در بللازار اصفهللان(، فرهاد بردبار 
)مشروطه اصفهان(، عزت الله پروازه ) پیرمرد و بازار(، 
امیرحسین حسن زاده )او می گوید(، مهدی سجاد زاده 
)سنگ قبر(، شهره سجادیه )بازار تار، مردم پود (، رضا 
شاهمرادی )دیار زاینده(، محمود عرفانی )مصطفی(، 
محمد غازی )صیادان مرداب و مشته کبری(، عسل 
غریب )آنا(، مهدی قاسمی )نگار مهر(، محمدسعید 
محصصی )زنده رود یک روز به خصوص(، سید هاشم 
مرتضویان )گود و گذر(، حجت الله معراج )خمول(، 
محمللد معماریان )نقش نهان(، بهللروز ملبوس باف 

)در عمق میدان(. 
مرکز گسترش سینمای مستند و تجربی سازمان امور 
سینمایی، هشتمین دوره جشنواره بین المللی فیلم 
مستند ایران »سینماحقیقت« را همزمان با ولادت 
باسعادت حضرت امام موسی کاظم)ع( و طی روزهای 
۹ تا ۱6 آذرماه ۱۳۹۳  در سللینما فلسطین و سینما 

سپیده شهر تهران برگزار خواهد کرد.

بر اساس اعام رسمی وب سایت کلوپ مارماریس 
ترکیه این فستیوال در سال جاری برگزیدگان نهایی 

خود را شناخت.
در مرحله اولیه این فستیوال ۱۵2 اثر در بخش رنگی 
200 اثر در بخش سیاه و سللفید ، 64 اثر در بخش 
سللفر و 42 اثر در بخش خاقه انتخاب شللدند که 
نام عکاسللان ایرانی نیز در این میان دیده می شود. 
داوری این فستیوال از تاریخ 2۵ آبان آغاز شده بود 
که در نهایت در پس از پنللج روز داوری برگزیدگان 
مرحله نهایی نیز معرفی شدند. شایان ذکر است این 
فستیوال زیر نظر فیاپ )فدراسیون جهانی عکس( و 

اتحادیه بین المللی آمریکا )UPI( برگزار گردید. 
در پایان بر اسللاس نظللر هیات داوران، سللید علی 
میرعمادی، کارشناس ارشللد هنر دانشگاه کاشان 
)عضو اصلللی کانون عکس اصفهان( توانسللت با دو 
عکس در بخش های آزاد رنگی و آزاد سیاه و سفید 
حضور داشللته و در بخش رنگی بللا عکس » دختر 

کولی« تقدیللر هیللات داوران و روبللان افتخار این 
جشللنواره را از آن خود کند، در بخش آزاد سللیاه و 
سفید نیز افشین آذریان )عضو اصلی کانون عکس 
اصفهان( عللکاس برجسللته ایرانی توانسللت جزو 
برگزیدگان اصلی این جشللنواره قرار گرفته و مدال 
نقره اتحادیه بین المللی عکاسللان آمریللکا را برای 
عکس » آش نذری« از آن خللود کند. همچنین در 
بخش عکس سفر رضا نظام دوست موفق به دریافت 
تقدیر هیات داوران و روبان افتخار این جشنواره شد. 
در بخش نمایشگاهی این جشللنواره که در آخرین 
روزهای سللال میادی برگزار خواهد شد، عکاسان 
دیگری از ایران به عنوان منتخبین نمایشگاه حضور 
خواهند داشللت. در این بیللن عکاس نام آشللنای 
بوشللهری سللعید عربزاده با دو عکس، امیرحسین 
کمالی از اصفهان، مهران مللرادی، عباس مجیدی، 
مهدی خادم القرانی و حمید بازرگانی نیز هر کدام با 

یک عکس حضور خواهند داشت. 

آثار منتخب 20 فیلم ساز اصفهانی به نمایش درمی آید

نکوداشت قوکاسیان، مُهیمن و فلاورجانی 
با اعلام برگزیدگان نهایی؛

درخشش عکاسان اصفهانی در جشنواره عکس مارماریس

جالب نکته

واحدگرافیللک حوزه هنللری اسللتان اصفهللان، از 
طراحان گرافیست برای شللرکت در مسابقه طراحی 

پوستر»فرهنگ و اقتصاد« دعوت می نماید. 
محورهای پیشللنهادی برای طراحی پوسللتر در این 
مسابقه نقد تصویری فرهنگ واقتصاد در جامعه معاصر،  
رفتارهای مثبت ومنفی در فرهنللگ و اقتصاد، تغییر 
گفتار به رفتار و پرهیز از شللعاردر فرهنللگ و اقتصاد، 
حمایت صحیح از تولید داخلی درجهت اعتای اعتماد 
مصرف کنندگان، افزایش ثروت ملللی و ایجاد عدالت 
اجتماعللی، افزایش بهللره وری ،کارآفرینی و توسللعه 

اقتصادی توسعه فرهنگی اسللت. دبیرمسابقه طراحی 
پوستر» فرهنگ و اقتصاد« با بیان شللرایط و مقرارت 
شرکت در این مسابقه افزود: هرشرکت کننده می تواند 
حداکثرسه اثر به این مسابقه ارسال نماید و آثارارسالی 
باید بللا فرمللتDpi ، JPG۳00 یللاPDF به صورت 
CMYK درابعاد ۷0×۵0 سانتیمتر روی لوح فشرده 
ارایه و از هر اثر یک نسللخه پرینت A۳ رنگی به نشانی 
دبیرخانه ارسال شود. امیر مسعود حاج اظهار داشت: 
شللرکت کنندگان در این مسللابقه باید فرم شرکت در 
فراخوان را تکمیل و مشللخصات طللراح را بر روی لوح 

فشرده و پشت آثاربنویسند، تکمیل فرم و ارسال آثاربه 
منزله قبول مقررات فرا خوان تلقی شللده و مسوولیت 

عدم مطابقت به عهده فرستنده است. 
وی همچنین خاطرنشللان کرد: آثاری که مشخصات 
کامل ندارد به مرحله  انتخاب نمی رسند و حق نشر آثار 
ارسالی با ذکر نام طراح برای خانه گرافیک محفوظ است. 
مدیر خانه گرافیک حوزه هنری اسللتان اصفهان گفت: 
مصطفی اسدالهی، رسللول کمالی، سیدمجیدعقیلی، 
کریم منللزوی، محمدعلی ناصحی وحسللین نوروزی 
اعضای هیات انتخاب و داوری این مسللابقه را تشکیل 

می دهند. گفتنی است، آخرین مهلت ارسال اثربه این 
مسابقه ۵ بهمن ماه ۱۳۹۳ است. 

معرفللی راه یافتگان به بخش نمایشللگاه و گشللایش 
نمایشللگاه یللک اسللفندماه ۹۳ و آییللن اختتامیه و 
اهدای جوایز نیز روز هفتم اسللفند ماه ۹۳ خواهد بود. 
نشللانی دبیرخانه مسللابقه طراحی پوسللتر» فرهنگ 
 واقتصللاد« نیز اصفهللان ، خیابللان آبشللاراول، پارک 
ایثارگران، خانه هنرمندان با کدپستی : ۸۱6۵6۷4۱6۷ 
است.  عاقه مندان می توانند جهت اطاعات بیشتر با 

شماره تلفن0۳۱۳6624۳00 تماس حاصل نمایید. 

فراخوان مسابقه طراحی پوستر » فرهنگ و اقتصاد« منتشر شد

رضاداد، دبیر س�ی و س�ومین جش�نواره فیلم فجر: 
امسللال همه مراحل فیلم »محمد)ص(«به پایان رسیده 
است و در نتیجه مجیدی با خیالی آسوده حضور در ترکیب 

داوری این دوره از جشنواره را پذیرفت.
حضور نداشللتن ایللن فیلم سللینمایی در بخللش رقابتی 
جشللنواره تصمیمی بود که از قبل اتخاذ شده بود و ربطی 
به انتخاب مجید مجیدی به عنوان رییللس هیات داوران 
نداشت. در واقع نبود فیلم »محمد )ص(« در بخش رقابتی 
این دوره از جشنواره فیلم فجر به دلیل حفظ شأن و جایگاه 

نام این فیلم بوده است.

واعظی، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات :در گذشته 
نرخ  GPRS ایرانسللل هر کیلو بایت پنج ریال در ساعات 
اوج مصرف بود و برای همراه اول هر کیلو بایت چهار ریال 

اعمال می شد.
همچنین در گذشته نرخ اینترنت موبایل نسل سه و نسل دو 
متفاوت بود، اما با تصمیمی که در این کمیسیون گرفته شد، 
نرخ همه خدمات از نسل دو و سه و بالاتر به هر کیلو بایت نیم 

ریال خواهد رسید.
با این تصمیم، شرایط جدیدی برای ارایه خدمات به مردم 

اعمال می شود.

طیب نیا، وزیر اقتصاد : امیدواریم که وضعیت اقتصادی 
کشور روند مثبتی را در پیش گیرد. در مجموع روند رو به 
رشدی برای اقتصاد کشللور متصور می کنیم، ولی آنچه به 
فعالان اقتصادی توصیه می کنم، این است که منابع مالی 
خود را به سللمت تولید و سازندگی کشللور به کار گیرند؛ 
چرا که سرمایه گذاری در ایران سللودآوری بسیار بالایی 
دارد. تصور مللی کنم در حال حاضر ایللران جزو امن ترین 
کشللورهای منطقه باشد و سودآوری سللرمایه گذاری در 
مقایسلله با سایر کشللورها و سللایر گزینه های دنیا بسیار 

بالاست.

توصیه به فعالان اقتصادی کاهش تعرفه های اینترنت حفظ جایگاه فیلم »محمد)ص(«

طرح روز

 نمایشللی عروسللکی » گرگ بزی و خیاط باشللی« از 
سوی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان استان 
اصفهان به روی صحنه می رود. این نمایش عروسللکی 
به کارگردانی منیر السللادات سللجادیان و سرپرستی  
پنجشنبه هر هفته از سللاعت ۱۸ تا ۱۹ ویژه کودکان نمایش عروسللکی در روزهای یکشللنبه، سه شنبه و راضیلله سراسللتاد  اجرا می شللود.گفتنی اسللت؛ این 

به همراه خانواده ها و در صبللح روزهای ایام هفته ویژه 
مهدکودک ها و مدارس برگزار می شود.

محل برگزاری ایللن نمایش نیللز در مجتمع فرهنگی 
هنری کانون پرورش فکللری واقع در خیابان مطهری، 

پل فلزی، بوستان کودک خواهد بود.

توسط کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان اصفهان؛ 
نمایش عروسکی » گرگ بزی و خیاط باشی« بر صحنه می رود
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